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Smaragdna ploča, oko 3000. godine prije Krista 
 
Posvećeno Tebi 
Neka Tajna unese ljubav i radost u čitavo tvoje postojanje. 
  To želim tebi i čitavome svijetu. 
   
 
Predgovor 
 
Prije godinu dana raspao mi se život. Previše sam radila i iscrpila se, otac mi je nenadano umro, a odnosi s kolegama i 
voljenim osobama bili su poremećeni. U to doba nisam mogla znati da će se iz najdubljega očaja roditi najveći dar. 
Dobila sam uvid u Uzvišenu Tajnu, tajnu života. Uvid sam dobila iz stotinu godina stare knjige koju mi je poklonila 
kćerka Hayley. Tajnu sam počela pratiti kroz povijest. Nisam mogla vjerovati da je toliko ljudi znalo za nju. Bili su to 
velikani povijesti: Platon, Shakespeare, Newton, Hugo, Beethoven, Lincoln, Emerson, Edison, Einstein. 
U nevjerici sam se pitala: »Zašto svi ne znaju za tu tajnu?« Obuzela me žarka želja da Tajnu podijelim s čitavim 
svijetom te sam počela tragati za suvremenicima koji su upoznati s njome. 
Izranjali su jedan za drugim. Postala sam magnet. Kad sam započela potragu, veliki su mi majstori sami počeli prilaziti. 
Na-on što bih otkrila jednoga učitelja, taj bi me u savršenu nizu povezivao sa sljedećim. Ako bih se našla na krivome 
tragu nešto bi mi drugo privuklo pozornost i zahvaljujući tome pojavio bi se sljedeći veliki učitelj. Ako bih »slučajno« 
kliknula na pogrešan link tijekom traganja po internetu, došla bih do iznimno važnog podatka. Za samo nekoliko 
tjedana pronašla sam tragove Tajne kroz mnoga stoljeća. 
Obuzela me vizija da Tajnu razotkrijem svijetu u obliku filma i tijekom sljedeća dva mjeseca moja se filmska i 
televizijska ekipa upoznala s Tajnom. Bilo je osobito važno da se s njome upozna svaki član ekipe, jer inače ne bismo 
mogli ostvariti ono što smo željeli. 
Za film nismo imali nijednog jedinog učitelja, ali smo poznavali Tajnu i stoga sam naoružana samo vjerom odletjela iz 
Australije u Sjedinjene Američke Države u kojima je živjela većina učitelja. Sedam tjedana kasnije ekipa Tajne snimila 
je 55 najvećih učitelja diljem Sjedinjenih Američkih Država, tako da smo imali više od 120 sati snimljena materijala. 
Na svakome koraku i u svakome udisaju Tajnom smo se koristili kako bismo stvarali Tajnu. Doslovce smo sve i 
svakoga privlačili k sebi. Osam mjeseci kasnije Tajna se našla u kinima. 
Dok je film osvajao svijet, do nas su dopirale priče o čudima. Ljudi su nam pisali da su se oslobodili kroničnih bolova, 
depresije i bolesti. Neki unesrećeni su prohodali. Neki su čak ustali sa samrtne postelje. Primili smo tisuće izvješća o 
tome kako su se ljudi Tajnom koristili da bi privukli velike svote novca i neočekivane čekove u poštanskom sandučiću. 
Koristili su se Tajnom kako bi ostvarili savršeni dom, životnog partnera, automobil, posao i promaknuće, a mnogi su 
pisali da im se posao posve preobrazio samo nekoliko dana nakon što su počeli primjenjivati Tajnu. Primali smo i tople 
priče o poremećenim odnosima s djecom koji su procvjetali i uskladili se. 
Neke od najljepših priča koje smo primili potjecale su od djece koja su se Tajnom služila kako bi privukla ono što su 
željela, uključujući bolje ocjene i prijatelje. Tajna je nadahnula liječnike da svoje znanje podijele s pacijentima, 
sveučilišta i škole da ga podijele sa studentima, teretane da ga podijele sa svojim klijentima, crkve svih opredjeljenja te 
duhovne centre da ga podijele sa svojom pastvom. U domovima diljem svijeta održavaju se skupovi na kojima se 
govori o Tajni, na kojima ljudi svoje spoznaje prenose svojim voljenima i svojim obiteljima. Tajnom se koriste za 
privlačenje različitih stvari, od posebnog pera do deset milijuna dolara. Sve se to dogañalo u samo nekoliko mjeseci 
nakon prvog prikazivanja filma. 
Dok sam snimala film Tajna moja je namjera bila, i još jest, milijardama ljudi donijeti radost. Filmska ekipa Tajne 
svakoga dana proživljava ostvarenje te namjere, jer od ljudi svih dobi, rasa i nacionalnosti diljem svijeta primamo 
tisuće i tisuće pisama u kojima nam zahvaljuju na tome što smo im podarili radost Tajne. Ne postoji ništa što ne biste 
mogli ostvariti uz pomoć tih spoznaja. Nije važno tko ste ili gdje se nalazite. Tajna vam može pružiti sve što želite. 
U ovoj su knjizi predstavljena dvadeset četiri čudesna učitelja. Njihove su riječi u različitim trenucima snimane diljem 
Sjedinjenih Američkih Država, ali oni ipak progovaraju istim glasom. Ova knjiga sadrži riječi učitelja Tajne, a takoñer i 
čudesne priče o njezinoj primjeni. Iznijela sam najlakše staze, naputke i prečace koje sam naučila kako biste mogli 
živjeti životom iz svojih snova. 
Zamijetit čete da sam ponegdje u knjizi riječ »Ti« pisala velikim slovom. To sam napravila stoga što želim da ti, 
čitatelju, osjetiš kako sam tu knjigu napisala za Tebe. Kad kažem Ti, obraćam se tebi osobno. Želim da osjetiš osobnu 
povezanost s ovim stranicama, jer je Tajna stvorena za Tebe. 
Listajući stranice i učeći Tajnu shvatit ćeš na koji način možeš imati, biti i napraviti sve što poželiš. Spoznat ćeš tko 
uistinu jesi. Spoznat ćeš istinsku veličanstvenost koja te očekuje. 
 
Iz dubine srca želim zahvaliti svakome tko je ušao u moj život i nadahnuo me, utjecao na mene i prosvijetlio svojom 
prisutnošću. 
Takoñer bih željela izraziti svoju zahvalnost sljedećim ljudima zbog njihove iznimne potpore i pomoći koju su pružili 
mojoj potrazi i stvaranju ove knjige: 
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Zbog velikodušne mudrosti, ljubavi i božanstvenosti odajem poštovanje suautorima Tajne: Johnu Assafaru, Michaelu 
Bernardu Beck-withu, Leeju Broweru, Jacku Canfieldu, doktoru Johnu Demartiniju, Marie Diamond, Mikeu Doolevju, 
Bobu Dovleu, Haleu Dwo-skinu, Morrisu Goodmanu, dr. Johnu Grayu, dr. Johnu Hagelinu, Billu Harrisu, dr. Benu 
Johnsonu, Loral Langemeier, Liši Nichols, Bobu Proctoru, Jamesu Rayu, Davidu Schirmeru, Marci Shimoff, dr. Joeu 
Vitaleu, dr. Denisu Waitleyju, Nealeu Donaldu Walschu i dr. Fredu Alanu Wolfu. 
 
Zahvale 
 
Zahvaljujem i veličanstvenim ljudima, članovima produkcijske ekipe Tajne: Paulu Harringtonu, Glendi Bell, Skye 
Byrne i Niču Georgeu. Zahvalna sam i Drew Heriot, Danielu Kerru, Damianu Corbovu i svima koji su sudjelovali u 
stvaranju filma Tajna. 
Zahvalna sam takoñer i tvrtki Gozer Media na stvaranju vrhunskih grafičkih prikaza koji su prožeti Tajnom: Jamesu 
Armstrongu, Sha-musu Hoareu i Andyju Lewisu. 
Izvršnom direktoru Tajne, Bobu Rainoneu, kojega nam je sam Bog poslao. 
Michaelu Gardineru te pravničkoj i savjetničkoj ekipi u Australiji i Sjedinjenim Američkim Državama. 
Ekipi web stranice Tajna: Danu Hollingsu, Johnu Herrenu i svima u Powerful Intentions koji vode The Secret Forum, 
kao i svim prekrasnim ljudima na forumu. 
Uzvišenim avatarima i majstorskim učiteljima iz prošlosti čiji su zapisi u meni probudili oganj čežnje. Kročila sam u 
sjenkama njihove veličine i poštujem svakoga od njih. Osobito sam zahvalna Robertu Collieru i izdavačkoj kući Robert 
Collier Publications, VVallaceu VVattlesu, Charlesu Haanelu, Josephu Campbellu i Zakladi Josepha Campbella, 
Prentice Mulford, Genevieve Behrend i Charlesu Fillmoreu. 
Zahvalna sam Richardu Cohnu i Cvnthiji Black iz izdavačke kuće Atria Books/Bevond Words te Judith Curr iz 
izdavačke kuće Simon & Schuster jer su otvorili srca i prigrlili Tajnu. Zahvaljujem i urednicima Henrvju Coviju i Julie 
Steigerwaldt. 
Cathy Goodman, Sušan i Colinu Sloateu te Sušan Morrice, direktorici Belize Natural Energv, Jeannie MacKay i Joeu 
Sugarmanu zahvaljujem na velikodušnosti kojom su s nama podijelili svoje priče. 
Na inspirativnom učenju zahvaljujem dr. Robertu Anthonyju, Jerrvju i Esther Hicks, kao i učenjima Abrahama, Davida 
Čame-rona Gikandija, Johna Harricharana, Catherine Ponder, Gaya i Katie Hendricks, Stephena M. R. Covevja, 
Eckharta Tollea i De-bbie Ford. Na velikodušnoj potpori zahvaljujem Chrisu i Janet Attvvood, Marciji Martin, 
članovima Vijeća za preobrazbu voña, udruzi Spiritual Cinema Circle, osoblju duhovnog centra Agape te pomoćnicima 
i osoblju svih učitelja predstavljenih u Tajni. 
Svojim dragocjenim prijateljima zahvaljujem na njihovoj ljubavi i potpori: Marcy Koltun-Crillev, Margaret Rainone, 
Atheni Golianis i Johnu Walkeru, Elaine Bate, Andrei Keir te Michaelu i Kendri Abay. Zahvalna sam svojoj čudesnoj 
obitelji: Peteru Byrneu te mojim izuzetnim sestrama - Jan Child na njezinoj neprocjenjivoj pomoći u radu na knjizi, 
Pauline Vernon, Kaye Izon (preminuloj) i Glendi Bell, koje su uvijek bile uza me i čija ljubav i potpora ne poznaju 
granice. Zahvalnost upućujem mojoj hrabroj i prekrasnoj majci Irene Izon te uspomeni na moga oca, Ronalda Izona, 
čija svjetlost i ljubav i dalje obasjavaju naše živote. 
Naposljetku zahvalnost upućujem svojim kćerkama, Hayley i Skye Byrne. Hayley, jer je zaslužna za početak pravoga 
putovanja mojega života, a Skye jer je slijedila moj trag u stvaranju ove knjige, sjajno ju uredila i preobrazila moje 
riječi. Moje su kćerke dragocjeni dragulji mojega života koje samim svojim postojanjem osvjetljavaju svaki moj udisaj. 
 
 
 
BOB PROCTOR  
FILOZOF, PISAC I ŽIVOTNI TRENER        
4 Tajna vam pruža sve što poželite: sreću, zdravlje i bogatstvo. 
DR JOE VITALE METAFIZIČAR, MARKETINŠKI STRUČNJAK, PISAC Možete imati sve što želite, možete raditi 
i biti sve što želite. 
 
JOHNASS ARAF 
PODUZETNIK I STRUČNJAK ZA ZARAðIVANJE Možemo imati sve što odaberemo. Nije važno koliko je to 
veliko. 
U kakvoj kući želite živjeti? Želite li biti milijunaš? Kakvim se poslom želite baviti? Želite li biti uspješniji? Sto uistinu 
želite? 
 
 
DR. JOHN DEMARTINI 
FILOZOF, KIROPRAKTIČAR, ISCJELITELJ I STRUČNJAK ZA PREOBRAZBU To je Uzvišena Životna Tajna. 
 
DR. DENIS WAITLEY 
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PSIHOLOG I TRENER NA PODRUČJU UMNOG POTENCIJALA 
Poglavari koji su u prošlosti posjedovali Tajnu željeli su zadržati moć i tajnu samo za sebe. Nikoga nisu uputili u to 
znanje. Ljudi su odlazili na posao, obavljali ga i vraćali se kući. Radili su od jutra do mraka i nisu posjedovali nikakvu 
moć, jer je Tajnu čuvala šačica ljudi. 
Diljem povijesti mnogi su žudjeli za znanjem o Tajni, a neki su to znanje uspjeli proširiti svijetom. 
 
MlCHAEL BERNARD BECKWITH 
VIZIONAR I UTEMELJITELJ MEðUNARODNOG 
DUHOVNOG CENTRA AGAPE 
 Vidio sam da se u ljudskim životima dogañaju mnoga čuda. 
  
Razotkrivanje Tajne 
 
Financijska čuda, čuda fizičkog i mentalnog iscjeljenja, iscjeljenja odnosa. 
JACK CANFIELD 
PISAC, UČITELJ, ŽIVOTNI TRENERI MOTIVACIJSKI GOVORNIK  
Sve se to dogodilo zbog spoznaje o primjeni Tajne. 
  
BOB PROCTOR 
Zacijelo se pitate: »Što je Tajna?« Reći ću vam kako sam je ja shvatio. 
Svi mi djelujemo s beskonačnom moći. Svi vodimo živote prema posve istim zakonima. Prirodni zakoni svemira toliko 
su precizni da nemamo nikakvih poteškoća kad treba sagraditi svemirski brod, poslati ljude na Mjesec i predvidjeti 
trenutak spuštanja do u najmanji djelić sekunde. 
Gdje god se nalazili, u Indiji, Australiji, na Novom Zelandu, u Stockholmu, Londonu, Torontu, Montrealu ili New 
Yorku, svi mi radimo s jednom jedinom moći. S jednim zakonom. To je zakon privlačnosti! 
Tajna je zakon privlačnosti! 
Sve ono što vam se u životu dogaña vi privlačite u svoj život. Privlačite ga snagom slika u svojemu umu. Snagom 
onoga što mislite. Privlačite sve ono o čemu razmišljate. 
»Svaka je vaša misao stvarna - ispunjena silom.« 
(1834.-1891.) 
Najveći učitelji koji su ikada živjeli rekli su nam da je zakon privlačnosti najmoćniji zakon Svemira. 
Pjesnici poput VVilliama Shakespearea, Roberta Brovvninga i Wil-liama Blakea govore o tome u svojim pjesmama. 
Glazbenici poput Ludwiga van Beethovena izražavaju tu spoznaju u svojoj glazbi. Umjetnici poput Leonarda da 
Vincija prikazuju je u svojim slikama. Veliki mislioci kao što su Sokrat, Platon, Ralph Waldo Emerson, Pitagora, sir 
Francis Bacon, sir Isaac Newton, Johann Wolf gang von Goethe i Victor Hugo zapisali su je u svojim djelima i 
učenjima. Imena su im besmrtna, a njihov se legendarni utjecaj osjeća stoljećima. 
Religije poput hinudizma, hermetičkih tradicija, budizma, judaizma, kršćanstva i islama te civilizacije poput drevnih 
Babilonaca i Egipćana prenijele su taj zakon u svojim spisima i pripovijestima. Mnogi su ga tijekom stoljeća bilježili u 
svim njegovim oblicima i možemo ga pronaći u drevnim zapisima. Zapisan je u kamenu 3000. godine prije Krista. Iako 
su neki ljubomorno čuvali to znanje, uvijek ga se moglo otkriti. 
Taj je zakon nastao na početku vremena. Oduvijek je postojao i uvijek će postojati. 
Taj zakon odreñuje sveukupni poredak Svemira, svaki trenutak vašega života i svako pojedino iskustvo koje u životu 
doživite. Nije važno tko ste i gdje živite. Svemoćni zakon privlačnosti oblikuje čitavo vaše životno iskustvo, a to čini 
putem vaših misli. Vi putem vlastitih misli prizivate zakon privlačnosti u djelovanje. 
Godine 1912. Charles Haanel je zakon privlačnosti opisao kao »najveći i najtočniji zakon na kojemu počiva čitav 
sustav stvaranja«. 
'"^ BOB PROCTOR 
Mudri su ljudi to oduvijek znali. Pogledajte samo drevne Babilonce. I oni su posjedovali to znanje. Bila je to odabrana 
grupica ljudi. 
Znanstvenici su dobro dokumentirali život drevnih Babilonaca 1 njihov veliki napredak. Poznato je da su Babilonci 
napravili jedno od sedam svjetskih čuda, viseće vrtove Babilona. Zahvaljujući svojemu razumijevanju i primjeni 
zakona Svemira postali su jedan od najbogatijih naroda u povijesti. 
BOB PROCTOR 
Sto mislite, zašto jedan posto stanovništva zarañuje oko 96 posto ukupno zarañenog novca? Mislite li da je to 
slučajnost? Tako je to osmišljeno. Ti ljudi nešto znaju. Oni su upoznati s Tajnom, a sada ćete je i vi upoznati. 
Ljudi koji u svoj život privlače bogatstvo svjesno se ili nesvjesno koriste Tajnom. Ispredaju misli obilja i bogatstva, ne 
dopuštajući bilo kojim drukčijim mislima da se ukorijene u njihovoj glavi. Prvenstveno misle o bogatstvu. Znaju samo 
za bogatstvo i u njihovim mislima ništa drugo i ne postoji. Bez obzira na to jesu li toga svjesni ili nisu, prevladavajuće 
misli o bogatstvu i donose im bogatstvo. To je primjer zakona privlačnosti na djelu. 
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Evo savršena primjera kojim možemo predočiti Tajnu i djelovanje zakona privlačnosti. Možda poznajete ljude koji su 
nagomilali golemo bogatstvo, izgubili ga i za kratko ga vrijeme ponovno stekli. U takvim su slučajevima dominantne 
misli tih ljudi svjesno ili nesvjesno bile usmjerene na bogatstvo te su ga na taj način i stekli. Tada su dopustili da se u 
njihovom umu ukorijene misli ispunjene strahom i misli o gubitku bogatstva, sve dok te misli o gubitku nisu postale 
dominantne. Misli o gubitku postale su jače od misli o bogatstvu te su sve izgubili. No, izgubivši sve što su posjedovali, 
misli o strahu su nestale te su ponovno prevagnule misli o bogatstvu. I bogatstvo im se vratilo. 
Zakon reagira na vaše misli, kakve god one bile. 
 
JOHNASS ARAF 
Zakon privlačnosti najjednostavnije si mogu predočiti ako sebe zamišljam kao magnet, svjestan da magnet privlači sve 
što želim. 
Vi ste najmoćniji magnet u Svemiru! U sebi posjedujete magnetsku moć snažniju od bilo čega drugoga na svijetu, a ta 
se neshvatljiva magnetska moć očituje kroz vaše misli. 
 
BOB DOYLE 
PISAC I STRUČNJAK ZA ZAKON PRIVLAČNOSTI 
 Zakon privlačnosti u osnovi kaže da se sličnosti privlače. No, mi ovdje govorimo o razini misli. 
Zakon privlačnosti kaže da se sličnosti privlače te kad nešto pomislite vi privlačite slične misli. Evo nekoliko načina na 
koje ste mogli iskusiti zakon privlačnosti u svojemu životu: 
Jeste li ikada počeli razmišljati o nečemu što vam nije odgovaralo i što ste više razmišljali o tome situacija vam se 
činila sve težom? Do toga je došlo zbog toga što vam zakon privlačnosti, čim postojano mislite jednu misao, šalje 
slične misli. Za samo nekoliko minuta primili ste toliko nesretnih misli da vam se čini kako se situacija pogoršava. Što 
više razmišljate o poteškoćama, to ste uznemireniji. 
Možda ste iskusili privlačenje sličnih misli slušajući pjesmu, otkrivši da je se kasnije više ne možete osloboditi. Pjesma 
se jednostavno ponavljala u vašoj glavi. Dok ste je slušali posvetili ste joj svu svoju pozornost i usredotočili se na nju, 
iako toga možda i niste bili svjesni. Na taj ste način snažno privlačili sli čne misli i stoga aktivirali zakon privlačnosti te 
primili mnoštvo misli o toj pjesmi koje se neprestano ponavljaju. 
 
JOHN ASSARAF 
Naš je zadatak da se pridržavamo misli o onome što želimo, da u svojoj glavi apsolutno razjasnimo što točno želimo i 
da počnemo prizivati jedan od najmoćnijih zakona Svemira, a to je zakon privlačnosti. Čovjek postaje ono o čemu 
najviše razmišlja, ali ono o čemu najviše razmišlja isto tako može i privući k sebi. 
Vaš je sadašnji život odraz vaših prošlih misli. To obuhvaća sve one lijepe stvari, kao i sve ono što ne smatrate lijepim. 
Budući da privlačite ono o čemu najviše razmišljate, lako je zaključiti kakve su bile vaše dominante misli o svakom 
vidu vašega života, jer ih sada proživljavate. Ali ne više! Sada učite o Tajni i uz pomoć tih spoznaja možete sve 
promijeniti. 
 
BOB PROCTOR '   Ako nešto vidite u mislima, držat ćete to i u rukama. 
Ako možete razmišljati o onome što želite i ako to postane vaša dominantna misao, to će vam se i ostvariti. 
 
MlKE DOOLEY 
PISAC I MEðUNARODNI GOVORNIK To se načelo može sažeti u tri jednostavne riječi. Misli postaju stvarne! 
Zahvaljujući tom najmoćnijem od svih zakona vaše se misli u vašem životu preobražavaju u stvari. Misli postaju 
stvarne! Ponavljajte si te riječi, dopustite im da vam prožmu svijest. Misli postaju stvarne! 
Y      JOHNASSARAF 
Većina ljudi ne razumije da misao ima frekvenciju. Misao možemo izmjeriti. Ako jednu misao neprestano ponavljate, 
ako u mislima zamišljate da imate nov novcati automobil, da imate novac koji vam je potreban, da ste sagradili svoju 
tvrtku, pronašli srodnu dušu... ako zamišljate kako to izgleda, tada redovito odašiljete tu frekvenciju. 
 
DR. JOE VITALE 
Misli odašilju magnetski signal koji vam privlači slične 
stvari. 
»Prevladavajuća misao ili mentalni stav je magnet, a zakon tvrdi da se sličnosti privlače te će, shodno tome, mentalni 
stav neminovno privući takve uvjete koji odgovaraju prirodi vaših misli.« 
W«e<^ (1866.-1949.) 
Misli su magnetske i posjeduju frekvenciju. Dok razmišljate, vaše misli odlaze u Svemir i magnetski privlače sve slične 
stvari koje imaju istu frekvenciju. Sve odaslano vraća se izvoru. A izvor ste Vi. 
Razmišljajte o tome na ovaj način: mi znamo da odašiljač televizijske postaje emitira program putem frekvencije koja 
se u televizoru preobražava u slike. Većina ljudi zapravo i ne razumije kako se to odvija, ali znamo da svaki kanal ima 
frekvenciju i kad televizor uskladimo s tom frekvencijom, na ekranu vidimo slike. Frekvenciju odabiremo biranjem 
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kanala i tada primamo slike koje se emitiraju na tom kanalu. Želimo li vidjeti drukčije slike, mijenjamo kanal i 
televizor usklañujemo s novom frekvencijom. 
Vi ste takoñer odašiljač i moćniji ste od svakog televizijskog odašiljača napravljenog na Zemlji. Vi ste najmoćniji 
odašiljač u Svemiru. 
Vaše odaslane misli stvaraju vaš život i svijet. Frekvencija koju oda-šiljete širi se onkraj gradova, onkraj zemalja, 
onkraj čitavog svijeta. Odzvanja cijelim Svemirom. A vi tu frekvenciju odašiljete vlastitim mislima1. 
Slike koje primate odašiljanjem vlastitih misli ne nalaze se na televizijskome ekranu vaše dnevne sobe, nego su to slike 
vašega životal Vaše misli stvaraju frekvenciju, na toj frekvenciji privlače ono što im je slično, a onda se odašilju natrag, 
k vama, u obliku slika vašega života. Želite li nešto promijeniti u svojemu životu, samo promijenite kanal i frekvenciju 
mijenjanjem misli. 
»Vibracije mentalnih sila su najtananije, a time i najmoćnije koje postoje.« 
 
BOB PROCTOR 
Zamišljajte kako živite u obilju pa ćete obilje i privući. To djeluje svaki put i kod svake osobe. 
Dok razmišljate kako živite u obilju, putem zakona privlačnosti na moćan i svjestan način odreñujete vlastiti život. 
Posve je lako. No, sad se postavlja najočitije pitanje: »Zašto svi ljudi ne žive životom iz svojih snova?« 
 
JOHN ASSARAF 
k       U tome je poteškoća. Većina ljudi razmišlja o onome što ne želi i onda se pita zašto se te stvari uvijek iznova 
ponavljaju. 
Ljudi nemaju sve ono što žele samo zbog toga što više razmišljaju o onome što ne žele nego o onome što žele. 
Osluhnite vlastite misli, osluhnite riječi koje izgovarate. Zakon privlačnosti je apsolutan i ne može pogriješiti. 
Stoljećima bjesni epidemija gora od svake pošasti s kojom se čovječanstvo ikada suočilo. To je epidemija onoga »što 
ne želim«. Ljudi održavaju tu epidemiju na životu kad najčešće misle, spominju, usredotočuju se na ono što »ne žele«. 
No, ovaj će naraštaj promijeniti povijest jer smo dobili spoznaje koje nas mogu osloboditi epidemije! Sve počinje od 
vas i vi možete postati pionirom novoga pokreta misli već i samim time što mislite i govorite o onome što želite. 
BOB DOYLE 
Zakonu privlačnosti nije važno smatrate li nešto dobrim ili lošim, želite li nešto ili ne želite. On reagira na vaše misli. 
Stoga, ako užasnuti razmišljate o pravoj gomili dugova, to je znak koji upućujete Svemiru. 
»Uistinu se osjećam grozno zbog tih dugova.« Vi to jednostavno sebi potvrñujete. Osjećate to na svakoj razini svojega 
bića. Zbog toga ćete dobiti to isto i još 
više. 
Zakon privlačnosti prirodni je zakon. Neosoban je i ne razlikuje dobro od lošega. Prima vaše misli i vraća vam ih u 
obliku životnih iskustava. Zakon privlačnosti jednostavno vam pruža ono o čemu razmišljate. 
LISA NICHOLS 
 AUTORICA I ZAGOVORNICA OSOBNOG OSNAŽENJA Zakon privlačnosti uistinu je poslušan. Kad razmišljate o 
onome što želite i kad se na to u potpunosti usredotočite, tada vam zakon privlačnosti svaki put daje upravo ono što 
želite. Kad se usredotočite na ono što ne želite, »Ne želim zakasniti, ne želim zakasniti«, on ne čuje da vi to ne želite. 
Ostvaruje ono o čemu razmišljate, stoga će vam se to uvijek iznova dogañati. Zakon privlačnosti nije pristran. Kad se 
usredotočite na nešto, što god to bilo, zapravo ga prizivate da se to ostvari. 
Kad se usredotočite na nešto što želite i ostanete usredotočeni, u tome trenutku uz pomoć najsnažnije moći u Svemiru 
prizivate ono što želite. Zakon privlačnosti ne uzima u obzir »nemoj«, »nije« ili »ne« ili bilo koju drugu negativnu 
riječ. Dok izgovarate negativne riječi evo što zakon privlačnosti čuje: 
»Ne želim proliti nešto po novome odijelu.« 
»Želim stalno nešto prolijevati po ovome odijelu.« 
»Ne želim ružnu frizuru.« 
»Želim ružnu frizuru.« 
»Ne želim zakasniti.« 
»Želim zakasniti.« 
»Ne želim da drugi budu grubi prema meni.« 
»Želim da što više ljudi bude grubo prema meni.« 
»Ne želim da nam u restoranu netko preotme rezervirani stol.« 
»Želim da nam netko preotme rezervirani stol.« 
»Ne želim da me cipele žuljaju.« 
»Želim da me cipele žuljaju.« 
»Ne mogu svladati sav ovaj posao.« 
»Želim još više posla koji ne mogu svladati.« 
»Ne želim dobiti gripu.« 
»Želim dobiti gripu i mnoge druge bolesti.« 
»Ne želim se svañati.« 
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»Želim se još više svañati.« 
»Ne obraćaj mi se na taj način.« 
»Želim da tako razgovaraš sa mnom i da drugi ljudi takoñer sa mnom razgovaraju na taj način.« 
Zakon privlačnosti daje vam ono o čemu razmišljate i to je sve! 
 
BOB PROCTOR 
Zakon privlačnosti je uvijek na djelu, vjerovali vi u to ili ne, razumjeli ga ili ne. 
Zakon privlačnosti zakon je stvaranja. Kvantni fizičari nam govore da je čitav Svemir izronio iz misli! Vi svoj život 
stvarate putem svojih misli i zakona privlačnosti, a i svi ostali ljudi tako postupaju. Taj zakon ne funkcionira samo onda 
kad ste ga svjesni. Oduvijek je na djelu u vašemu životu i u životu svih drugih ljudi koji su ikada živjeli. Kad postanete 
svjesni tog uzvišenog zakona, tada spoznajete koliko ste nevjerojatno moćni, koliko ste sposobni OSMISLITI svoj 
život i ostvariti ga. 
LISAJNIICHOLS 
Zakon privlačnosti djeluje u onoj mjeri u kojoj razmišljate. Pokreće se kad god vam misli teku. Kad razmišljate o 
prošlosti, zakon privlačnosti djeluje. Kad razmišljate o sadašnjosti ili budućnosti, zakon privlačnosti djeluje. To je 
trajan proces. Ne možete ga zaustaviti ni privremeno ni stalno. Uvijek je na djelu, baš kao i vaše misli. 
Bez obzira na to jesmo li toga svjesni ili nismo, razmišljamo gotovo uvijek. Razmišljamo dok govorimo ili slušamo. 
Razmišljamo dok čitamo novine ili gledamo televiziju. Razmišljamo dok prizivamo uspomene iz prošlosti. 
Razmišljamo dok planiramo budućnost. Razmišljamo tijekom vožnje. Razmišljamo dok se ujutro odijevamo. Većina 
ljudi ne razmišlja samo dok spava, no sile privlačnosti i dalje djeluju u skladu s posljednjim mislima koje su se pojavile 
prije nego što smo usnuli. Stoga prije nego što zaspite razmišljajte o dobrim stvarima. 
 
MICHAEL BERNARD BECKWITH Stvaranje neprestano traje. Svaki put kad čovjek nešto pomisli ili kad se prepusti 
dugotrajnijem, kroničnom načinu razmišljanja, nalazi se u procesu stvaranja. Iz tih će se misli nešto očitovati. 
Ono što sada mislite stvara vaš budući život. Svoj život stvarate vlastitim mislima. Budući da uvijek razmišljate, uvijek 
i stvarate. Ono o čemu najviše razmišljate, ono na što se usredotočite, pojavit će se u obliku vašega života. 
Poput svih prirodnih zakona i zakon privlačnosti posve je savršen. Vi stvarate vlastiti život. Što posijete, to ćete i žeti! 
Misli su sjeme, a žetva će ovisiti o sjemenu koje ste posijali. 
Ako se na nešto žalite, moćan zakon privlačnosti donijet će vam nove situacije na koje se možete žaliti. Ako slušate 
nekoga dok se žali i ako se usredotočite na njegove riječi, suosjećajući s njime i povlañujući mu, u tome trenutku i u 
vlastiti život privlačite situacije na koje ćete se požaliti. 
Zakon jednostavno odražava i vraća upravo ono na što se vaše misli usredotočuju. Ako zahvaljujući toj moćnoj 
spoznaji promijenite način razmišljanja, tada u potpunosti možete promijeniti svaku okolnost i svaki dogañaj u svojemu 
životu. 
 
BILL HARRTS 
UČITELJ I UTEMELJITELJ ISTRAŽIVAČKOG 
INSTITUTA CENTERPOINTE 
Imao sam učenika imenom Robert. 
Sudjelovao je u on-line tečaju koji sam vodio, pa mije tako mogao slati elektronske poruke. 
Bio je homoseksualac. U svojim mi je porukama prikazao svoj tmuran život. Na poslu su se kolege urotili protiv njega. 
Bili su prilično zli prema njemu i stoga je neprestano bio pod stresom. Na ulici bi mu pristupali homofobi zlostavljajući 
ga na različite načine. Želio je postati komičar, ali kad je dobio posao publika ga je grubo izvrgavala ruglu zbog 
njegove homoseksualnosti. Čitav mu je život bio ispunjen tugom i nesrećom, jer su ga svi napadali zbog toga što je bio 
homoseksualac. 
Pojasnio sam mu da se usredotočuje na ono što ne želi. Uputio sam ga na poruku koju mi je poslao i napisao mu: 
»Ponovno je pročitaj. Pogledaj samo koliko ima stvari koje ne želiš da ti se dogañaju. Jasno mi je da su tvoji osjećaji 
iznimno jaki, a kad se na nešto usredotočiš s dubokim osjećajima, tada se to još brže ostvaruje!« 
Prihvatio je moje riječi o usredotočivanju i počeo vježbati. Tijekom sljedećih šest do osam tjedana dogodilo se pravo 
čudo. Kolege u uredu koji su ga maltretirali premješteni su u drugi odjel, prestali su raditi u toj tvrtki ili su ga počeli 
ostavljati na miru. Zavolio je svoj posao. Na ulici ga više nitko nije maltretirao. Tih ljudi više jednostavno nije bilo. 
Kad je ponovno počeo raditi kao komičar publika je skakala na noge i pljeskala mu i nitko mu se nije rugao! 
Čitav mu se život promijenio zato što se više nije bavio onim što nije želio, onim čega se plašio i što je želio izbjeći, 
nego se usredotočio na ono što je uistinu želio. 
Robertov se život promijenio zato što je promijenio svoje misli. U Svemir je počeo odašiljati drukčiju frekvenciju. 
Svemir mora uzvratiti slikama nove frekvencije, koliko god se situacija činila neizvedivom. Robertove nove misli 
postale su njegova nova frekvencija te su se slike čitavog njegovog života promijenile. 
Vaš je život u vašim rukama. Bez obzira na to gdje se sada nalazite, bez obzira na to što vam se dogaña u životu, sada 
možete početi svjesno odabirati svoje misli i tako promijeniti vlastiti život. Ne postoji beznadna situacija. Svaka se 
okolnost vašega života može promijeniti! 
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MICHAEL BERNARD BECKWITH 
Vi privlačite najsnažnije misli svoje svijesti, bez obzira na to jesu li one svjesne ili nesvjesne. U tome je poteškoća. 
Bez obzira na to jeste li prije bili svjesni vlastitih misli, sada ih postajete svjesni. Zahvaljujući spoznaji Tajne ovoga se 
trenutka budite iz duboka sna i postajete svjesni! Svjesni znanja, svjesni zakona, svjesni moći koju posjeduju vaše 
misli. 
 
DR. JOHN DEMARTINI 
Ako pažljivo razmislite o Tajni te o moći našega uma i moći naše namjere u svakodnevnu životu, uvidjet ćete da su 
posvuda oko nas. Samo trebamo otvoriti oči i pogledati. 
 
LISA NlCHOLS 
Zakon privlačnosti posvuda možete uočiti. Sve 
privlačite k sebi. Ljude, posao, okolnosti, zdravlje, bogatstvo, dugove, radost, automobil koji vozite, zajednicu kojoj 
pripadate. Sve ste to poput magneta privukli k sebi. Čitav je vaš život očitovanje misli koje vam se vrte glavom. 
Ovaj Svemir sve obuhvaća i ništa ne isključuje. Ništa ne može biti izuzeto iz zakona privlačnosti. Vaš je život odraz 
vaših dominantnih misli. Sva živa bića na ovoj planeti djeluju u skladu sa zakonom privlačnosti. Ljudi se razlikuju 
samo po tome što posjeduju razborit um. Svojom slobodnom voljom mogu odabrati vlastite misli. Posjeduju moć 
promišljena razmišljanja i stvaranja čitavoga svog života vlastitim umom. 
 
DR. FRED ALAN WOLF 
KVANTNI FIZI ČAR, PREDAVAČ I '    NAGRAðENI PISAC 
Ne obraćam vam se sa stajališta jalovog sanjarenja ili budalastog zamišljanja. 
vam se s razine dubljeg, temeljnog razumijevanja. 
Kvantna fizika uistinu počinje ukazivati na to otkriće. Kaže da Svemir ne može postojati ako ga ne prožima um te da 
um zapravo oblikuje i ono što promatra. 
Promislite li o usporedbi čovjeka s najmoćnijim odašiljačem u Svemiru uvidjet ćete savršenu podudarnost s riječima dr. 
Wolfa. Vaš um namata misli, a slike tih misli odašilju mu se natrag u obliku životnih iskustava. Ne samo što mislima 
stvarate vlastiti život, nego vaše misli uvelike pridonose stvaranju svijeta. Ako smatrate da ste beznačajni i da na 
ovome svijetu nemate nikakvu moć, razmislite ponovno. Vaš um zapravo oblikuje svijet oko vas. 
Čudesan napredak i otkrića kvantnih fizičara tijekom proteklih osamdeset godina pružili su nam obuhvatnije 
razumijevanje neshvatljive moći stvaranja ljudskoga uma. Njihov rad odražava riječi najvećih svjetskih umova 
uključujući Carnegieja, Emersona, Shakespearea, Bacona, Krishnamurtijai Buddhe. 
BOB PROCTOR 
Ne razumijete li zakon privlačnosti, to ne znači da biste ga trebali odbaciti. Možda ne razumijete ni elektricitet, ali ipak 
uživate u njegovim prednostima. Ne znam kako taj zakon djeluje. No, svjestan sam jednoga: uz pomoć električne struje 
možete čovjeku skuhati objed, a možete skuhati i samoga čovjeka! 
 
MICHAEL BERNARD BECKWITH 
Kad ljudi počnu spoznavati Uzvišenu Tajnu uplaše 
se pri pomisli na sve one negativne misli koje itn 
se pojavljuju. Moraju biti svjesni daje znanstveno 
dokazano kako je afirmativna misao stotinu puta 
moćnija od negativne. To vas odmahmože osloboditi 
zabrinutosti. 
 
Uistinu je potrebno mnoštvo negativnih misli i upornog negativnog razmišljanja da bi vam se u životu dogodilo 
negativno iskustvo. Meñutim, ako tijekom dužeg vremena uporno negativno razmišljate takvo će vam se iskustvo 
doista dogoditi, kko ste zabrinuti zbog negativnih misli time ćete privući još veću zabrinutost zbog tak-misli i istodobno 
ih umnožiti. Ovoga trenutka odlučite da ćete misliti samo dobre misli. Istodobno Svemiru objavite da su sve vaše dobre 
misli moćne, a svaka negativna misao slaba. 
 
LISA NICHOLS 
Zahvalite Bogu na odgodi, na tome što se sve vaše misli ne ostvaruju istoga trenutka. Kad bi se to dogañalo, uistinu 
bismo bili u nevolji. Vremenska odgoda itekako je korisna. Omogućuje vam da ponovno promislite o onome što želite i 
da donesete novu odluku. 
 
Ovoga vam je trenutka dostupna sveukupna moć stvaranja vlastita života, jer ovoga trenutka razmišljate. Ako neke vaše 
misli ne bi bile dobre kad bi se ostvarile, ovoga ih trenutka izmijenite. Prijašnje misli možete izbrisati zamjenjujući ih 
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dobrim mislima. Vrijeme vam u tome pomaže jer ovoga trenutka možete pomisliti novu misao i odaslati novu 
frekvenciju! 
 
DR. JOE VITALE 
Poželite postati svjesni svojih misli i odabrati ih pažljivo, poželite da vam to bude zabavno, jer vi ste majstorsko djelo 
vlastita života. Vi ste Michelangelo svojega života. David kojega oblikujete vi ste sami. 
Umom možete ovladati kad ga smirite. Svaki učitelj spomenut u ovoj knjizi svakoga dana meditira. Sve dok nisam 
otkrila Tajnu nisam shvatila koliko meditacija može biti moćna. Meditacija vam smiruje um, pomaže u ovladavanju 
vlastitim mislima i obnavlja tijelo. Izvrsno je to što za meditaciju ne morate odvojiti nekoliko sati dnevno. Počnite s tri 
do deset minuta u danu, što može biti nevjerojatno djelotvorno za stjecanje kontrole nad vlastitim mislima. 
Da biste postali svjesni svojih misli možete objaviti: »Ja sam gospodar vlastitih misli«. Cesto izgovarajte tu rečenicu, 
meditirajte o njoj i dok razmišljate o toj tvrdnji zakon privlačnosti vam omogućuje da se upravo to ostvari. 
Sada dobivate spoznaje koje će vam omogućiti stvaranje najve-ličanstvenije verzije samoga Sebe. Mogućnost te verzije 
već postoji na frekvenciji »najveličanstveni]e verzije Sebe«. Odlučite što želite biti, što želite raditi i imati, razmišljajte 
o tome, odašiljte tu frekvenciju i vaša će se vizija preobraziti u stvarnost. 
• Zakon privlačnosti uzvišena je Tajna života. 
• Zakon privlačnosti kaže da se sličnosti privlače, stoga kad 
nešto pomislite istodobno privlačite slične misli. 
• Misli su poput magneta i imaju frekvenciju. Dok razmišljate, 
misli šaljete u Svemir i one poput magneta privlače sve slične 
stvari koje se nalaze na istoj frekvenciji. Sve što ste poslali 
vraća se svojemu izvoru, vama. 
• Vi ste poput televizijskog odašiljača. Svojim mislima odašiljete frekvenciju. Želite li promijeniti nešto u svojemu 
životu, 
promijenite frekvenciju promjenom misli. 
• Sadašnje misli oblikuju budući život. Ono o čemu najviše 
razmišljate i ono na što se najviše usredotočite, pojavit će se 
u vašemu životu. 
• Misli vam se preobražavaju u stvarnost. 
 
MICHAEL BERNARD BECKWITH 
Živimo u svemiru kojim upravljaju zakonitosti kao što je zakon sile teže. Ako padnete sa zgrade nije važno jeste li 
dobar ili loš čovjek, ipak ćete tresnuti na tlo. 
Zakon privlačnosti prirodni je zakon. Nepristran je i neosoban kao i zakon sile teže. Precizan je i točan. 
 
DR. JOE VITALE 
Sami ste privukli sve što vas ovoga trenutka okružuje, uključujući i sve ono na što se žalite. Svjestan sam da će vam u 
prvi tren biti mrsko čuti takvo što. Odmah ćete reći: »Nisam privukao automobilsku nesreću. Nisam privukla tog 
klijenta koji me namučio. Nisam privukao dugove«. A ja ću vam se suprotstaviti i reći da ste ipak to privukli. To je 
jedna od ideja koju je najteže prihvatiti, ali kad je prihvatite, preobrazit će vam život. 
Kad prvi put čuju ovaj dio Tajne ljudi se nerijetko prisjećaju povijesnih dogañaja u kojima je izgubljeno na tisuće 
života i ne mogu shvatiti da je tako velik broj ljudi mogao privući takav dogañaj. No, prema zakonu privlačnosti morali 
su biti na frekvenciji toga dogañaja. To ne mora značiti da su razmišljali upravo o tom dogañaju, ali je frekvencija 
njihovih misli bila u skladu s frekvencijom dogañaja. Ako ljudi vjeruju da se mogu naći na pogrešnom mjestu u 
pogrešnom trenutku i da nemaju kontrolu nad vanjskim okolnostima tada te misli ispunjene strahom, idejom o 
odvojenosti i bespomoćnosti, ako se dulje ponavljaju, mogu dovesti do toga da se uistinu nañu na pogrešnom mjestu u 
pogrešno vrijeme. 
Ovoga trenutka imate mogućnost izbora. Želite li vjerovati da vam se loše stvari dogañaju posve slučajno? Želite li 
vjerovati da se možete naći na pogrešnome mjestu u pogrešnom trenutku? Da nemate kontrolu nad okolnostima? 
Ili želite vjerovati i biti svjesni da je iskustvo vašega života u vašim rukama i da vam se u životu mogu dogañati samo 
dobre stvari jer na taj način razmišljate? Imate mogućnost izbora i što god odlučite misliti preobrazit će se u vaše 
životno iskustvo. 
Ništa se ne može očitovati u vašemu iskustvu ako ga prethodno ne prizovete svojim ustrajnim mislima. 
 
Pojednostavljivanje Tajne 
 
BOB DOYLE 
Dogañaje većinom privlačimo automatski. Mi samo mislimo da ne posjedujemo nikakvu kontrolu nad dogañajima. 
Naše misli i osjećaji javljaju se automatski i stoga nam se sve automatski i dogaña. 
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Nitko ne bi nikada namjerno privukao ono što ne želi. Lako je uvidjeti kako su se neke neželjene stvari dogañale u 
vašemu životu ili u životu drugih ljudi ako niste poznavali Tajnu. Do toga je došlo zbog toga što niste bili svjesni 
uzvišene stvaralačke moći naših misli. 
 
DR. JOE VITALE 
Ako ste sada prvi put čuli za ovo, mogli biste pomisliti: »Moram nadzirati svoje misli? To će biti težak posao«. Tako će 
vam izgledati u početku, ali tek sada počinje prava zabava. 
Zabavno je to što postoji mnogo prečaca koje vode Tajni i možete izabrati one koje će vama biti najkorisniji. Čitajte 
samo i sve ćete saznati. 
 
MARCI SHIMOFF 
SPISATELJICA, MEðUNARODNA PREDAVAČICA 
TRANSFORMACIJSKI VOðA 
Nije moguće nadzirati svaku svoju misao. 
Istraživači nam kažu da dnevno pomislimo oko 60.000 misli. Možete li zamisliti koliko biste se iscrpili kad biste 
pokušavali steći kontrolu nad svih 60.000 misli? 
Na svu sreću, postoji lakši put, a to su osjećaji. Osjećaji nam pokazuju što mislimo. 
Važnost osjećaja ne možemo preuveličati. Osjećaji su najbolji instrument koji vam pomaže u stvaranju vlastita života. 
Misli su prvobitni uzrok svega. Sve ostalo što vidite i doživljavate u ovome svijetu su posljedice, a tu spadaju i osjećaji. 
Uzrok su uvijek vaše misli. 
 
BOB DOYLE 
Emocije su nevjerojatan dar koji nam pokazuje što mislimo. 
Osjećaji vam vrlo brzo mogu reći što mislite. Prisjetite se samo trenutka kad ste odjednom postali neraspoloženi. 
Možda ste čuli loše vijesti. Istoga se trenutka pojavio osjećaj u vašem želucu ili solarnom pleksusu. Vaši su osjećaji 
neposredan znak koji vam pokazuje što mislite. 
Poželite postati svjesni vlastitih osjećaja i uskladite se s njima, jer to je najbrži put kojim ćete saznati što mislite. 
 
LISA NICHOLS 
Posjedujete dvije skupine osjećaja: dobre i loše. Svjesni ste razlika izmeñu tih osjećaja, jer od jednih se osjećate dobro, 
a od drugih loše. Možda ste depresivni, bijesni, možda negodujete ili osjećate krivnju. Takvi vam osjećaji ne pružaju 
osjećaj snage. To su loši osjećaji. 
Nitko ne može reći osjećate li se dobro ili loše, jer samo vi možete procijeniti kako se u nekom trenutku osjećate. Niste 
li sigurni kako se osjećate, postavite si pitanje: »Kako se osjećam?« Češće tijekom dana zastanite i postavite si to 
pitanje te ćete postati svjesni svojih osjećaja. 
Najvažnije je to da nije moguće osjećati se loše i istodobno imati dobre misli. To bi se suprotstavilo zakonu 
privlačnosti, jer misli uzrokuju osjećaje. Osjećate li se loše to je stoga što mislite misli koje uzrokuju loše osjećaje. 
Vaše misli odreñuju vašu frekvenciju, a osjećaji vam odmah govore na kojoj ste frekvenciji. Ako se osjećate loše, 
nalazite se na frekvenciji privlačenja loših stvari. Zakon privlačnosti mora reagirati odašiljanjem većeg broj slika loših 
stvari i stvari zbog kojih ćete se osjećati loše. 
Ako se osjećate loše i nimalo se ne trudite promijeniti svoje misli kako biste se osjećali bolje, time zapravo govorite: 
»Samo mi pošalji okolnosti zbog kojih ću se osjećati loše. Samo nastavi tako!« 
 
LISA NICHOLS 
Suprotnost tome su dobre emocije i dobri osjećaji. Svjesni ste kad dobro razmišljate jer se tada dobro i osjećate. 
Osjećate uzbuñenje, radost, zahvalnost, ljubav. Kad bismo se barem tako mogli osjećati svakoga dana! Kad proslavljate 
dobre osjećaje tada ćete privući još više dobrih osjećaja, kao i sve one stvari zbog kojih se dobro osjećate. 
 
BOB DOYLE 
v      Uistinu je jednostavno. »Što ovoga trenutka 
privlačim?« A kako se osjećate? »Osjećam se dobro.« U redu, samo nastavite tako. 
Ne možete se dobro osjećati i istodobno gajiti negativne misli. Osjećate li se dobro, to je stoga što imate i dobre misli. 
U svojemu životu možete imati sve što želite, bez ikakvih ograničenja. No, ima jedna kvaka: morate se dobro osjećati. 
A kad bolje razmislite, nije li to sve što uopće i želite? Zakon privlačnosti uistinu je savršen. 
 
MARCI SHIMOFF 
Osjećate li se dobro, tada budućnost stvarate u skladu sa svojim željama. Osjećate li se loše, stvarate budućnost koja 
nije u skladu s vašim željama. Zakon privlačnosti djeluje u svakom trenutku. Sve što mislimo i osjetimo stvara nam 
budućnost. Ako ste zabrinuti ili ustrašeni, tada tijekom toga dana u svoj život privlačite još veću zabrinutost ili strah. 
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Ako se osjećate dobro, zacijelo imate i dobre misli. To znači da odašiljete moćnu frekvenciju koja vam zauzvrat 
privlači još veće dobro od kojega ćete se dobro osjećati. Iskoristite trenutke dobrih osjećaja i izvucite iz njih najviše što 
možete. Budite svjesni da, osjećajući se dobro, snažno privlačite još veće dobro u svoj život. 
Krenimo i korak dalje. A što ako su vaši osjećaji zapravo poruka Svemira koji vam na taj način pokazuje o čemu 
razmišljate? 
 
JACK CANFIELD 
Naši osjećaji predstavljaju povratnu informaciju koja nam govori jesmo li usklañeni ili nismo, jesmo li na pravom ili 
krivom putu. 
Ne zaboravite da su misli prvobitni uzrok svega. Stoga se ustrajna misao neposredno šalje u Svemir. Magnetski se 
povezuje sa sličnom frekvencijom, a za nekoliko sekundi šalje vam očitanje te frekvencije u obliku osjećaja. Drukčije 
rečeno, vaši su osjećaji poruka koju vam Svemir šalje pokazujući vam na kojoj se frekvenciji nalazite. Osjećaji 
predstavljaju povratnu informaciju o frekvenciji. 
Ako se dobro osjećate, to je poruka Svemira koji kaže: »Misliš dobre misli«. Slično tome, ako se osjećate loše, primate 
poruku od Svemira u kojoj stoji: »Misliš loše misli«. 
Kad se loše osjećate to je poruka Svemira koji vam zapravo govori: »Upozorenje! Odmah promijeni misli. Zabilježena 
negativna frekvencija. Promijeni frekvenciju. Odbrojavanje do izvršenja. Upozorenje!« 
Sljedeći put kad se budete osjećali loše ili kad vam se pojave bilo kakve negativne emocije, osluhnite znak koji 
dobivate od Svemira. U tome trenutku sprječavate ostvarenje vlastita dobra jer se nalazite na negativnoj frekvenciji. 
Promijenite misli i razmišljajte o dobrim stvarima, a kad se počnete dobro osjećati znat ćete da je to stoga što ste se 
prebacili na novu frekvenciju - Svemir vam je to potvrdio šaljući vam pozitivne osjećaje. 
 
BOB DOYLE 
Dobivate upravo ono što osjećate, a ne toliko ono o čemu razmišljate. 
Zbog toga su ljudi skloni uznemiriti se ako nagnječe nožni prst pri ustajanju iz kreveta. Čitav im je dan kasnije u skladu 
s time. Nemaju pojma da bi im jednostavna promjena emocija mogla promijeniti čitav dan, a i sam život. 
Ako vam od jutra sve krene dobro i ako se osjećate osobito sretni, sve dok ne dopustite nečemu da vam promijeni 
raspoloženje, u skladu sa zakonom privlačnosti neprestano ćete privlačiti sve više situacija i ljudi zbog kojih ćete se i 
dalje osjećati sretnima. 
Svi smo iskusili dane ili razdoblja kada sve ide nizbrdo. Lančana reakcija započinje jednom mišlju, bez obzira na to 
jeste li je svjesni ili niste. Jedna loša misao privukla je čitav niz loših misli, frekvencija se ustalila i naposljetku je nešto 
krenulo naopako. Ako ste reagirali na taj nezgodan dogañaj, privukli ste dodatne nezgode. Reakcije jednostavno 
privlače veći broj istih zbivanja, a lančana se reakcija ponavlja sve dok frekvenciju ne promijenite svjesnom 
promjenom misli. 
Svoje misli možete promijeniti kako god poželite, a putem osjećaja primit ćete potvrdu da ste promijenili frekvenciju. 
Zakon privlačnosti uhvatit će se za tu novu frekvenciju i poslat će vam je natrag u obliku novih slika u vašem životu. 
Eto, tako možete usmjeriti moć svojih osjećaja i iskoristiti ih da biste ostvarili ono što u životu želite. 
Osjećajima se možete promišljeno koristiti kako biste odašiljali još snažniju frekvenciju, kombinirajući osjećaje i želje. 
 
MICHAEL BERNARD BECKWITH 
Ovoga se trenutka možemo početi osjećati zdravima. Možete se početi osjećati imućnima. Možete početi osjećati 
ljubav koja vas okružuje, čak i ako nije tu. Svemir će se uskladiti s prirodom vaše pjesme. Svemir će se uskladiti s 
prirodom tog unutarnjeg osjećaja i očitovati ga, jer vi se tako osjećate. 
I, kako se sada osjećate? Odvojite nekoliko trenutaka da biste razmislili o tome kako se osjećate. Ako se ne osjećate 
onako dobro kako biste se voljeli osjećati, usredotočite se na svoje unutarnje osjećaje i svjesno ih poboljšajte. Dok se 
snažno usredotočujete na vlastite osjećaje s namjerom da si popravite raspoloženje, možete ih uvelike popraviti. Mogli 
biste sklopiti oči (isključujući na taj način sve što bi vas moglo ometati), usredotočiti se na unutrašnje osjećaje i 
nekoliko se trenutaka osmjehivati. 
 
LISA NlCHOLS 
Vaše vam misli i osjećaji stvaraju život. Uvijek će biti 
tako. To vam je zajamčeno! 
Baš kao i zakon sile teže, ni zakon privlačnosti ne griješi. To što ne vidite svinje kako lete ne znači da se zakon sile teže 
zabunio i toga dana zaboravio primijeniti silu težu na svinje. Slično tome, u zakonu privlačnosti nema izuzetaka. Ako 
vam se nešto dogodilo, vi ste to privukli svojim dugotrajnijim mislima. Zakon privlačnosti je precizan. 
 
MiCHAEL BERNARD BECKWITH 
Teško je to progutati, ali kad se počnemo otvarati prema tim spoznajama, posljedice su dostojne divljenja. Sve ono što 
je misao napravila u vašemu životu sada možete raščiniti pomakom vlastite svijesti. 
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Posjedujete moć mijenjanja svega što želite, jer vi ste onaj koji odabire vlastite misli i vi ste onaj koji osjeća vlastite 
osjećaje. 
»Vlastiti svemir stvarate u hodu.« 
 
DR. JOE VITALE 
Uistinu je važno da se osjećate dobro, jer se taj dobar osjećaj odašilje Svemiru kao signal i počinje privlačiti sebi slično. 
Sto se bolje osjećate, to ćete više privlačiti stvari od kojih ćete se takoñer sve bolje i bolje osjećati. 
 
BOB PROCTOR 
Jeste li znali da, osjećate li se loše, raspoloženje možete promijeniti u trenutku? Pustite prekrasnu glazbu ili počnite 
pjevati i tako ćete promijeniti emocije. Ili pomislite na nešto lijepo. Pomislite na djetešce ili na osobu koju uistinu 
volite i razmišljajte o njima. Uistinu razmišljajte. Isključite sve osim te misli. Jamčim vam da će vam se raspoloženje 
popraviti. 
Sastavite popis Tajnih Mjenjača tako da ih uvijek imate nekoliko u rukavu. To se odnosi na stvari kojima svoje osjećaje 
možete promijeniti dok pucnete prstom. Meñu Tajne Mjenjače mogle bi spadati prekrasne uspomene, budući dogañaji, 
smiješni trenuci, priroda, osoba koju volite, omiljena glazba. Ako se razljutite, ako ste razočarani ili se ne osjećate 
dobro okrenite se svojim Tajnim Mjenjačima i usredotočite se na jednoga od njih. U različitim trenucima pomoći će 
vam različiti instrumenti, pa ako s jednim niste uspjeli, okrenite se drugome. Potrebne su samo jedna do dvije minute 
da biste premjestili žarišnu točku te promijenili i sebe i svoju frekvenciju. 
 
JAMES RAY 
FILOZOF, PREDAVAČ, PISAC, UTEMELJITELJ PROGRAMA ZA NAPREDAK I LJUDSKI POTENCIJAL 
     Načelo dobra raspoloženja odnosi se i na vaše kućne ljubimce. Životinje su sjajne, jer vas mogu dovesti u izvrsno 
raspoloženje. Kad prema svojim ljubimcima osjećate ljubav, to će unijeti dobrobit u vaš život. Kakav li je to samo dar! 
»Kombinacija misli i ljubavi stvara neodoljivu silu zakona privlačnosti.« 
U Svemiru ne postoji veća moć od ljubavi. Osjećaj ljubavi najviša je frekvencija koju možete odaslati. Kad biste svaku 
misao mogli okružiti ljubavlju, kad biste mogli voljeti sve i svakoga, život bi vam se preobrazio. 
Zapravo, neki od najvećih mislilaca u povijesti o zakonu privlačnosti govorili su kao o zakonu ljubavi. Ako bolje 
razmislite, shvatit ćete zašto je tako. Gajite li ružne misli o nekome, one će se očitovati u vašemu iskustvu. Drugom ne 
možete nanijeti zlo svojim mislima, već isključivo Sebi. Ako su vam misli ispunjene ljubavlju, po-eodite tko će od toga 
imati koristi. Vi! Stoga, ako ste najčešće ispunjeni ljubavlju, zakon privlačnosti ili zakon ljubavi odgovara vam 
najvećom snagom, jer ste usklañeni s najvišom frekvencijom koja postoji. Što je veća ljubav koju osjećate i odašiljete, 
to je veća i moć koju ste zauzdali. 
»Načelo koje mislima pruža dinamičnu moć da stupe u dodir sa svojim predmetom, a time i da ovladaju svakim 
tegobnim ljudskim iskustvom, zakon je privlačnosti, a to je tek drugo ime za ljubav. To je vječno i temeljno načelo 
prisutno u svim stvarima, u svakom filozofskom sustavu, svakoj religiji i svakoj znanosti. Od zakona ljubavi ne 
možemo pobjeći. Upravo osjećaji daruju mislima životnu snagu. Osjećaj je želja, a želja je ljubav. Misao prožeta 
ljubavlju postaje nepobjediva.« 
 
MARCI SHIMOFF 
Kad počnete razumijevati svoje misli i osjećaje te uistinu ovladavati njima, tada ćete uvidjeti da stvarate vlastitu 
stvarnost. U tome se nalazi sva vaša sloboda i sva vaša moć. 
Marci Shimoff je navela krasan citat velikog Alberta Einsteina: »Najvažnije pitanje koje si može postaviti bilo koje 
ljudsko biće glasi: Je li nam ovaj Svemir prijateljski naklonjen?« 
Budući da poznajemo zakon privlačnosti, jedini odgovor glasi: »Da, Svemir nam je prijateljski naklonjen«. Zašto? Jer 
kad tako odgovorite na to pitanje, to ćete u skladu sa zakonom privlačnosti i iskusiti. Albert Einstein je postavio tako 
važno pitanje jer je poznavao Tajnu. Znao je da će nas njegovo pitanje prisiliti da razmišljamo i donesemo odluku. Već 
i samim postavljenjem pitanja pružio nam je veliku šansu. 
Ako bismo Einsteinovu namjeru htjeli proširiti, mogli bismo potvrditi i objaviti: »Veličanstven je ovaj Svemir. Svemir 
mi pruža sve ono najbolje. Svemir se u svemu urotio u moju korist. Svemir me podržava u svemu što činim. Svemir 
istoga trenutka ispunjava sve moje potrebe«. Znajte da nam je ovaj Svemir prijateljski naklonjen! 
JACK CANFIELD 
Otkako sam se upoznao s Tajnom i počeo je primjenjivati u svojem životu, život mi je uistinu postao čaroban. Mislim 
da svakoga dana proživljavam život o kojemu svatko sanja. Živim u prostranoj kući vrijednoj četiri i pol milijuna 
dolara. Imam sjajnu suprugu. Ljetujem na najljepšim mjestima svijeta. Planinarim. Istražujem. Odlazim na sa/ari. A sve 
se to dogaña stoga što znam kako primijeniti Tajnu. 
 
BOB PROCTOR 
Život uistinu može biti prekrasan, a takav i treba biti, takav će i biti kad počnete koristiti Tajnu. 
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To je vaš život koji je samo čekao da ga otkrijete! Sve dosad ste možda vjerovali da je život mučna borba pa ste ga u 
skladu sa zakonom privlačnosti takvim i doživljavali. Ovoga trenutka počnite dovikivati svemiru: »Život je 
jednostavan! Život je sjajan! Dogañaju mi se samo dobre stvari!« 
Duboko u vama skrivala se istina koja je samo čekala da je otkrijete, a ta Istina glasi: vi zaslužujete sve ono dobro što 
vam život može ponuditi. Toga ste intuitivno svjesni, jer se loše osjećate kad nemate dovoljno dobrih stvari. Sve ono 
dobro vaše je pravo po roñenju! Vi ste tvorac samoga sebe, a zakon privlačnosti vaše je veličanstveno oruñe kojim u 
svojemu životu možete stvarati što god želite. Dobrodošli u životnu čaroliju koja vam donosi spoznaju vlastite 
veličanstvenosti! 
• Zakon privlačnosti prirodni je zakon. Nepristran je kao i za 
kon sile teže. 
• Ništa se ne može očitovati u vašem iskustvu ako to sami niste 
prizvali vlastitim upornim razmišljanjem. 
• Da biste znali što mislite samo se zapitajte kako se osjećate. 
Emocije su dragocjen instrument koji nam govori što mislimo. 
• Ne možete se osjećati loše i istodobno gajiti dobre misli. 
• Misli odreñuju vašu frekvenciju, a osjećaji vam istoga trenutka 
govore na kojoj ste frekvenciji. Osjećate li se loše, na frekvenciji 
ste koja privlači još više loših stvari. Osjećate li se dobro, na 
snažan način privlačite još veća dobra. 
• Tajni Mjenjači kao što su ugodne uspomene, priroda ili omiljena 
glazba mogu vam istoga trenutka promijeniti osjećaje i preba 
citi vas na drugu frekvenciju. 
• Osjećaj ljubavi najviša je frekvencija koju možete odaslati. 
Što je veća ljubav koju osjećate i odašiljete, to je veća i moć 
kojom ste ovladali. 
Vi ste stvoritelj. Uz pomoć zakona privlačnosti proces stvaranja je jednostavan. Najveći učitelji i avatari svojim su 
čudesnim djelima objavljivali Stvaralački Proces u mnoštvu oblika. Neki su veliki učitelji pričali priče kako bi pokazali 
način na koji Svemir djeluje. Mudrost njihovih priča prenosila se stoljećima i postala je legendarnom. Mnogi današnji 
ljudi ne shvaćaju da je suština tih priča prava životna istina. 
 
 JAMES RAY 
 Sjetite se Aladina i čarobne svjetiljke. Aladin podigne svjetiljku, otrese prašinu i eto ti Duha. Duh uvijek izgovara iste 
riječi: 
»Tvoja je želja moja zapovijed!« 
Priča spominje da Aladin ima tri želje, ali ako pronañete prve verzije priče, ne spominju se apsolutno nikakva 
ograničenja u pogledu želja. 
Razmislite o tome. 
Primijenimo tu metaforu na vlastiti život. Sjetite se da Aladin uvijek traži ono što mu je potrebno. Uz njega je 
sveukupnost Svemira, predočena Duhom. Tradicije su mu davale različita imena - sveti anñeo čuvar, više ja. Možemo 
ga nazvati kako god želimo i odabrati naziv koji je za nas najbolji, ali svaka nam tradicija govori da postoji nešto što je 
obuhvatnije od nas. Duh uvijek izgovara iste riječi: 
»Tvoja je želja moja zapovijed!« 
Ta prekrasna priča govori da ste Vi sami stvorili čitav svoj život i sve što se u njemu pojavljuje. Duh jednostavno 
odgovara na svaku vašu zapovijed. Duh je zakon privlačnosti, uvijek prisutan, uvijek sluša sve što mislite, govorite i 
radite. Duh pretpostavlja da želite sve ono o čemu razmišljate! Pretpostavlja da želite sve ono o čemu govorite! 
Pretpostavlja da želite sve ono što radite! Vi ste Gospodar Svemira, a Duh je ovdje da vam služi. Duh nikada ne dovodi 
u pitanje vaše zapovijedi. Vi trebate samo pomisliti, a Duh istoga trenutka kroz ljude, okolnosti i dogañaje počinje 
utjecati na Svemir kako bi vam ispunio želju. 
Kako se koristiti Tajnom     63 
Stvaralački proces koji se koristi u Tajni, preuzet iz Novog zavjeta, predstavlja jednostavne smjernice kojima ono što 
želite možete stvarati u tri jednostavna koraka. 
 
Kako se koristiti Tajnom  
 
LlSA NICHOLS 
Prvi korak je traženje. Zapovjedite Svemiru. Recite mu što želite. Svemir odgovara na vaše misli. 
 
BOB PROCTOR 
Što uistinu želite? Sjednite i zapišite svoje želje na komad papira. Pišite u sadašnjem vremenu. Mogli biste početi na 
ovaj način: »Jako sam sretna i zahvalna zbog...« Tada opišite kakav život želite u svakom njegovom dijelu. 
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Možete odabrati što želite, ali mora vam biti jasno što točno želite. To je vaš posao. Ako vam nije jasno što želite, tada 
vam zakon privlačnosti ne može pružiti ono što želite. Ako ne znate što želite, slat čete miješane frekvencije te možete 
privuci samo miješane rezultate. Osmislite ono što uistinu želite, možda prvi put u životu, ^ad kad znate da možete 
imati sve što želite, da možete biti sve što želite i činiti sve što želite, kada ste svjesni da ne postoje nikakva 
°graničenja, što uistinu želite? 
Traženje je prvi korak Stvaralačkoga Procesa, pa neka vam prijeñe u naviku tražiti. Ako morate donijeti odluku i ne 
znate što biste napravili, samo zatražite! Nikada ne biste trebali biti zbunjeni ni oko čega u svojemu životu. Samo 
zatražite! 
 
DR. JOE VITALE 
Uistinu je zabavno. Kao da vam je čitav Svemir u katalogu. Prelistate ga i kažete: »Volio bih doživjeti ovo iskustvo, 
volio bih imati ovaj proizvod i volio bih imati ovakvu osobu«. Vi naručujete od Svemira. Uistinu je baš tako 
jednostavno. 
Ne morate više puta tražiti. Zatražite samo jednom. Kao kad naručujete iz kataloga. Naručujete samo jednom. Nećete 
poslati narudžbu, a onda posumnjati u nju i ponovno naručiti. Naručit ćete samo jednom. Isto vrijedi i za Stvaralački 
Proces. Prvi korak jednostavno služi tome da si razjasnite ono što želite. Kad vam to postane jasno, tada zatražite. 
 
 
LISA NICHOLS 
Drugi je korak vjera. Vjerujte da vam već pripada ono što ste zatražili. Neka vas ispuni nepokolebljiva vjera, kako je 
volim nazivati. Vjera u ono što još niste vidjeli. 
Morate vjerovati da ste primili. Morate biti svjesni da je ono što ste zatražili postalo vaše istoga trenutka kad ste 
zatražili. Vjera vam mora biti posvemašnja i obuhvatna. Da ste naručili nešto iz kataloga opustili biste se, svjesni da 
čete dobiti ono što ste naručili, i nastavili biste sa svojim životom. 
»Ono što želite smatrajte već svojim. Znajte da čete to dobiti kad vam bude potrebno. Tada dopustite da vam doñe. Ne 
plašite se i ne zabrinjavajte. Ne razmišljajte da vam traženo nedostaje. Razmišljajte o tim stvarima kao o svojima, kao o 
nečemu što vam pripada, kao o nečemu što je već vaše.« 
(1885.-1950.) 
Onoga trenutka kad zatražite, kad povjerujete i kad ste svjesni da vam to na nevidljivoj razini već pripada, čitav se 
Svemir pokreče da bi vašu želju ostvario na vidljivoj razini. Morate postupati, govoriti i razmišljati kao da to upravo 
sada primate. Zašto? Svemir je zrcalo, a zakon privlačnosti odražava vaše najsnažnije misli. Zar nije stoga razumno da 
već vidite sebe kako primate ono što želite? Ako razmišljate da još nemate ono što želite, i dalje čete privlačiti upravo 
to. Morate vjerovati da to već imate. Morate vjerovati da ste primili. Morate odražavati frekvenciju osječaja da ste to 
već primili kako bi se te slike ostvarile u vašem životu. Kad u tome uspijete, zakon privlačnosti snažno će pokrenuti sve 
okolnosti, ljude i dogañaje da i primite to što želite. 
Kad rezervirate putovanje, naručite posve nov automobil ili kupite kuću, svjesni ste da su te stvari vaše. Nećete 
rezervirati drugo putovanje u istome razdoblju, kupiti drugi automobil ili kuću. Ako osvojite zgoditak na lutriji ili 
primite veliko naslijeñe, svjesni ste da vam to pripada i prije nego stvarno dobijete novac u ruke. To je osjećaj 
vjerovanja da je novac vaš. To je osjećaj vjerovanja da vam nešto pripada. To je osjećaj vjerovanja da ste nešto primili. 
Zatražite ono što želite osjećajući i vjerujući da je to već vaše. Kad u tome uspijete, zakon privlačnosti snažno će 
pokrenuti sve okolnosti, ljude i dogañaje da to i primite. 
Kako u sebi probuditi osjećaj vjerovanja? Počnite zamišljati. Budite poput djeteta i zamišljajte. Ponašajte se kao da već 
posjedujete ono što želite. Dok zamišljate počet ćete i vjerovati da ste primili. Duh na vaše najsnažnije misli odgovara 
neprestano, a ne samo u onome trenutku kad zatražite. Zbog toga nakon traženja morate i dalje vjerovati i znati. Imajte 
vjere. U uvjerenju da to već posjedujete, u vašoj besmrtnoj vjeri krije se vaša najveća moć. Kad povjerujte da već 
primate, pripremite se i samo uživajte u čaroliji! 
 
»Možete imati sve što poželite ako znate kako oblikovati kalup svoje želje u vlastitim mislima. Ne postoji san koji se 
ne bi mogao ostvariti, samo trebate naučiti koristiti Stvaralačku Silu koja djeluje kroz vas. Metode koje djeluju kod 
jednog čovjeka djelovat će i kod svih ostalih. Ključ moći leži u slobodnom i posvemašnjem korištenju onoga što imate, 
čime širom otvarate kanale za još jaču Stvaralačku Silu koja teče kroz vas.« 
 
DR. JOE VITALE 
Svemir će se početi mijenjati kako bi vam se ostvarilo 
ono što želite. 
 
JACK CANFIELD 
Gotovo si nikada ne dopuštamo poželjeti ono što uistinu želimo, jer ne uspijevamo shvatiti kako bi se to moglo 
ostvariti. 
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BOB PROCTOR 
Ako samo malo istražite, postat će vam jasno da nitko od ljudi koji su nešto postigli u početku nije znao kako će to 
postići. Jedino su znali da će u tome uspjeti. 
 
DR. JOE VITALE 
Ne morate znati kako će se ostvariti ono što želite. Ne morate znati kako će se Svemir preustrojiti da to ostvari. 
Nije vaša briga, a ni vaš posao kako će se to dogoditi, kako će vam Svemir darovati ono što želite. Dopustite Svemiru 
da to obavi za vas. Dok pokušavate shvatiti kako će se to dogoditi, zapravo odašiljete frekvenciju koja sadrži 
nedostatak vjere i pokazujete da ne vjerujete kako već posjedujete ono što želite. Mislite da to sami morate obaviti i ne 
vjerujete da će to Svemir obaviti umjesto vas. Kako, to nije vaša uloga u Stvaralačkom Procesu. 
 
BOB PROCTOR 
Ne znate kako će vam se ostvariti ono što želite. Put će se sam otvoriti. 
 
LISA NICHOLS 
Kad ne uspijevamo vidjeti ono što smo zatražili najčešće se osjećamo frustriranima. Razočaramo se. Počinjemo 
sumnjati. Sumnja izaziva osjećaj razočaranja. Preobrazite tu sumnju. Prepoznajte taj osjećaj i zamijenite ga osjećajem 
nepokolebljive vjere. »Znam da se ostvaruje ono što sam zatražila.« 
 
LISA NICHOLS 
Primanje je treći, posljednji korak procesa. Probudite u sebi radost. Osjećajte se onako kako biste se osjećali kad 
dobijete ono što želite. Sada osjetite tu radost. 
 
MARCI SHIMOFF 
Za ovaj je proces važno da se osjećate dobro, da budete sretni, jer kad se dobro osjećate tada se uključujete na 
frekvenciju onoga što želite. 
 
MICHAEL BERNARD BECKWITH 
Svemir je prožet osjećajima. Ako samo intelektualno vjerujete u nešto, ali tu vjeru ne prati odgovarajući osjećaj, tada 
možda nećete imati dovoljno snage za ostvarenje onoga što želite u svojem životu. Morate to osjetiti. 
Zatražite jednom, vjerujte da ste primili, a da biste to uistinu primili trebate se samo dobro osjećati. Kad se dobro 
osjećate uključeni ste u frekvenciju primanja. Uključeni ste u frekvenciju primanja svih dobrih stvari i primit ćete ono 
što ste zatražili. Zatražili biste nešto samo ako biste se dobro osjećali primivši to, zar ne? Stoga se uključite na 
frekvenciju dobrog raspoloženja i primit ćete. 
U tu se frekvenciju brzo možete prebaciti ako kažete: »Ja primam sada. Sada primam sve ono dobro u svojemu životu. 
Sada primam sve ono što želim (navedite svoju želju)«. I osjetite da primate. Probudite u sebi osjećaj kao da ste to već 
dobili. 
Moja draga prijateljica Marcy jedna je od najboljih ostvaritelja koje poznajem - ona sve osjeća. Svjesna je kako će se 
osjećati kad dobije ono što je zatražila. Svojim osjećajima može ostvariti sve. Ne razbija glavu pitajući se kako, kada ili 
gdje, nego samo osjeća i njezine se želje tada ostvaruju. 
Dobro se osjećajte - sada! 
^>v BOB PROCTOR 
Kad svoju maštariju preobrazite u stvarnost, tada možete osmišljavati sve veće i obuhvatnije maštarije. A to je, 
prijatelju moj, Stvaralački Proces. 
Sve što s vjerom zamolite dobit ćete. 
 
»Što god moleći pitate, vjerujte da ste to već primili, i bit će vam dano.« 
 
BOB DOYLE 
Proučavanje i praktično djelovanje zakona privlačnosti samo su osmišljavanje onoga što će vam pomoći da probudite 
osjećaj da ste već dobili ono što želite. Otiñite na probnu vožnju novim automobilom. Otiñite u kupnju za opremanje 
novoga doma. Uñite u novu kuću. Napravite sve što je potrebno kako biste u sebi probudili osjećaj da već posjedujete 
ono što želite, i zapamtite ga. Sto god možete napraviti da biste to postigli, pomoći će vam da doslovce privučete 
ostvarenje svoje želje. 
Primit ćete kad osjećate kao da već posjedujete ono što ste zatražili i kad je taj osjećaj tako stvaran kao da je to već pred 
vama, kad vjerujete da ste primili. 
 
BOB DOYLE 
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Zamislite da ste se probudili i ono što želite je pred vama. Ostvarilo se. Ili biste mogli osjetiti nadahnuće da nešto 
napravite. Ni u kom slučaju ne biste rekli: »Pa, mogao bih to napraviti na ovaj način, ali to mi se zbilja ne bi svidjelo«. 
Ako tako razmišljate niste na pravom putu. 
Ponekad ćete morati nešto poduzeti, ali ako uistinu postupate u skladu s onim što vam Svemir pokušava donijeti, bit 
ćete ispunjeni radošću. Osjećat ćete se živahno. Vrijeme će se zaustaviti. Tim biste se poslom mogli baviti čitav dan. 
Možda bi se nekim ljudima moglo učiniti da je tu riječ o »radu«, ali nadahnuto djelovanje uopće nije slično radu. 
Postoji razlika izmeñu nadahnutog djelovanja i djelovanja. Nadahnuto djelujete dok radite nešto da biste primili. Ako 
pokušavate nešto napraviti da biste ostvarili željeno, to je korak unatrag. Nadahnuto je djelovanje nenaporno i u vama 
izaziva radost, jer ste uključeni u frekvenciju primanja. 
Zamislite život kao brzu rijeku. Kad nešto radite da biste ostvarili željeno, imate osjećaj da se borite protiv riječne 
bujice. Bit će vam teško i morat ćete se jako truditi. Kad djelujete da biste nešto primili od Svemira, imate osjećaj da 
plovite niz riječnu struju. U tome nema nikakva napora. To je osjećaj nadahnutog djelovanja, osjećaj usklañenosti s 
tijekom Svemira i života. 
Ponekad čak nećete biti ni svjesni da ste »djelovali« sve dok željeno ne primite, jer ste se u takvome djelovanju dobro 
osjećali. Tada ćete se osvrnuti i sagledati ljepotu i obrazac kojim vas je Svemir doveo do onoga što ste željeli i kojim 
vam je donio željeno. 
 
DR. JOE VITALE 
Svemir voli brzinu. Ne odgañajte. Ne bavite se dvojbama. Ne sumnjajte. Kad se pojavi prilika, kad se u vama probudi 
osjećaj, kad osjetite intuitivan poticaj iz vlastite nutrine, tada djelujte. To je vaš posao. I to je sve što trebate napraviti. 
Imajte povjerenja u vlastite instinkte. To vas Svemir nadahnjuje. To Svemir s vama komunicira na frekvenciji 
primanja. Probudi li se u vama intuitivan ili instinktivan osjećaj, poslušajte ga i otkrit ćete da vas Svemir magnetski 
privlači da primite ono što ste zatražili. 
 
BOB PROCTOR 
Privući ćete sve što zatražite. Ako vam je potreban novac, privući ćete ga. Ako su vam potrebni ljudi, privući ćete ih. 
Ako vam je potrebna odreñena knjiga, privući ćete je. Morate obratiti pozornost na ono što vas privlači, jer dok 
zamišljate slike onoga što želite to će vas privlačiti i one će biti privučene vama. No, ono što želite doslovce će se 
pokazati u fizičkoj stvarnosti s vama i kroz vas, i to u skladu sa zakonom. 
Prisjetite se da ste magnet i da sve privlačite k sebi. Kad u mislima razjasnite što uistinu želite, tada postajete magnet za 
privlačenje tih stvari k sebi, a stvari koje želite privučene su vama. Što više vježbate i što više počinjete uviñati da vam 
zakon privlačnosti donosi željeno, to ćete postajati snažniji magnet, jer ćete posjedovati sve veću moć vjere, uvjerenja i 
spoznaje. 
 
MICHAEL BERNARD BECKWITH 
Možete početi od nule te će se od nule i iz bezizlazne situacije roditi mogućnost. 
Za to ste potrebni samo Vi i vaša sposobnost ostvarivanja željenoga vlastitim mislima. Sve što je tijekom povijesti 
čovječanstva izumljeno i stvoreno započelo je od jedne jedine misli. Iz te misli izrasla je mogućnost te se željeno 
očitovalo iz nevidljivog u vidljivi svijet. 
JACKCANFIELD 
Zamislite da noću vozite automobil. Automobilska svjetla osvjetljavaju samo 50 do 60 metara puta ispred vas tako da 
čitav put od Kalifornije do New Yorka vozite kroz tamu, jer vam je vidljivost samo 50-60 metara. Tako se najčešće 
život odvija pred nama. Ako imamo povjerenja da će se nakon prvih šezdesetak metara otkriti drugih šezdesetak 
metara, život će se neprestano razvijati pred nama. Na kraju ćete stići do svojega odredišta, do onoga što uistinu želite, 
samo zato što ste to željeli. 
Imajte povjerenja u Svemir. Imajte povjerenja, vjerujte, imajte vjere. Uistinu nisam imala pojma kako bih spoznaju 
Tajne mogla prenijeti na filmski ekran. Samo sam se držala ishoda svoje vizije, jasno sam ishod vidjela pred sobom, 
osjećala sam ga svim svojim silama i dobili smo sve što nam je bilo potrebno da bismo stvorili Tajnu. 
»Krenite korak po korak. Ne morate vidjeti čitavo stubište. Samo napravite prvi korak.« 
(1929.-1968.) 
Pogledajmo kako se Stvaralačkim Procesom mogu poslužiti oni kojima se čini da su predebeli i žele smršaviti. 
Evo čega ponajprije morate biti svjesni: ako se usredotočite na mršavljenje, privući ćete si stanje da morate smršaviti, 
stoga izbacite iz misli ideju »moram smršaviti«. Upravo se u njoj krije razlog zbog kojega dijete nisu uspješne. Budući 
da ste se usredotočili na gubitak težine, neprestano privlačite ideje o tome da morate izgubiti na težini. 
Uz to morate biti svjesni da je stanje debljine nastalo zahvaljujući vašim mislima o debljini. Najjednostavnije rečeno, 
ako je netko predebeo, do toga je došlo zbog toga što je gajio »debele misli«, bez obzira na to je li toga bio svjestan ili 
nije. Čovjek ne može gajiti »mršave misli« i biti debeo. To bi se potpuno kosilo sa zakonom privlačnosti. 
Bez obzira na to je li debeloj osobi netko rekao da joj štitna žlijezda radi usporeno, da ima usporen metabolizam ili da 
je njezina tjelesna grada posljedica nasljeña, sve su to oblici »debelih misli«. Prihvatite li bilo koju od tih misli, 
primijenite li je na sebe i povjerujete joj, ona mora postati dijelom vašega iskustva pa ćete i dalje privlačiti debljinu. 
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Udebljala sam se rodivši dvije kćerke. Bila sam svjesna sam da je to poteklo od toga što sam slušala i čitala poruke 
kako je teško smršaviti nakon prvog poroda, a još teže nakon drugoga. Upravo sam takvu situaciju prizvala svojim 
»debelim mislima« i debljina je postala dijelom mojega iskustva. Uistinu sam se udebljala, a što sam više zamjećivala 
svoju debljinu, to sam privlačila dodatne kilograme. Iako sam sitne grade, nagomilala sam popriličnih 65 kilograma i to 
samo zato što sam gajila »debele misli«. 
Ljudi najčešće misle, a tako sam i sama vjerovala, da je za dobitak na težini odgovorna hrana. Takvo vam uvjerenje ne 
koristi, a ja ga smatram pukom glupošću! Hrana nije odgovorna za dobitak na težini. Vaša ideja da je hrana odgovorna 
za debljanje zapravo dovodi do toga da se debljate od hrane. Ne zaboravite, misli su prvobitni uzrok svega, a sve ostalo 
su posljedice misli. Gajite savršene misli i rezultat mora biti savršena tjelesna težina. 
Oslobodite se svih misli koje vas ograničavaju. Hrana vas ne može udebljati, osim ako mislite da može. 
Definicija savršene tjelesne težine: ona s kojom se osjećate ugodno. Ne vrijedi mišljenje drugih. Savršena je težina ona 
koja vama odgovara. 
Zacijelo poznajete vitku osobu koja jede kao vuk, a onda ponosno izjavljuje: »Mogu pojesti što god poželim i uvijek 
imam savršenu težinu«. A Duh Svemira na to odgovara: »Tvoja je želja moja zapovijed!« 
Da biste privukli savršenu tjelesnu težinu i savršeno tijelo koristeći se Stvaralačkim Procesom, pridržavajte se sljedećih 
koraka: 
Razjasnite kakvu tjelesnu težinu želite imati. Zamislite si u mislima kako ćete izgledati kad postignete tu savršenu 
težinu. Uzmite svoje slike na kojima imate savršenu težinu, ako ih imate, i često ih promatrajte. Ako nemate, uzmite 
slike tijela kakvo biste voljeli imati i često ih promatrajte. 
Morate vjerovati da ćete primiti i da već posjedujete tu savršenu tjelesnu težinu. Morate zamišljati, pretvarati se, 
ponašati se kao da je tako, dočaravati da imate savršenu težinu. Morate zamišljati sebe kako primate tu savršenu težinu. 
Ispišite svoju savršenu težinu i postavite je preko prozorčića vage ili se uopće nemojte vagati. Nemojte svojim mislima, 
riječima i djelima proturječiti onome što ste zatražili. Ne kupujte odjeću svoje sadašnje veličine. Imajte vjere i 
usredotočite se na odjeću koju ćete kasnije kupiti. Privlačenje savršene tjelesne težine nalikuje slanju narudžbe u 
katalog Svemira. Prelistate katalog, odaberete savršenu težinu, pošaljete narudžbu i nakon toga vam traženu robu 
isporuče. 
Tražite ljude koji, po vašem mišljenju, imaju savršenu tjelesnu težinu, divite im se i u sebi ih hvalite. Promatrajte ih. 
Dok im se 
divite, dok proživljavate osjećaj savršene težine, za to vrijeme zapravo privlačite vlastitu savršenu težinu. Ugledate li 
debelu osobu, skrenite pogled i istoga trenutka prebacite misli na svoju sliku na kojoj imate savršenu tjelesnu težinu te 
je osjetite. 
Morate se dobro osjećati. Morate se dobro osjećati zbog Sebe. To je važno, jer savršenu tjelesnu težinu ne možete 
privući ako ste trenutno nezadovoljni vlastitim tijelom. Ako se loše osjećate zbog svojega izgleda, to je snažan osjećaj 
pa ćete i dalje nastaviti privlačiti osjećaj nezadovoljstva. Nikada nećete promijeniti svoje tijelo ako ste kritični prema 
njemu i ako mu pronalazite mane, nego ćete zapravo privući još više kilograma. Hvalite i blagoslivljajte svaki 
kvadratni centimetar svojega tijela. Razmišljajte o svim svojim prekrasnim osobinama. Dok gajite savršene misli, dok 
se dobro osjećate zbog Sebe, uključeni ste na frekvenciju savršene tjelesne težine te prizivate savršenstvo. 
Wallace Wattles u jednoj od svojih knjiga iznosi sjajan savjet o jelu. Dok jedete posve se usredotočite na iskustvo 
žvakanja hrane. Mislite na sadašnji trenutak i na osjete koji se javljaju dok jedete te ne dopustite mislima da odlutaju. 
Budite prisutni u svojem tijelu i uživajte u svim osjetima hrane u ustima i tijekom gutanja. Iskušajte to pri sljedećem 
objedu. Ako ste posve prisutni dok jedete okus hrane je intenzivan i veličanstven, a ako dopustite mislima da odlu, okus 
doslovce nestane. Uvjerena sam da tijelo može savršeno 
iskoristiti hranu ako smo pri objedu prisutni, posve usredotočeni na ugodno iskustvo, a tada i rezultat mora biti savršen. 
Što se tiče priče o mojoj tjelesnoj težini, sada održavam savršenu težinu od 53 kilograma i mogu jesti što god poželim. 
Stoga se usredotočite na savršenu tjelesnu težinu! 
 
DR. JOE VITALE 
Ljudi se pitaju: »Koliko je vremena potrebno za ostvarenje automobila, odnosa, novca?« Ne postoji pravilo koje kaže 
da će se željeno ostvariti za tridesetak minuta, tri ili trideset dana. U tome je pogledu najvažnije da budete u skladu sa 
Svemirom. 
Vrijeme je privid. To nam je rekao Einstein. Ako ste to sada prvi put čuli, možda će vam biti pomalo teško prihvatiti tu 
ideju, jer vidite da se stvari dogañaju jedna za drugom. Kvantna fizika i Einstein govore nam da se sve dogaña 
istodobno. Ako uspijete shvatiti da vrijeme ne postoji te ako uspijete prihvatiti tu ideju, tada ćete uvidjeti da sve ono što 
želite u budućnosti već postoji. Ako se sve dogaña u istome trenutku, tada već ionako postoji vaša paralelna verzija 
obdarena svim onim što želite! 
Svemiru ne treba vrijeme da bi ostvario ono što želite. Svako vremensko odgañanje koje proživite pojavljuje se zbog 
toga što se niste prepustili uvjerenju, spoznaji i osjećaju da željeno već posjedujete. Riječ je o tome da se niste uključili 
u frekvenciju onoga što želite. Kad se uključite u tu frekvenciju, tada će se pojaviti ono što ste zatražili. 
 
BOB DOYLE 
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/      Veličina ništa ne predstavlja Svemiru. Na znanstvenoj razini nije teže privući ono što smatramo ogromnim od 
onoga što smatramo beskonačno malenim. 
U Svemiru se sve dogaña bez ikakvog napora. Trava se ne napreže kako bi rasla. To se dogaña spontano. Kako je to 
samo prekrasno dizajnirano. 
Najvažnije je ono što se zbiva u vašem umu. Riječ je o onome što sami odreñujemo govoreći: »Ovo je velika želja i za 
njezino će ostvarenje trebati dosta vremena«, ili »Ovo je prava sitnica i ostvarit će se već za sat vremena«. Mi 
postavljamo ta pravila. Kad je riječ o Svemiru, ne postoje nikakva pravila. Vi stvarate osjećaj da nešto već sada 
posjedujete, a Svemir će odgovoriti na te osjećaje, kakvi god oni bili. 
Svemir ne poznaje vrijeme i ne poznaje veličinu. Podjednako je lako doći do jednog dolara kao i do milijun dolara. Isti 
je proces, a jedini razlog zbog kojega jedan dolar dobivate brže, a milijun dolara sporije jest u tome što mislite da je 
milijun dolara jako mnogo novca, a jedan dolar i nije tako mnogo. 
 
BOB DOYLE 
.      Nekim je ljudima lakše ostvarivati sitnije stvari i stoga ponekad preporučujemo da počnu sa sitnicama kao što je, 
primjerice, šalica kave. Danas naumite privući šalicu kave. 
'-s^   BOB PROCTOR 
Zamislite sliku razgovora sa starim prijateljem kojega dugo niste vidjeli. Netko će s vama početi razgovarati o toj 
osobi. Ta će vas osoba nazvati ili ćete od nje dobiti pismo. 
Počnete li sa sitnicama lakše ćete iskusiti zakon privlačnosti na vlastitoj koži. Dopustite mi da vam ispričam priču o 
mladiću koji je upravo tako postupio. Gledao je film Tajna i odlučio krenuti od sitnica. 
U mislima je stvorio sliku sasvim posebnog pera. Osmislio je na njemu jedinstvene oznake kako bi bez imalo dvojbe 
bio siguran da je pero, ako ga uistinu ugleda, došlo do njega zahvaljujući promišljenoj upotrebi zakona privlačnosti. 
Dva dana kasnije namjeravao je ući u visoku zgradu u njujor-škoj ulici. Rekao je da je slučajno spustio pogled, iako 
nije znao zašto. Na ulazu u njujorški neboder, pokraj njegovih nogu, ležalo je pero! I to ne bilo kakvo pero, nego 
upravo onakvo kakvo je i zamišljao. Bilo je istovjetno slici koju je zamislio i imalo je sve one jedinstvene oznake. 
Istoga je trenutka bez i trunka sumnje spoznao da je riječ o djelovanju zakona privlačnosti u svom njegovom 
sjaju. Spoznao je vlastitu čudesnu sposobnost, moć privlačenja željenoga uz pomoć moći uma. Prožet posvemašnjom 
vjerom posvetio se ostvarivanju mnogo većih želja. 
 
DAVID SCHIRMER 
SAVJETNIK ZA ULAGANJA, UČITELJ I   * "" STRUČNJAK ZA BOGATSTVO Ljudi se zapanje kad čuju da 
uvijek nañem parkirno mjesto. To radim otkako sam prvi put shvatio Tajnu. Mjesto za parkiranje vizualiziram točno 
ondje gdje mi je potrebno i u 95 posto slučajeva mjesto me čeka te se jednostavno parkiram. U pet posto slučajeva 
moram čekati minutu ili dvije, a onda netko izañe s parkirališta, a ja se uvezem. Neprestano to radim. 
Sada možete razumjeti zašto osoba koja kaže: »Uvijek mogu naći mjesto za parkiranje«, uistinu i pronalazi takvo 
mjesto. I zašto osoba koja kaže: »Uistinu imam sreće. Neprestano nešto osvojim«, osvaja nagradu za nagradom. Ti 
ljudi očekuju da im se to dogodi. Počnite očekivati velike stvari i tako ćete unaprijed stvarati vlastiti život. 
 
Zakonom privlačnosti možete se koristiti za stvaranje čitavog svojeg života unaprijed, sve do konkretne stvari koju 
sada želite raditi. Prentice Mulford, učitelj u čijim se zapisima nalazi mnoštvo uvida o zakonu privlačnosti i njegovom 
korištenju, pokazuje koliko je važno unaprijed osmisliti svoj dan. 
»Kad kažete sami sebi: 'Posjetit će me ugodna osoba ili ću otići na ugodno putovanje', vi doslovce šaljete elemente i 
sile unaprijed u budućnost koji će urediti da se upravo to i ostvari. Ako ste prije posjeta, putovanja ili kupnje loše 
raspoloženi, ako se plašite ili brinete da bi vam se nešto neugodno moglo dogoditi, tada u budućnost šaljete nevidljive 
sile koje će izazvati svojevrsnu nezgodu. Naše misli, odnosno stanje našega uma, uvijek se bavi 'pripravljanjem' dobrih 
ili loših stvari unaprijed.« 
Prentice Mulford je te riječi napisao 70-ih godina 19. stoljeća. Kako li je samo bio napredan! Sada jasno možete 
uvidjeti koliko je važno unaprijed razmisliti o svakom dogañaju u svakome danu. Nema 
dvojbe, i sami ste iskusili kako to izgleda kad ne razmišljate unaprijed. Jedna od posljedica je velika žurba i hitnja. 
Ako žurite, znajte da se takve misli i postupci temelje na strahu (strahu od kašnjenja) te da unaprijed »pripravljate« loše 
dogañaje. Ako nastavite žurno obavljati poslove na svoj ćete put privlačiti jednu lošu stvar za drugom. Osim toga, 
zakon privlačnosti »pripravlja« buduće okolnosti zbog kojih ćete morati žuriti i brzati. Morate se zaustaviti i isključiti s 
te frekvencije. Ako ne želite i dalje privlačiti loša zbivanja, odvojite nekoliko trenutaka i promijenite misli. 
Mnogi ljudi, osobito u zapadnjačkim društvima, neprestano su u utrci s vremenom i žale se da ga nemaju dovoljno. Kad 
netko kaže da nema dovoljno vremena, u skladu sa zakonom privlačnosti tako i mora biti. Ako ste neprestano u žurbi 
razmišljajući kako nemate dovoljno vremena, odsad bez imalo sumnje izjavite: »Imam i više nego dovoljno vremena«, 
i promijenite vlastiti život. 
Vrijeme čekanja takoñer pretvorite u razdoblje stvaranja vlastite budućnosti. Sljedeći put kad budete morali čekati, 
iskoristite to vrijeme i zamišljajte kako već imate sve ono što želite. Time se možete baviti uvijek i svugdje. Svaku 
životnu situaciju preokre-nite u nešto pozitivno! 
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Neka vam postane svakodnevnom navikom mislima unaprijed odrediti svaki dogañaj u svojem životu. Pošaljite 
svemirske sile ispred sebe u svemu što radite i na svako mjesto kamo ćete otići, zamišljajući ih onakve kakvima ih 
želite. Na taj način promišljeno stvarate vlastiti život. 
 
Zakon privlačnosti poput Aladinova duha ispunjava svaku vašu zapovijed. 
Stvaralački Proces pomaže vam u stvaranju svega što želite u tri jednostavna koraka: traženje, vjera i primanje. 
Kad od Svemira trebate zatražiti ono što želite to je prilika i da sebi razjasnite što želite. Kad vam to postane jasno, već 
ste zatražili. 
• Vjera znači da se trebate ponašati, govoriti i razmišljati kao 
da već imate ono što ste zatražili. Kad se uključite u frekven 
ciju ostvarenja traženoga, zakon privlačnosti pokreće ljude, 
dogañaje i okolnosti koji vam donose željeno. 
• Primanje obuhvaća osjećaj koji se javlja kad vam se želja 
ostvarila. Sadašnje dobro raspoloženje uključuje vas u frek 
venciju onoga što želite. 
• Da biste smršavili, nemojte se usredotočiti na »gubitak tjele 
sne težine«. Umjesto toga se usredotočite na svoju savršenu 
težinu. Probudite u sebi osjećaj savršene tjelesne težine i tako 
ćete je prizvati. 
•  
Svemiru nije potrebno vrijeme da bi očitovao ono što želite. Podjednako je lako ostvariti jedan kao i milijun dolara. 
Počnete li od sitnica, kao što su šalica kave ili parkirališno mjesto, lako ćete uočiti način na koji možete iskusiti 
djelovanje zakona privlačnosti. Snažno naumite privući neku sitnicu. Kad iskusite moć privlačenja, možete stvarati i 
mnogo veće stvari. 
Unaprijed osmislite svoj dan razmišljajući o tome kakav želite i tako ćete promišljeno stvarati svoj život. 
 
DR.JOEVITALE 
Mnogi ljudi imaju osjećaj da su zaglavili u svojim 
trenutnim okolnostima, da su zarobljeni ili ograničeni. Kakve god bile vaše sadašnje okolnosti, one su samo trenutna 
stvarnost, a ona će se početi mijenjati kad počnete koristiti Tajnu. 
Vaša trenutna stvarnost i vaš sadašnji život rezultat su vaših misli. Sve će se to posve promijeniti kad počnete mijenjati 
svoje misli i osjećaje. 
»Zaključak je svakoga uma posve otvorenog moći ispravnog razmišljanja da se čovjek može promijeniti te ovladati 
vlastitom sudbinom.« 
 (1866.-1954.) 
 
LISA NICHOLS 
 Kad poželite promijeniti vlastite okolnosti, najprije morate promijeniti način razmišljanja. Svaki put kad zavirite u 
poštanski sandučić očekujući račun, pogodite što će se dogoditi: račun će biti ondje. Svakoga se dana plašite računa u 
pošti! Nikada ne očekujete nešto dobro. Razmišljate o računima i očekujete ih. Stoga se računi moraju pojaviti da ne 
biste pomislili kako ste poludjeli. I svakoga dana potvrñujete vlastitu misao: hoću li medu poštom pronaći račun? Da, 
račun je ovdje. Hoću li medu poštom pronaći račun? Da, račun je ovdje. Hoću li medu poštom pronaći račun? Da, račun 
je ovdje. Zašto? Zato što očekujete da bude ondje. Stoga se ondje i nalazi, jer se zakon privlačnosti uvijek pokorava 
vašim mislima. Učinite si uslugu i očekujte ček! 
Očekivanje je moćna privlačna sila, jer vam privlači upravo ono što očekujete. Bob Proctor kaže: »Želja vas povezuje s 
onim što želite, a očekivanje željeno privlači u vaš život«. Očekujte ono što želite, ne očekujte ono što ne želite. Što 
sada očekujete? 
 
Moćni procesi 
 
JAMES RAY 
Većina ljudi razmišlja o svojim trenutnim okolnostima i tvrdi: »Eto, to sam ja«. No, to niste vi. To je ono što ste bili. 
Recimo, primjerice, da na bankovnom računu nemate dovoljno novca, da niste ostvarili odnos koji želite ili da vam 
zdravlje i tjelesna kondicija nisu kakvi bi trebali biti. To niste vi, to je zaostali ishod vaših proteklih misli i djela. Stoga 
neprestano živimo u tim zaostalim posljedicama misli i djela kojima smo se bavili u prošlosti. Ako promotrite sadašnje 
stanje stvari i odreñujete se njime, osuñujete se na iste takve okolnosti i u budućnosti. 
»Mi smo posljedica vlastitih misli.«. 
 (563. pr. n. e. - 483. pr. rt. e.) 
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Želio bih vam ispričati o procesu kojeg je veliki učitelj Neville Goddard objasnio u predavanju iz 1954. godine, pod 
naslovom »Vrtlarske škare ponovnog pregleda«. Taj je proces uvelike utjecao na moj život. Neville je preporučio da na 
kraju svakoga dana, prije nego što zaspite, razmislite o onome što se toga dana dogodilo. Ako se neki dogañaj ili 
trenutak nije odvijao onako kako biste to željeli, u mislima ih ponovite drukčije, tako da u vama pobude oduševljenje. 
Dok u mislima ponovno stvarate te dogañaje onakvima kakve ih želite, raščišćavate frekvenciju toga dana i za sutrašnji 
dan odašiljete novi signal i novu frekvenciju. Na taj način promišljeno stvarate nove slike za budućnost. Nikada nije 
prekasno za promjenu vlastitih slika. 
 
DR. JOE VlTALE 
Što ovoga trenutka možete učiniti da biste počeli mijenjati vlastiti život? Ponajprije počnite sastavljati popis onoga na 
čemu ste zahvalni. Time mijenjate svoju energiju te počinjete mijenjati i svoj način razmišljanja. Dok ste se prije ove 
vježbe možda usredotočivali na ono što nemate, na pritužbe i probleme, s ovom vježbom krećete u drugom smjeru. 
Počinjete biti zahvalni za sve ono što vas raduje. 
»Ako vam je nova pomisao da vas zahvalnost dovodi u sklad sa stvaralačkim energijama Svemira, dobro o njoj 
razmislite i uvidjet ćete da je istinita.« 
 (1860.-1911.) 
 
MARCI SHIMOFF 
Zahvalnost je savršen način za privlačenje dobrih stvari u vlastiti život. 
 
DR. JOHN GRAY 
PSIHOLOG, PISAC 1 MEðUNARODNI 
GOVORNIK 
Kad njegova supruga cijeni sitnice koje on napravi, svaki je muškarac svjestan samo jednoga. Želi napraviti još više. 
Uvijek je važno cijeniti ono što drugi učini. To vam privlači dobre stvari. Privlači potporu. 
 
DR. JOHN DEMARTINI 
Privlačimo sve ono o čemu razmišljamo i sve ono na čemu smo zahvalni. 
 
JAMES RAY 
Za mene je zahvalnost snažna vježba. Svakoga se jutra budim s riječima: »Hvala ti«. Svakoga jutra ustajem s riječima: 
»Hvala ti«. Dok perem zube i obavljam ostale jutarnje poslove razmišljam o onome na čemu sam zahvalan. No, nije da 
samo rutinski razmišljam o tome, nego ih zamišljam i osjećam zahvalnost. 
Nikada neću zaboraviti dan kad smo snimali Jamesa Raya dok je govorio o svojoj snažnoj vježbi zahvalnosti. Od toga 
sam dana počela primjenjivati Jamesov proces u vlastitom životu. Nijednoga jutra ne ustajem iz kreveta dok ne osjetim 
zahvalnost za posve nov dan i za sve ono u svojemu životu na čemu mogu biti zahvalna. Dok ustajem i spuštam na pod 
jednu nogu, kažem: »Hvala...«, a •Jok spuštam drugu dodajem: »...ti«. Te riječi izgovaram na svakom koraku do 
kupaonice. Tuširam se i pripremam izgovarajući riječi zahvalnosti i osjećajući ih u srcu. Pripremajući se za novi dan 
barem stotinu puta izgovorim: »Hvala ti«. 
Čineći tako, na snažan način stvaram vlastiti dan i sve ono što će se dogañati. Namještam svoju frekvenciju za taj dan i 
promišljeno objavljujem ono što želim da se toga dana dogodi, umjesto da jednostavno skočim iz kreveta i dopustim 
dogañajima da me ponesu. Vi ste stvoritelj i stvoriteljica vlastitog života i stoga počnite promišljeno stvarati svoj dan! 
Zahvalnost je bila temeljni dio učenja svih velikih avatara tijekom povijesti. U knjizi koja mi je promijenila život, The 
Science of Get-tingRich (Znanost bogaćenja), koju je 1910. godine napisao VVallace VVattles, o zahvalnosti se govori 
u najdužem poglavlju. Svakom učitelju i učiteljici koji sudjeluju u filmu Tajna zahvalnost je suštinski dio života. 
Većina dan započinje mislima i osjećajima zahvalnosti. 
Joe Sugarman, krasan čovjek i uspješan poduzetnik, stupio je u kontakt sa mnom odgledavši film Tajna. Rekao mi je da 
mu je najdraži dio filma onaj koji govori o zahvalnosti te da je njemu zahvalnost pomogla da postigne sve ono što ima 
u životu. Bez obzira na sav uspjeh koji je Joe uspio ostvariti, i dalje se svakoga dana zahvaljuje, čak i na najsitnijim 
stvarima. Kad god uspije pronaći mjesto za parkiranje, sa zahvalnošću kaže: »Hvala ti«. Joe poznaje moć zahvalnosti i 
svjestan je što mu je sve darovala zahvalnost te je stoga taj osjećaj suštinski dio njegova života. 
U svemu onome što sam pročitala i iskusila u vlastitom životu koristeći se Tajnom, moć zahvalnosti uzdiže se iznad 
svega ostalog- 
Ako u svojemu životu primijenite samo jedan dio spoznaja o Tajni, neka to bude osjećaj zahvalnosti i njega gajite sve 
dok vam ne postane dijelom života. 
 
DR. JOE VITALE 
Čim počnete osjećati zahvalnost prema onome što već imate, počet ćete privlačiti još veća dobra u svoj život, još više 
onoga na čemu možete biti zahvalni. Mogli biste se osvrnuti na svoj život i reći: »Nemam automobil koji želim. 
Nemam kuću kakvu želim. Nemam supružnika kakvog želim. Ni zdravlje mi nije osobito«. Hej! Vratite se na početak! 
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Počeli ste nabrajati sve ono što ne želite. Usredotočite se na ono što već posjedujete i na čemu ste zahvalni. Mogli biste 
biti zahvalni na tome što možete čitati ovu knjigu. Mogli biste biti zahvalni na odjeći koju imate. Dakako, možda bi 
vam se više sviñalo nešto drugo, ali možda ćete uskoro i dobiti nešto drugo ako osjetite zahvalnost za ono što već 
posjedujete. 
»Mnogi ljudi koji su u svemu ostalom pravilno uredili svoj život ostaju siromašni stoga što u srcu ne osjećaju 
zahvalnost.« 
Ako ste nezahvalni na onome što imate, nećete moći privući veće dobro u svoj život. Zašto? Zato što su misli i osjećaji 
koje u svojoj nezahvalnosti odašiljete negativni. Bez obzira na to je li riječ o 
ljubomori, negodovanju, nezadovoljstvu ili osjećaju da »nemate dovoljno«, takvi vam osjećaji ne mogu pružiti ono što 
želite. Mogu vam samo uzvratiti onim što ne želite. Negativne emocije sprečavaju vam dolazak dobrih stvari. Želite li 
novi automobil, ali niste zahvalni na onome kojeg već imate, ta će nezahvalnost biti dominantna frekvencija koju 
odašiljete. 
Budite zahvalni na onome što imate sada. Kad počnete razmišljati o svemu onome na čemu možete biti zahvalni u 
svojemu životu, zapanjit ćete se kad shvatite da se neprestano javljaju nove stvari na kojima možete biti zahvalni. Samo 
morate početi, a zakon privlačnosti primit će te misli ispunjene zahvalnošću i pružiti vam mnoštvo misli nalik njima. 
Naći ćete se na frekvenciji zahvalnosti i sva će dobra ovoga svijeta biti vaša. 
»Svakodnevno izražavanje zahvalnosti jedan je od putova kojima će vam početi pritjecati obilje.« 
 
LEE BROWER 
TRENER ZA BOGAĆENJE, PISAC I UČITELJ 
Mislim da svaki čovjek prolazi kroz razdoblje u kojemu kaže: »Ništa ne ide 
kako treba, sve je naopako«. Jednom, kad je moja obitelj imala poteškoća, pronašao sam kamen i uzeo ga u ruku. 
Stavio sam ga u džep i rekao: »Svaki put kad dodirnem ovaj kamen pomislit ću na nešto na čemu sam zahvalan«. 
Svakoga jutra kad ustajem uzmem kamen s noćnog ormarića i stavim ga u džep razmišljajući o svemu onome na čemu 
sam zahvalan. A što se dogaña navečer? Kad ispraznim džepove, kamen je opet tu. 
Ta mi je ideja donijela čudesna iskustva. Muškarac iz Južne Afrike vidio je kad sam ispustio kamen. Upitao me je: »Što 
je to?« Objasnio sam mu o čemu je riječ, a on ga je prozvao kamenom zahvalnosti. Dva tjedna kasnije poslao mi je 
elektronsku poruku. U njoj je stajalo: »Moj sin umire od rijetke bolesti, neke vrste hepatitisa. Biste li mi poslali tri 
kamena zahvalnosti?« Moj je kamen bio običan kamen sa ceste, no odgovorio sam mu: »Dakako«. Želio sam pronaći 
posebno kamenje i stoga sam otišao do potoka, odabrao pravo kamenje i poslao mu. 
Četiri-pet mjeseci kasnije ponovno sam od njega dobio elektronsku poruku. Pisao je: »Mom je sinu bolje. Sjajno 
napreduje«. Dodao je: »No, nešto vam moram reći. Prodali smo više od tisuću kamenova po deset dolara pod nazivom 
kamenje zahvalnosti i sav smo novac poklonili u dobrotvorne svrhe. Mnogo vam hvala«. 
Jako je važno posjedovati »stav zahvalnosti«. 
Veliki znanstvenik Albert Einstein posve je promijenio način na koji sagledavamo vrijeme, prostor i silu težu. Zbog 
siromašnog Podrijetla i teškog početka pomislili biste da nikada ne bi mogao postići ono što je postigao. Einstein je 
poznavao velik dio Tajne i stotinama je puta svakoga dana izgovarao riječi: »Hvala ti«. Zahvaljivao je svim velikim 
znanstvenicima, svojim prethodnicima, na njihovom doprinosu koji mu je omogućio da u svom radu postigne i nauči 
još više te da postane jedan od najvećih znanstvenika koji je ikada živio. 
U Stvaralačkom Procesu možete primijeniti jedan od najmoćnijih načina korištenja zahvalnosti kako biste pridali turbo 
pogon ostvarenju onoga što želite. Kao što Bob Proctor savjetuje u prvom koraku Stvaralačkog Procesa, zatražite 
počevši zapisivanjem onoga što želite. »Svaku rečenicu počnite riječima: Jako sam sretan i zahvalan sada kad...« (a 
ostalo dopunite sami). 
Kad zahvaljujete kao da ste već primili ono što želite, Svemiru oda-šiljete moćan signal. Taj signal govori da već imate 
ono što želite, jer ste sada zahvalni na tome. Neka vam prijeñe u naviku svakoga jutra prije no što ustanete unaprijed 
osjetiti zahvalnost na izvrsnom danu koji vas čeka, kao da se već ostvario. 
Od trenutka kad sam otkrila Tajnu i oblikovala viziju kako ću to znanje prenijeti svijetu, svakoga sam se dana 
zahvaljivala za film Tajna, koji će svijetu donijeti radost. Nisam imala pojma kako ćemo te spoznaje prenijeti na ekran, 
ali sam vjerovala da ćemo privući pravi način. Bila sam usredotočena i držala se zamišljenog ishoda. Unaprijed sam 
osjećala duboku zahvalnost. Kad su ti osjećaji postali dio mojega života, prepreke su nestale i u naš je život potekla 
čarolija. Veličanstvena ekipa Tajne i ja osobno još osjećamo duboku, istinsku zahvalnost. Postali smo ekipa koja u 
svakom trenutku zrači zahvalnošću i ona nam je postala načinom života. 
Vizualizacija je proces koji su tijekom stoljeća podučavali svi veliki učitelji i avatari, kao i svi veliki učitelji koji žive i 
danas. U knjizi Char-lesa Haanela, The Master Key System (Majstorski sustav ključeva), napisanoj 1912. godine, autor 
navodi 24 tjedne vježbe za ovladavanje vizualizadjom. (Što je još važnije, njegov potpun Majstorski sustav ključeva 
pomaže vam da ovladate vlastitim mislima.) 
Vizualizacija je iznimno moćna zbog toga što u tom procesu u mislima stvarate slike i zamišljate sebe s onim što želite, 
stvarate misli i osjećaje kakve bi imali da to već posjedujete. Taj se jednostavan proces sastoji od snažno f okusiranog 
razmišljanja u slikama te stvara podjednako snažne osjećaje. Dok vizualizirate, u Svemir odašiljete snažnu frekvenciju. 
Zakon privlačnosti prihvaća taj moćan signal i vraća vam upravo onakve slike kakve ste zamislili. 
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DR. DENIS WAITLEY 
Proces vizualizacije preuzeo sam iz programa Apollo te ga tijekom 80-ih i 90-ih godina primijenio na olimpijski 
program. Nazvao sam ga Vizualna proba motora. 
Dok vizualizirate, vi zapravo materijalizirate. Evo jedne zanimljivosti koja se odnosi na um. Napravili smo pokus s 
olimpijskim sportašima rekavši im da zamisle kako se utrkuju, a onda smo ih priključili na sofisticiranu opremu za 
biofeedback1. Dok su vježbali 
Biofeedback, metoda kojom ljudi mogu kontrolirati vlastite tjelesne funkcije pokušavajući ih izmijeniti; prvenstveno se 
koristi u liječen/u bolnih III stresnih stanja i pomaže pri stjecanju kontrole nad fiziološkim procesima za koje se 
općenito smatra da ih ne možemo kontrolirati (prim. prev.) 
u mislima, reagirali su im isti mišići i u istom slijedu kao i dok su uistinu trčali. Kako je to moguće? Tako što um ne 
razlikuje radite li uistinu nešto ili je samo zamišljate. Ako ste nešto napravili u mislima, to je isto kao da ste napravili i 
fizički. 
Razmislite o izumiteljima i njihovim izumima. Braća VVright i zrakoplov. George Eastman i film. Thomas Edison i 
žarulja. Alexander Graham Bell i telefon. Do svakog izuma ili ostvarenja došli su samo na j'edan jedini način, tako što 
su u mislima sagledali sliku. Vidjeli su je posve jasno i u mislima zadržali sliku krajnjeg rezultata, a kroz njih su sile 
Svemira taj izum ostvarile u svijetu. 
Ti su ljudi poznavali Tajnu. Ti su ljudi posjedovali krajnju vjeru u nevidljivo i poznavali su vlastitu moć kojom su 
mogli iskoristiti Svemir i ostvariti izum na vidljivoj razini. Njihova vjera i mašta dovele su do evolucije ljudske vrste, a 
mi od njihove kreativnosti svakoga dana imamo koristi. 
Možda ste pomislili: »Moje umne sposobnosti ni izdaleka nisu slične onima tih velikih izumitelja«. Možda ste 
pomislili: »Oni su mogli zamisliti takve stvari, ali ja ne mogu«. Ništa ne može biti dalje od istine, a dok nastavljate s 
ovim velikim otkrivanjem spoznaja Tajne, naučit ćete ne samo da su vaše umne sposobnosti slične njihovima, nego da 
su i mnogo veće. 
 
MIKE DOOLEY 
Dok vizualizirate, dok promatrate kako se slika odigrava u vašim mislima, uvijek i u svakom trenutku razmišljajte o 
krajnjem rezultatu. 
Evo i primjera. Pogledajte ovoga trenutka vlastitu nadlanicu. Uistinu je pogledajte: boju kože, pjegice, krvne žile, 
prstenje, nokte. Zamijetite sve potankosti. Neposredno prije nego što sklopite oči zamislite da se vaše ruke i prsti 
spuštaju na upravljač vašeg posve novog automobila. 
 
DR. JOE VITALE 
To je uistinu holografsko iskustvo, posve stvarno u ovome trenutku, toliko stvarno da čak nemate ni osjećaj da vam je 
automobil potreban, jer vam se čini da ga već imate. 
Riječi dr. Vitalea sjajno sažimaju ono što želite postići za vrijeme vizualizacije. Ako se trgnete nakon što otvorite oči u 
fizičkome svijetu, tada je vaša vizualizacija postala stvarnom. No, to stanje i ta razina i jesu stvarni. To je polje u 
kojemu se sve stvara, a fizička je razina samo posljedica tog stvarnog polja sveukupnog stvaranja. Zbog toga nećete 
imati osjećaj da vam je automobil potreban, jer ste se tijekom vizualizacije uskladili sa stvarnim poljem stvaranja i 
osjetili ga. U tome polju vi sve posjedujete upravo ovoga trenutka. Kad to osjetite, bit ćete toga i svjesni. 
 
JACKCANFIELD 
To je osjećaj koji uistinu stvara privlačnu silu, a ne samo sliku ili misao. Mnogi misle: »Dovoljno je ako gajim 
pozitivne misli ili vizualiziram da imam ono što želim«. No, ako tako postupate, a ipak ne osjećate obilje, ljubav ili 
radost, tada svojim postupcima ne stvarate moć privlačnosti. 
 
BOB DOYLE 
Probudite u sebi osjećaj da se uistinu nalazite u tom automobilu. Nemojte razmišljati: »Želio bih imati takav 
automobil«, ili: »Jednoga ću dana imati takav automobil«, jer takve misli prati posve odreñen osjećaj. Takav osjećaj ne 
pripada sadašnjosti. Pripada budućnosti. Zadržite li taj osjećaj, vaš će automobil zauvijek ostati u budućnosti. 
 
MlCHAEL BERNARD BECKWITH 
Osjećaj i unutarnje slike postupno će se preobražavati u otvorena vrata kroz koja će se početi izražavati moć Svemira. 
»Ne znam kakva je to moć. Samo znani da postoji.« 
 
JACKCANFIELD 
Nije naše da razmišljamo o tome kako se nešto dogaña. 
To će se pokazati u stvarnosti kroz predanost i vjeru. 
 
MIKE DOOLEY 



 23 

Način na koji se nešto ostvaruje pripada Svemiru. Svemir uvijek poznaje najkraći, najbrži, najhitriji i najusklañeniji put 
izmeñu vas i vašega sna. 
 
DR. JOE VITALE 
** -?   Prepustite li način ostvarenja Svemiru, iznenadit ćete se i zapanjiti nad onim što će vam pružiti. Tada stvarate 
magiju i čuda. 
Svi su učitelji Tajne svjesni elemenata koje unosite u svoju vizu-alizaciju. Dok u mislima promatrate slike i osjećate ih, 
u sebi budite osjećaj vjere da upravo sada posjedujete ono što želite. Istodobno izražavate povjerenje i vjeru u Svemir, 
jer se usredotočujete na konačni rezultat i osjećate da ćete dobiti što želite, uopće ne obraćajući pozornost načinu na 
koji će se to dogoditi. U mislima ste već dobili željeno. Osjećate da to već imate. Vaš um i čitavo vaše biće osjećaju da 
se to već dogodilo. To je umijeće vizualizacije. 
 
DR. JOE VITALE 
_^ .-i  Vizualizirati biste trebali svakoga dana, ali to nikada ne biste trebali shvatiti kao zadatak. Za čitavu priču o Tajni 
važno je da se dobro osjećate. Neka čitav taj proces u vama probudi oduševljenje. Budite što radosniji, sretniji i 
uskladeniji. 
Svatko posjeduje moć vizualizacije. Dopustite mi da vam to doka-zetn slikom kuhinje. Da bi to uspjelo, ponajprije 
morate iz glave ubaciti sve misli o vlastitoj kuhinji. Ne razmišljajte o svojoj kuhinji. 
Posve izbacite iz misli slike vlastite kuhinje s njezinim ormarićima, hladnjakom, pećnicom, pločicama i bojama... 
U mislima ste vidjeli sliku vlastite kuhinje, zar ne? Upravo ste vi-zualizirali! 
»Svatko vizualizira, bio toga svjestan ili ne. Vizualizacija je velika tajna uspjeha.« 
 (1881.-1960.) 
Evo napomene o vizualizaciji o kojoj dr. John Demartini govori na svojim seminarima o Revolucionarnom iskustvu. 
John je rekao da bi vam moglo biti teško zadržati sliku ako je statična, stoga je dobro da u njoj sve vrvi od kretanja. 
Da bih vam to prikazala, ponovno zamislite vlastitu kuhinju, ali ovaj put zamislite da ulazite u kuhinju, prilazite 
hladnjaku i spuštate ruku na dršku, otvarate vrata, zavirujete unutra i zapažate bocu hladne vode. Pružate ruku i uzimate 
bocu. Osjećate hladnoću u ruci dok je držite. U jednoj ruci držite bocu s vodom, a drugom zatvarate vrata hladnjaka. 
Sada kad ste detaljno i u pokretu vizualizirali svoju kuhinju, lakše vam je sagledati i zadržati sliku, zar ne? 
»Svi mi posjedujemo veću moć i veće sposobnosti nego što to shvaćamo, a vizualizacija je jedna od najvećih moći.« 
 
MARCI SHIMOFF 
Jedina razlika izmeñu ljudi koji žive na ovaj način, koji proživljavaju magiju života te onih koji tako ne žive je u tome 
što ljudi koji žive životnu magiju posjeduju svojevrsne uobičajene načine ponašanja. Prešlo im je u naviku koristiti se 
zakonom privlačnosti i magija ih prati kamo god krenuli jer se ne zaboravljaju njome koristiti. Neprestano se njome 
koriste, a ne tek ponekad. 
Navodim dvije priče koje jasno pokazuju moćan zakon privlačnosti i besprijekoran obrazac Svemira na djelu. 
Prva priča govori o Jeannie koja je kupila DVD s filmom Tajna i gledala ga barem jedanput svakoga dana kako bi 
poruku zapamtila svakim djelićem tijela. Osobit dojam na nju je ostavio Bob Proctor i smatrala je da bi bilo lijepo 
upoznati ga. 
Jednoga jutra Jeannie je pokupila svoju poštu i shvatila, na svoje golemo zaprepaštenje, da je poštar poštu Boba 
Proctora slučajno isporučio na njezinu adresu. Jeannie nije znala da Bob Proctor živi samo nekoliko ulica dalje od nje! I 
ne samo to, nego je broj Jeanniene kuće bio isti kao i Bobove. Odmah je uzela poštu da je odnese na pravu adresu. 
Možete li zamisliti njezino posvemašnje oduševljenje kad su se vrata otvorila, a na njima se pojavio Bob Proctor? Bob 
je rijetko kad kod kuće, jer putuje diljem svijeta držeći predavanja, ali obrazac Svemira poznaje samo pravo vrijeme. 
Na temelju Jeanniene misli o tome kako bi bilo lijepo upoznati Boba Proctora zakon privlačnosti pokrenuo je ljude, 
okolnosti i dogañaje u čitavome Svemiru kako bi joj se želja i ostvarila. 
Druga priča govori o desetogodišnjem Colinu koji je pogledao film Tajna i svidio mu se. Colinova je obitelj otputovala 
na tjedan dana u zabavni park Disnev World i prvoga su dana dugo čekali u redovima. Stoga je te noći Colin, 
neposredno prije spavanja, pomislio: »Volio bih da sutra ne moramo čekati u redovima kako bih sve stigao vidjeti«. 
Sljedećega su se jutra Colin i njegova obitelj našli na vratima centra Epcot kad se park otvorio te im je pristupio član 
osoblja i upitao ih bi li voljeli biti prva Epcotova obitelj dana. Prva obitelj dobiva status važnog posjetitelja, posebnu 
pratnju osoblja i propusnice za svaki sadržaj u Epcotu. To je bilo i više od onoga što je Colin zaželio! 
Toga su jutra stotine obitelji čekale da bi ušle u Epcot, ali Colin nije nimalo sumnjao zašto je upravo njegova odabrana 
za Prvu obitelj. Bio je svjestan da je to stoga što se poslužio Tajnom. 
Zamislite da u desetoj godini otkrijete kako u vama prebiva moć kojom možete premještati planine! 
»Ništa ne može spriječiti ostvarenje vaše slike u konkretnom obliku osim one iste moći koja ju je i stvorila, a to ste vi 
sami.« 
 
JAMES RAY 
"Ljudi se toga neko vrijeme pridržavaju i uistinu su 
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dobri u tome. Kažu: »Ovo mi se zbilja sviña. Upoznao sam se s tim programom i namjeravam promijeniti vlastiti 
život«. No, rezultati se ne pokazuju. Ispod površine je sve spremno za promjenu, ali čovjek promatra samo površinske 
rezultate i kaže: »Ovo ne djeluje«. I znate li što se dogaña? Svemir odgovara: »Tvoja je želja moja zapovijed«. I 
nestane. 
Ako dopustite da vam se prikrade sumnja, zakon privlačnosti će vam uskoro slati jednu sumnjičavu misao za drugom. 
Čim se sumnjičava misao pojavi, odmah je se oslobodite. Pošaljite je njezinim putem. Zamijenite je mišlju: »Svjesna 
sam da sada primam«. I osjetite to. 
 
JOHNASSARAF 
Upoznavši se sa zakonom privlačnosti poželio sam ga uistinu primijeniti da vidim što će se dogoditi. Godine 1995. 
počeo sam osmišljavati takozvanu Vizionarsku ploču, na koju stavljam sliku nečega što želim postići ili privući, kao što 
su automobil, sat ili srodna duša. Svakoga bih dana u uredu promatrao tu ploču i počinjao vizualizirati. Uistinu bih se 
dovodio u stanje da već posjedujem ono što želim. 
Pripremao sam se za selidbu. Sav smo namještaj i kutije pohranili u skladište. Tijekom pet godina triput smo se selili. 
Na kraju sam završio u Kalifomiji i kupio kuću u kojoj sada živim, godinu je dana preureñivao, a onda dao dopremiti 
sve one stvari iz stare kuće koje sam prije pet godina ostavio u skladištu. Jednoga je jutra sin Keenan ušao u moj ured, a 
na vratima je stajala jedna od kutija zapečaćena prije pet godina. Upitao je: »Sto je u tim kutijama, tata?« Odgovorio 
sam: »To su moje Vizionarske ploče«. Tada me je upitao: »Što je to Vizionarska ploča?« Rekao sam mu: »Na njih 
stavljam sve svoje ciljeve. Izrezujem ih i stavljam na ploču, jer je to nešto što želim postići u životu«. Dakako da sa 
svojih pet i pol godina to nije shvatio, pa sam dodao: »Dušo, daj da ti pokažem pa ćeš lakše shvatiti«. 
Rasjekao sam kutiju, a na jednoj Vizionarskoj ploči nalazila se slika doma kojega sam zamišljao prije pet godina. 
Zaprepastilo me je to što smo mi i živjeli upravo u takvoj kući. Ne u nekoj sličnoj, nego sam kupio baš svoju kuću iz 
snova i obnovio je, a da toga nisam ni bio svjestan. Promatrao sam kuću na slici i, svladan osjećajima, briznuo u plač. 
Keenan me je upitao: »Zašto plačeš?« »Konačno sam shvatio kako funkcionira zakon privlačnosti. Konačno razumijem 
moć vizualizacije. Konačno shvaćam sve ono što sam pročitao, sve ono na čemu sam čitavoga života radio, način na 
koji sam gradio tvrtke. Djelovalo je i kad je u pitanju bio moj dom te sam, i ne znajući, kupio kuću iz snova.« 
»Mašta je najvažnija. Ona predstavlja uvid u buduće životne ljepote.« 
dok izrañujete Vizionarsku ploču možete pustiti mašti na volju i zalijepiti na nju slike svega što želite, kao i slike života 
kakvog želite. Vizionarsku ploču postavite negdje gdje ćete je moći dobro vidjeti i svaki dan promatrati, kao što je to 
činio John Assaraf. Probudite u sebi osjećaj da već posjedujete te stvari. Kad nešto primite i osjetite zahvalnost zbog 
toga, tada možete skinuti te slike i dodati nove. Vizionarska je ploča izvrstan način na koji i djecu možete upoznati sa 
zakonom privlačnosti. Nadam se da stvaranje Vizionarske ploče nadahnjuje roditelje i učitelje diljem svijeta. 
Jedan od ljudi na forumu web stranice filma Tajne na svoju je Vizionarsku ploču stavio sliku DVD-a Tajna. Vidio je 
film, ali nije imao vlastiti primjerak. Dva dana nakon što je napravio svoju Vizionarsku ploču nešto me je potaknulo da 
na forum web stranice filma postavim obavijest da će prvih deset ljudi koji se jave na forum dobiti DVD. Taj se čovjek 
javio medu prvih deset! Vlastiti primjerak DVD-a Tajna dobio je dva dana nakon što je svoju želju stavio na 
Vizionarsku ploču. Bez obzira na to je li riječ o DVD-u Tajne ili o kući, radost stvaranja i darivanja je veličanstvena! 
Jedan od rječitih primjera vizualizacije potječe od iskustva koje je moja majka doživjela kupujući novu kuću. Još je 
nekoliko ljudi osim nje dalo ponude za istu kuću. Moja je majka odlučila poslužiti se Tajnom kako bi kuća postala 
njezina. Sjela je i počela ispisivati svoje ime zajedno s adresom kuće. Pisala je sve dok se u njoj nije probudio osjećaj 
da je to njezina adresa. Tada je zamislila da u novu kuću postavlja svoj namještaj. Za nekoliko sati nazvao ju je agent i 
obavijestio je da je njezina ponuda prihvaćena. Bila je oduševljena, ali ne i iznenañena, jer je znala da kuća pripada 
njoj. To je uistinu uspješno vizualiziranje! 
 
JACK CANFIELD 
Odlučite što želite. Vjerujte da to možete imati. Vjerujte da zaslužujete i vjerujte da je moguće. Tada svakoga dana na 
nekoliko minuta sklopite oči i vizualizirajte da već imate ono što želite, osjetite da to već posjedujete. Nakon toga se 
usredotočite na sve ono na čemu ste već sada zahvalni te uistinu uživajte u tome. Nakon toga nastavite sa svojim 
poslovima i sve prepustite Svemiru, vjerujući da će Svemir već smisliti kako bi se to moglo ostvariti. 
Očekivanje je moćna privlačna sila. Očekujte ono što želite, ne očekujte ono što ne želite. 
Zahvalnost je snažan proces preobrazbe vaše energije koji vam u život donosi ono što želite. Budite zahvalni na onome 
što već imate te ćete privlačiti sve više dobrih stvari. 
Zahvaljivanje unaprijed za ono što želite golemom snagom ispunjava vaše želje i Svemiru šalje još snažnije signale. 
Vizualizadja je proces stvaranja misaonih slika u kojima uživate u onome što želite. Dok vizualizirate, vi stvarate 
moćne misli i osjećate da već posjedujete ono što želite. Zakon privlačnosti vam tada vraća tu stvarnost, upravo onakvu 
kakvu ste vidjeli u mislima. 
Da biste dobili najbolje od zakona privlačnosti, neka on postane dijelom vašega života, a ne nešto čime se samo 
povremeno koristite. 
Na kraju svakoga dana, prije nego što zaspite, u mislima ponovno proñite sve ono što se toga dana dogodilo. Svaki 
dogañaj ili trenutak koji nisu završili onako kako ste željeli ponovno odvrtite u mislima u skladu sa svojim željama. 
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»Što god um uspije zamisliti, to može i ostvariti.« 
 
Tajna novca 
 
JACK CANFIELD 
Za mene je Tajna predstavljala pravu preobrazbu, jer sam odrastao s prilično negativno usmjerenim ocem koji je 
smatrao da su bogataši ljudi koji iskorištavaju sve ostale i vjerovao da je svatko tko ima novca nekoga prevario. Stoga 
sam rastao s mnoštvom pogrešnih uvjerenja o novcu. Ako imaš novac, on te pokvari. Samo zli imaju novca. Novac ne 
raste na drveću. »Što misliš, da sam ja Rockeffeller?«, bila je jedna od omiljenih izreka mojega oca. Tako sam rastao s 
uvjerenjem da je život tegoban. Svoj sam život počeo mijenjati tek kad sam upoznao W. Clementa Stonea. 
 
Dok sam radio s njim rekao mije: »Želim da si postaviš tako velik cilj da ćeš biti izvan sebe od radosti kad ga ostvariš, 
jer ćeš biti svjestan da siga ostvario samo zahvaljujući onome što sam te naučio«. U to sam vrijeme zarañivao otprilike 
osam tisuća dolara godišnje, stoga sam rekao: »Želim zarañivati 100.000 dolara godišnje«. Nisam imao pojma kako bih 
to mogao ostvariti. Nisam imao nikakvu strategiju niti mogućnost za takvu zaradu, ali sam rekao: »Objavit ću da ću 
toliko zaraditi, vjerovat ću u to, postupat ću kao da se to već dogodilo i otpustit ću tu misao«. Tako sam i napravio. 
Stone me izmeñu ostaloga naučio da svakoga dana sklopim oči i vizualiziram svoje ciljeve kao da su već ostvareni. 
Napravio sam ček s iznosom od 100.000 dolara i postavio ga na strop. Ujutro bih odmah nakon buñenja podigao pogled 
i ugledao ga. Podsjećao me na moju namjeru. Tada bih sklopio oči i vizualizirao život kakvim bih živio da imam 
100.000 dolara godišnje. Tridesetak dana ništa se osobito nije dogañalo. Nisu mi na pamet padale nikakve 
revolucionarne ideje, nitko mi nije nudio novac. 
Nakon otprilike četiri tjedna pala mije na pamet ideja vrijedna 100.000 dolara. Jednostavno mi se stvorila u glavi. Bio 
sam napisao knjigu pa sam se dosjetio: »Ako bih mogao prodati 400.000 primjeraka knjige po cijeni od četvrt dolara, 
zaradio bih 100.000 dolara«. Knjiga je i prije postojala, ali nikada nisam o njoj tako razmišljao. 
(Jedna od Tajni je i to da morate imati vjere kad vam na um padne nadahnuta misao i morate je provesti u djelo.) Nisam 
znao kako bih mogao prodati 400.000 primjeraka knjige. 
Tada sam u trgovačkom centru ugledao časopis National Enquirer. Do tada sam ga vidio milijun puta, ali jedva da sam 
ga i zapazio. A sada je iznenada iskočio u prvi plan. Pomislio sam: »Kad bi čitatelji saznali za moju knjigu, svakako 
bije kupilo 400.000 ljudi«. 
Otprilike šest tjedana kasnije za 600 učitelja sam održao predavanje u koledžu Hunter u New Yorku, a nakon 
predavanja mije prišla neka žena i rekla: »Izvrsno predavanje. Želim vas intervjuirati. Dopustite mi da vam ostavim 
svoju posjetnicu«. Pokazalo se da je to nezavisna novinarka koja je svoje priče prodavala National Enquireru. Uglavi 
mi se pojavila glazba iz serije »Zona sumraka« i pomislio sam da to uistinu djeluje. Članak je objavljen i prodaja je 
počela rasti. 
Želio bih naglasiti da sam u svoj život privukao sve te različite dogañaje, uključujući i novinarku. Te godine nisam 
zaradio 100.000 dolara. Zaradili smo 92.327 dolara. No, mislite li da smo bili razočarani zbog toga i da smo rekli: 
»Ipak ne djeluje«? Ne, rekli smo: »Ovo je čudesno!« Supruga me upitala: »Ako funkcionira za 100.000 dolara, misliš li 
da bi funkcioniralo i za milijun?« Odgovorio sam joj: »Ne znam, mislim da bi. Pokušajmo«. 
Za nasu prvu knjigu Melem za dušu izdavač mi je poslao ček. Uz potpis je nacrtao i lik Smileya, jer je to bio prvi ček 
na milijun dolara koji je ikada napisao. 
Želio sam provjeriti i stoga iz vlastitog iskustva znam da djeluje. Funkcionira li Tajna uistinu? Iskušali smo je. 
Apsolutno djeluje i stoga sad svaki dan živim u skladu s njom. 
Spoznaja Tajne i promišljeno korištenje zakona privlačnosti može se primijeniti na svako pojedino područje vašega 
života. Proces je isti u svemu što želite stvoriti, a to se odnosi i na novac. 
Da biste privukli novac morate se usredotočiti na bogatstvo. Ako zamjećujete da nemate dovoljno, ne možete privući 
novac u svoj život, jer to znači da u svojim mislima nemate dovoljno. Ako se usredotočite na to da nemate dovoljno 
novca, stvarat ćete bezbrojne okolnosti u kojima nećete imati novca. Morate se usredotočiti na obilje da biste ga i 
privukli. 
Trebali biste misliti da imate i više nego dovoljno i svojim biste mislima trebali odašiljati novi signal. Uistinu morate 
prizvati u pomoć maštu i povjerovati da već sada imate novac koji želite. A to je itekako zabavno! Dok tako zamišljate 
i igrate se da imate čitavo bogatstvo, zamijetit ćete da ste se odmah počeli bolje osjećati u pogledu novca, a kad se 
počnete bolje osjećati, novac će početi pritjecati u vaš život. 
Prekrasna Jackova priča nadahnula je ekipu Tajne da napravi prazan ček koji besplatno možete skinuti s web stranice 
Tajne, www.thesecret.tv. Prazan ček je za vas, a potječe iz Svemirske banke. 
Upišite svoje ime, iznos i detalje te ga stavite na istaknuto mjesto gdje ga možete vidjeti svaki dan. Dok ga promatrate, 
osjećajte da sada imate taj novac. Zamišljajte kako ga trošite, zamišljajte sve ono što biste njime kupili i sve ono što 
biste njime napravili. Osjetite koliko je to prekrasno! Budite svjesni da vam taj novac pripada, jer kad ga zatražite, tada 
i jest vaš. Primili smo stotine priča od ljudi koji su privukli goleme svote novca koristeći se čekom Tajne. To je 
zabavna igra koja donosi rezultate! 
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Jedini razlog zbog kojega netko nema dovoljno novca jest taj što njegovo pritjecanje sprječava vlastitim mislima. 
Svaka negativna misao, osjećaj ili emocija sprečavaju pritjecanje dobra u vaš život, a to uključuje i novac. Nije riječ o 
tome da vam Svemir ne želi dati novac, jer ovoga trenutka na nevidljivoj razini postoji sav novac koji vam je potreban. 
Ako nemate dovoljno, to je stoga što zaustavljate protok novca, a to činite vlastitim mislima. Morate prestati misliti da 
nemate dovoljno i početi vjerovati da imate i više nego dovoljno. Neka vam misli češće budu ispunjene obiljem nego 
manjkom pa ćete tako ostvariti ravnotežu. 
Kad vam je novac potreban, to u vama izaziva snažne osjećaje koji će stoga, zahvaljujući zakonu privlačnosti, i dalje 
privlačiti potrebu za novcem. 
O novcu mogu govoriti iz vlastitog iskustva, jer mi je moja računovodstvena tvrtka neposredno prije nego što sam 
otkrila Tajnu rekla da je moja tvrtka te godine pretrpjela težak gubitak i da će za tri mjeseca propasti. Nakon deset 
godina napornog rada tvrtka samo što mi nije iskliznula kroz prste. A budući da mi je za njezin spas bio potreban 
novac, stvari su se dodatno pogoršale. Činilo mi se da nema izlaza. 
Tada sam otkrila Tajnu i čitav se moj život, uključujući i stanje moje tvrtke, posve preobrazio, jer sam promijenila 
način razmišljanja. Dok su se moji računovoñe brinuli zbog brojki i bavili se njima, ja sam se usredotočila na obilje i na 
ideju da će sve biti dobro. Svakim sam djelićem svojega bića znala da će mi Svemir sve pružiti, a tako se i dogodilo. 
Pobrinuo se za mene onako kako nisam mogla ni zamisliti. Povremeno bi se pojavila sumnja, ali istoga bih trenutka 
usmjerila misli na ishod kakav sam željela. Zahvaljivala sam se na tom ishodu, radovala mu se i vjerovala*. 
Željela bih vam odati tajnu o Tajni. Prečac do svega onoga što u životu želite jest da BUDETE sretni i da se 
OSJEĆATE sretnima ovoga trenutka! To je najbrži način da u svoj život privučete novac i sve ostalo što želite. 
Usredotočite se na to da Svemiru odašiljete osjećaje radosti i sreće. Kad u tome uspijete, privlačit ćete sve ono što vam 
donosi radost i sreću, a to ne obuhvaća samo obilje novca, nego i sve ostalo što želite. Da bi vam se vratilo ono što 
želite, morate zračiti radošću. Dok odašiljete radost, ti će vam se osjećaji vraćati kao životne slike i iskustva. Zakon 
privlačnosti kroz vaš život odražava vaše najskrivenije misli i osjećaje. 
 
DR. }OE VITALE 
Pretpostavljam da se mnogi pitaju: »Kako bih mogao privući novac u svoj život? Kako bih mogao privući što više 
šuškavih novčanica? Kako bih mogao privući što veće bogatstvo i blagostanje? Kako se, budući da volim svoj posao, 
mogu nositi s dugom na kreditnoj kartici i sa spoznajom da možda postoji ograničena količina novca koji mi može 
priteći, budući da ga zarañujem radeći svoj posao? Kako mogu dobiti više novca?« Namjerom! 
To nas vraća jednoj od stvari o kojima govorimo u čitavoj ovoj priči o Tajni. Vaš je posao objaviti što biste željeli imati 
iz kataloga Svemira. Ako je jedna od tih stvari gotovina, recite koliko biste željeli imati. »Želio bih imati 25.000 dolara 
neočekivanog prihoda tijekom sljedećih tridesetak dana«, ili što god drugo poželite. Trebali biste moći povjerovati da 
to možete dobiti. 
Ako ste u prošlosti vjerovali da vam novac može stići samo putem posla, tada odmah otpustite tu misao. Možete li 
shvatiti da će to sigurno biti vaše iskustvo ako tako nastavite razmišljati? Takve vam misli nisu ni od kakve koristi. 
Sada postupno shvaćate da postoji obilje koje vam je namijenjeno, ali nije vaš posao da smislite »kako« će vam doći 
novac. Vaše je da zatražite, da povjerujete kako dobivate i da ovoga trenutka osjetite radost. Detalje o tome kako će 
vam priteći novac prepustite Svemiru. 
 
BOB PROCTOR 
^" Većini je ljudi cilj izvući se iz dugova. Na taj ćete način zauvijek ostati u dugovima. Privlačite sve ono o čemu 
razmišljate. Možda ćete reći: »Ali razmišljam o tome da se izvučem iz dugova«. Nije važno razmišljate li o tome da se 
izvučete iz dugova ili da zapadnete u njih, jer ako razmišljate o dugovima, tada dugove i privlačite. Odredite 
automatski program otplate dugovanja i tada se usredotočite na blagostanje. 
Ako imate čitavu hrpu računa za koje nemate pojma kako ćete ih platiti, ne smijete se usredotočiti na račune, jer ćete 
nastaviti privlačiti još veći broj računa. Morate pronaći uspješan način na koji ćete se usredotočiti na blagostanje, 
usprkos računima koji vas zatrpavaju. Morate pronaći način na koji ćete se dobro osjećati kako biste mogli privlačiti 
dobro. 
 
 JAMES RAY 
 Ljudi mi često govore: »Volio bih udvostručiti svoj prihod tijekom sljedeće godine«. No, kad razmotrim njihove 
postupke, uviñam da ne rade ono što bi im pomoglo u ostvarenju toga cilja. Okrenut će se oko sebe i reći: »To si ne 
mogu priuštiti«. I pogodite što se dogaña? »Tvoja je želja moja zapovijed«. 
Ako su preko vaših usana prešle riječi »To si ne mogu priuštiti«/ sada posjedujete moć da ih promijenite. Promijenite ih 
ovim riječima: »To si mogu priuštiti! To mogu kupiti!« Neprestano ponavljajte te riječi. Poput papige. Odredite da ćete 
tijekom sljedećih tridesetak dana razgledavati sve što vam se sviña i ponavljati: »To si mogu priuštiti. To mogu kupiti«. 
Kad pokraj vas proñe automobil iz snova, recite: »Mogu si ga priuštiti«. Kad ugledate odjeću koja vam se sviña, kad 
razmišljate o krasnom ljetovanju, recite: »To si mogu priuštiti«. Činite li tako, počet ćete se mijenjati i počet ćete se 
bolje osjećati u pogledu novca. Uspjet ćete uvjeriti sami sebe da si možete priuštiti takve stvari, a kad se u to uvjerite, 
slike vašega života će se promijeniti. 
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LISA NICHOLS 
Ako se usredotočite na neimaštinu i manjak novca, na ono što nemate, ako brinete zbog toga u okviru svoje obitelji, 
ako o tome raspravljate s prijateljima, ako svojoj djeci govorite da nemate dovoljno, »Nemamo dovoljno novca za ovo, 
ono si ne možemo priuštiti«, tada si to nikada nećete moći priuštiti, jer ćete početi privlačiti sve više onoga što ne 
možete imati. Želite li obilje, želite li napredak, tada se usredotočite na obilje. Usredotočite se na blagostanje. 
»Duhovna tvar iz koje izvire sve vidljivo bogatstvo nikada ne može presušiti. Neprestano je uz vas i reagira na vašu 
vjeru i na vaše zahtjeve.« 
^ ^ćB (1854.-1948.) 
ac*a, kad poznajete Tajnu, kad ugledate bogatu osobu znat ćete a ta osoba uglavnom razmišlja o bogatstvu, a ne o 
neimaštini 
te da je sama sebi privukla bogatstvo, bez obzira na to je li to učinila svjesno ili nesvjesno. Bogata se osoba 
usredotočila na misli 
0 obilju, a Svemir je pokrenuo ljude, okolnosti i dogañaje da joj to 
obilje i pruži. 
1 vi posjedujete bogatstvo koje posjeduje bogata osoba. Jedina raz 
lika izmeñu vas i nje je u tome što je ona gajila misli koje su joj pri 
vukle bogatstvo. Vaše vas bogatstvo čeka u nevidljivom svijetu, a 
da biste ga privukli u vidljiv svijet, gajite bogate misli! 
 
DAVID SCHIRMER 
Kad sam počeo razumijevati Tajnu svakoga sam dana poštom dobivao hrpe računa. Razmišljao sam: »Kako da to 
promijenim?« Zakon privlačnosti tvrdi da dobivate ono na što se usredotočite, stoga sam nabavio izvod iz banke, 
izbrisao postojeće stanje i upisao novo. Zapisao sam svotu koju sam želio vidjeti na svom bankovnom računu. Pomislio 
sam: »A što bi se dogodilo kad bih vizualizirao kako mi poštom stižu čekovi?« Stoga sam jednostavno vizualizirao 
kako mi poštom stižu čekovi. Za samo mjesec dana stvari su se počele mijenjati. To je čudesno. Danas poštom dobivam 
čekove. Stigne i poneki račun, ali uvijek stiže više čekova nego računa. 
Od prikazivanja filma Tajna primamo stotine i stotine pisama od ljudi koji nam pišu da otkako su gledali film poštom 
primaju neočekivane čekove. To se dogaña zato što su se usredotočili na Davidovu priču i obratili pozornost na nju te 
su počeli privlačiti bogatstvo. 
Osmislila sam igru koja mi je pomogla da promijenim svoje osjećaje prema hrpi računa. Pretvarala sam se da su računi 
zapravo čekovi. Skakala bih od radosti otvarajući račune i govorila: »Evo, stiže mi novac! Hvala ti. Hvala ti«. Uzela 
bih svaki račun, zamislila da je ček, a onda u mislima iznosu dodala još jednu nulu kako bi bio još veći. Uzela bih 
bilježnicu i na vrhu stranice zapisala »Primila sam«, a onda bih navela sve iznose s računa, zajedno s dodatnom nulom. 
Uz svaki iznos bih zapisala »Hvala ti«. Osjećala sam zahvalnost na tome što sam primila račun i to u tolikoj mjeri da bi 
mi se oči ispunile suzama. Tada bih uzela svaki račun koji mi je izgledao posve malen u odnosu na ono što bih primila i 
sa zahvalnošću ga platila! 
Nikada nisam otvarala račune dok u sebi ne bih probudila osjećaj da je riječ o čeku. Ako bih otvorila račun prije nego 
što bih se uvjerila da je ček, želudac bi mi se stisnuo. Bila sam svjesna da taj osjećaj u želucu snažno privlači još veći 
broj računa. Bila sam svjesna da moram izbrisati taj osjećaj i zamijeniti ga radošću kako bih u svoj život mogla privući 
što više novca. Ta se igra pokazala funkcionalnom, iako sam bila suočena s hrpom računa, i promijenila mi je život. 
Možete osmisliti čitavo mnoštvo igara, a prema osjećaju koji se probudi u vašoj nutrini znat ćete koja je za vas 
najdjelotvornija. Kad se igrate zamišljanja, rezultati vrlo brzo stižu! 
 
LORAL LANGEMEIER 
FINANCIJSKI STRATEG, GOVORNICA, OSOBNA I KORPORATIVNA TRENERICA ""• j     Odrasla sam s 
izrekom: »Za novac se moraš 'r~"        vraški potruditi«. Stoga sam tu izreku zamijenila drugom: »Novac mi lako i 
često pritječe«. U početku imate osjećaj da je to laž, zar ne? Dio vašega mozga govori: »Ti, lažljivice jedna, novac se 
zarañuje samo s mukom«. Tada trebate biti svjesni da je to samo mali teniski meč koji će kratko trajati. 
Ako ste ikada razmišljali: »Moram uistinu naporno raditi i trsiti se da bih nešto zaradila«, istoga se trenutka oslobodite 
takvih misli. Ako gajite takve misli tada odašiljete i takvu frekvenciju, pa se misli pretvaraju u slike vaših životnih 
iskustava. Prihvatite savjet Loral Langemeier i te misli zamijenite drukčijima: »Novac mi lako i često pritječe«. 
 
DAVID SCHIRMER 
Kad je riječ o stvaranju bogatstva, bogatstvo mora biti vaš mentalni stav. Važan je samo način na koji razmišljate. 
 
LORAL LANGEMEIER 
 Rekla bih da se 80 posto podučavanja ljudi odnosi na njihovu psihologiju i način razmišljanja. Ljudi govore: »Vi to 
možete napraviti, ali ja ne mogu«. No, svatko je sposoban promijeniti svoj unutarnji odnos i komunikaciju s novcem. 
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»Onoga trenutka kad zaključite da je ono što znate važnije od onoga što su vas naučili da vjerujete, promijenit ćete 
brzinu u svojoj potrazi za obiljem. Uspjeh proizlazi iznutra, 
a ne izvana.« 
 (1803.-1882.) 
Da biste privukli novac, morate se dobro osjećati u pogledu novca. No, kad ljudi nemaju dovoljno, razumljivo je da se 
u tom pogledu ne osjećaju dobro, jer ga nemaju dovoljno. Ali ti negativni osjećaji zaustavljaju pritjecanje novca! 
Morate prekinuti taj ciklus, a prekinut ćete ga počnete li se ugodno osjećati u pogledu novca i osjetite li zahvalnost za 
ono što imate. Počnite izgovarati i osjećati: »Imam i više nego dovoljno«. »Postoji obilje novca i krenulo je prema 
meni.« »Novac privlačim poput magneta.« »Volim novac i novac voli mene.« »Svakoga dana primam novac.« »Hvala 
ti. Hvala ti. Hvala ti.« 
 
Davanje je snažan čin koji privlači novac u vaš život, jer dajući zapravo govorite: »Imam mnogo«. Možda se nećete 
iznenaditi ako saznate da su najbogatiji ljudi na planeti ujedno i najveći filantropi. Oni daruju goleme svote novca, a 
prema zakonu privlačnosti, dok daju Svemir se otvara i uzvraća im mnogo većim svotama, preplavljujući ih novcem! 
Ako ste pomislili: »Nemam dovoljno za davanje«, tu smo! Sad znate zašto nemate dovoljno! Ako mislite da nemate 
dovoljno za davanje, počnite davati. Dok objavljujete svoju vjeru u davanje, zakon privlačnosti mora vam dati još više 
da biste mogli još više dati. 
Velika je razlika izmeñu davanja i žrtvovanja. Davanje iz prepunog srca budi ugodan osjećaj. Žrtvovanje je drukčije. 
Nemojte pomiješati te dvije stvari, jer su posve oprečne. Jedna odašilje signal neimaštine, a druga obilja. Jedna izaziva 
ugodan osjećaj, a druga neugodan. Žrtvovanje će naposljetku dovesti do negodovanja. Davanje prepunim srcem nešto 
je najradosnije što možete napraviti, a zakon privlačnosti uhvatit će taj signal i preplaviti vas novcem. Tada možete 
osjetiti razliku. 
 
JAMES RAY 
Poznajem mnoštvo ljudi koji zarañuju goleme svote, ali im odnosi idu nizbrdo. To nije bogatstvo. Možete se usmjeriti 
na novac i možete se obogatiti, ali to ne znači da ćete biti bogati. Ne pokušavam reći da novac nije dio bogatstva, jer on 
to apsolutno jest. No, kod bogatstva nije riječ samo o novcu. 
Susrećem i mnoštvo »duhovnih« ljudi, ali su neprestano boležljivi i žive u neimaštini. Ni to nije bogatstvo. Život bi 
trebao biti ispunjen obiljem u svim svojim područjima. 
     ste odgojeni u vjeri da bogatstvo i duhovnost ne idu zajedno, tada vam od srca preporučujem da pročitate knjige iz 
serije The Mil-lionaires of the Bible (Biblijski milijunaši) koje je napisala Cathe-rine Ponder. U tim sjajnim knjigama 
otkrit ćete da Abraham, Izak, Jakov, Josip, Mojsije i Isus nisu bili samo učitelji blagostanja, nego su i sami bili 
milijunaši koji su živjeli u obilju o kojemu mnogi suvremeni milijunaši mogu samo sanjati. 
Vi ste baštinice i baštinici kraljevstva. Blagostanje je vaše pravo po roñenju. U vašim je rukama ključ obilja većeg nego 
što biste ga mogli i zamisliti na svakom području svojega života. Zaslužujete sve ono dobro što želite, a Svemir će vam 
to i pružiti, ali ga morate prizvati u svoj život. Sada poznajete Tajnu. Posjedujete ključ. Ključ su vaše misli i osjećaji, a 
taj ključ u rukama držite čitavoga života. 
 
 MARCI SHIMOFF 
Mnogi ljudi u zapadnjačkoj kulturi teže uspjehu. Žele lijep dom, žele da im posao napreduje, žele vanjske stvari. No, u 
istraživanjima smo otkrili da te stvari ne moraju nužno jamčiti i ono što uistinu želimo, a to je sreća. Stoga pokušavamo 
dobiti stvari misleći da će nam donijeti sreću, ali stvari zapravo funkcioniraju obrnuto. Trebali biste ponajprije postići 
unutarnju radost, spokojstvo i viziju, a tek se tada pojavljuju sve izvanjske stvari. 
Sve što želite možete postići radom na vlastitoj nutrini! Vanjski je svijet područje posljedica; on je rezultat naših misli. 
Podesite svoje misli i frekvenciju na sreću. Zračite osjećajima unutarnje sreće i radosti, svom ih snagom prenesite 
Svemiru te ćete iskusiti istinski raj na Zemlji. 
• Da biste privukli novac, usredotočite se na obilje. Ako se usredotočite na neimaštinu, nećete moći privući novac u 
svoj život. 
• Pritom je korisna mašta i zamišljanje da već imate novac koji želite. Igrajte se kao da imate bogatstvo, počet ćete se 
bolje osjećati u pogledu novca, a kad se počnete bolje osjećate, više će vam novca pritjecati u život. 
• Ako se sada dobro osjećate, to je najbrži način privlačenja novca u vlastiti život. 
• Odlučite da ćete razgledati sve što vam se sviña i ponavljati: 
»Ja si to mogu priuštiti. Ja to mogu kupiti«. Promijenit će vam se način razmišljanja i bolje ćete se osjećati u pogledu 
novca.  
• Da biste privukli novac u svoj život, poklanjajte ga. Ako ste velikodušni s novcem i ako vam je ugodno dijeliti ga, 
time zapravo govorite: »Imam mnogo«. 
• Vizualizirajte čekove u pošti koju primate. 
• Ne razmišljajte o oskudici, nego o bogatstvu. Razmišljajte bogato. 
 
Tajna odnosa 
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MARIE DIAMOND 
SAVJETNICA ZA FENG SHUI, UČITELJICA I GOVORNICA 
   Tajna nam govori da smo stvaratelji vlastita Svemira te da će se svaka želja koju zaželimo očitovati u našem životu. 
Stoga su naše želje, misli i osjećaji iznimno važni, jer će se ostvariti. 
 
Jednoga sam dana otišla u kućni posjet umjetničkom direktoru, čuvenom filmskom producentu. U. svakom uglu kuće 
nalazila se prekrasna slika nage žene ogrnute tkaninom, koja je okretala glavu na drugu stranu kao da govori: »Ne 
vidim te«. Obratila sam mu se: »Mislim da imate poteškoća u ljubavnim vezama«. »Zar ste vidoviti?«, upitao je. 
»Nisam, ali pogledajte. Na sedam ste mjesta postavili istu sliku«. Odgovorio mi je: »Ali svida mi se takav način 
slikanja. Sam sam to 
naslikao«. »Tim gore«, odvratila sam, »jer ste u te slike unijeli svu svoju kreativnost i sposobnost stvaranja«. 
Jako je lijep čovjek i zbog posla kojim se bavi uvijek ga okružuju glumice, ali u njegovu životu nema ljubavi. Upitala 
sam ga: »Što želite?« »Želim imati tri spoja tjedno«. Odgovorila sam mu: »Dobro, naslikajte to. Naslikajte sebe s tri 
žene i tu sliku objesite u svaki ugao svog životnog prostora«. 
Šest mjeseci kasnije ponovno smo se sastali te sam ga upitala: »Kako napreduje vaš ljubavni život?« »Sjajno! Žene me 
neprestano nazivaju i žele izlaziti sa mnom«. »Zato što i vi to želite«, odgovorila sam. Dodao je: »Osjećam se izvrsno. 
Godinama nisam bio na spoju, a sad ih imam tri svakoga tjedna. Samo što se ne potuku zbog mene«. »Sjajno«, rekla 
sam. »Želim se smiriti«, rekao je. »Želim se vjenčati i doživjeti romantičnu ljubav«. Odgovorila sam mu: »Dobro, tada 
to i naslikajte«. Naslikao je sliku koja je prikazivala prekrasan romantičan odnos, a godinu dana kasnije bio je već 
oženjen i jako sretan. 
Do toga je došlo zato što je iznio novu želju. Godinama je gajio tu želju u sebi, a ništa se nije dogodilo, jer se nije 
mogla ostvariti. Njegova vanjska razina, njegova kuća, neprestano se suprotstavljala toj želji. Ako shvatite te spoznaje, 
možete se jednostavno poigrati s njima. 
Priča Mane Diamond o njezinu klijentu savršen je prikaz načina na koji Feng Shui odražava učenje Tajne. Ona 
prikazuje na koji način naše misli, kad ih pokrenemo, mogu snažno stvarati. Svakom činu koj i poduzmemo mora 
prethoditi misao. Misli stvaraj u rij eči koj e izgovaramo, osjećaje koji se bude u nama, kao i naša djela. Djela su 
osobito moćna, jer su to misli koje su nas nagnale na djelovanje. 
Možda čak i ne znamo kakve su naše najskrivenije misli, ali ako pogledamo ono što smo napravili, možemo zaključiti 
što smo razmišljali. U postupcima i okolini koja je okruživala filmskog producenta odražavale su se njegove 
najskrivenije misli. Naslikao je mnogo žena, ali sve su okretale glavu od njega. Uviñate li kakve su bile njegove 
najskrivenije misli? Iako je govorio da se želi sastajati s više žena, njegove najskrivenije misli nisu odražavale tu želju 
na slikama. Kad je promišljeno odlučio promijeniti svoja djela, to ga je navelo da sve svoje misli usredotoči na ono što 
želi. Već tim jednostavnim pomakom uspio je naslikati svoj život i zahvaljujući zakonu privlačnosti prizvati ga u 
stvarnost. 
Kad želite nešto privući u svoj život pripazite da se vaši postupci ne suprotstavljaju vašim željama. Jedan od najljepših 
primjera dao je Mike Doolev, jedan od učitelja koji se pojavljuje u filmu Tajna, na svom tečaju snimljenom na audio 
kaseti, Pokretanje Svemira i korištenje Magije. To je priča o ženi koja je u svoj život željela privući savršenog partnera. 
Sve je obavila kako valja. Jasno je zamislila kakvog partnera želi, sastavila detaljan popis njegovih osobina i 
vizualizirala ga u svom životu. Usprkos svemu, od partnera nije bilo ni traga ni glasa. 
Jednoga je dana stigla kući i dok je parkirala automobil u sredini garaže, ostala je bez daha od nenadane spoznaje da se 
njezini postupci suprotstavljaju njezinim željama. Ako svoj automobil parkira u sredini garaže, više nema mjesta za 
automobil njezinog savršenog partnera.' Njezini su postupci glasno govorili Svemiru da ne vjeruje da će primiti ono što 
je zatražila. Stoga je odmah uredila garažu i parkirala automobil na jednoj strani ostavljajući dovoljno mjesta za 
automobil savršenog partnera. Tada je otišla u spavaću sobu i otvorila ormar prepun odjeće. U njemu nije bilo mjesta 
za odjeću savršenog partnera. Stoga je izvadila dio svoje odjeće da bi napravila mjesta za njegovu. Osim toga, spavala 
je na sredini kreveta, pa je počela spavati na »svojoj« strani, ostavljajući dovoljno mjesta za njega. 
Žena je svoju priču ispričala Mikeu Doolevju tijekom objeda, a uz nju je za stolom sjedio njezin savršeni partner. 
Nakon stoje poduzela sve te važne aktivnosti i počela se ponašati kao da je njezin savršeni partner već stigao, on se 
uistinu i pojavio u njezinu životu te sada žive u sretnom braku. 
Drugi jednostavan primjer postupanja kao da se željeno već dogodilo priča je o mojoj sestri Glendi koja je jedna od 
producentica filma Tajna. Živjela je i radila u Australiji, a željela se preseliti u Sjedinjene Američke Države i raditi sa 
mnom u našem uredu. Glenda je bila jako dobro upoznata s Tajnom i stoga je poduzela sve što je trebalo kako bi 
prizvala željeno, ali mjeseci su prolazili, a ona je i dalje živjela u Australiji. 
Razmišljala je o svojim postupcima i shvatila da se ne ponaša kao da je već primila ono što je zatražila. Stoga je 
poduzela nekoliko važnih koraka. Sve je organizirala za putovanje. Otkazala je članarine, poklonila stvari koje joj više 
neće trebati, izvadila kovčege i spakirala ih. Za četiri tjedna našla se u Sjedinjenim Američkim Državama i počela raditi 
u našem uredu. 
Razmislite o onome što ste zatražili i pobrinite se da vaši postupci odražavaju ono što očekujete primiti te da se ne 
suprotstavljaju željenom. Postupajte kao da ste to već primili. Radite točno ono što biste radili da ste danas dobili ono 
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što ste zatražili i poduzmite korake koji odražavaju to snažno iskustvo. Napravite mjesta za ostvarenje želja, jer dok to 
činite, šaljete snažan signal očekivanja. 
 
LISA NICHOLS 
U odnosima je ponajprije važno razumjeti osobnosti koje su obuhvaćene odnosom, a to se ne odnosi samo na vašega 
partnera. Najprije morate shvatiti sebe. 
 
JAMES RAY 
Kako možete očekivati da će netko drugi uživati u vašem društvu ako sami u njemu ne uživate? Zakon privlačnosti i 
Tajna i u tom slučaju odražavaju vaše misli. Stvari vam moraju biti posve jasne. Želio bih da dobro razmislite o ovom 
pitanju: Postupate li prema sebi onako kako biste željeli da i drugi postupaju prema vama? 
Ako se prema sebi ne odnosite onako kako biste željeli da se drugi odnose prema vama, nikada nećete moći promijeniti 
postojeće stanje stvari. Vaši postupci su vaše snažne misli pa ako se prema sebi ne odnosite s ljubavlju i poštovanjem, 
odašiljete signal koji govori da niste dovoljno važni, da niste dovoljno vrijedni i da ništa ne zaslužujete. Taj se signal 
neprestano odašilje i doživjet ćete mnoštvo situacija u kojima se ljudi prema vama neće odnositi kako treba. Ljudi su 
samo posljedica. Uzrok su vaše misli. Morate početi postupati prema sebi s ljubavlju i poštovanjem, odašiljati taj signal 
i uključiti se na tu frekvenciju. Tada će zakon privlačnosti pokrenuti čitav Svemir i vaš će se život ispuniti ljudima koji 
vas vole i poštuju. 
Mnogi se ljudi žrtvuju za druge misleći da su zbog toga dobre osobe. Pogrešno! Pomisao na žrtvovanje može poteći 
samo iz misli o apsolutnom nedostatku, jer žrtvujući se zapravo govorite: »Nema dovoljno za sve, pa ću se ja odreći 
svojega dijela«. Ti osjećaji u vama ne pobuñuju ugodu, nego će naposljetku dovesti do buñenja mržnje. Svima je 
namijenjeno obilje, a odgovornost je svakoga čovjeka da prizove ostvarenje vlastitih želja. Ne možete prizivati 
ostvarenje želja neke druge osobe, jer ne možete misliti i osjećati umjesto nekoga drugog. Vaš posao ste Vi sami. Kad 
vam prioritet postane vlastito dobro raspoloženje, ta će veličanstvena frekvencija početi zračiti i dodirnuti svakoga tko 
vam je blizak. 
 
DR. JOHN GRAY 
U vama se krije rješenje vlastitih problema. Nemojte uperiti prst u drugu osobu govoreći: »Ti si mi dužan i moraš mi 
davati više«. Umjesto toga sami sebi darujte više. Odvojite dovoljno vremena kako biste davali sebi i kako biste se 
ispunili do vrha, a tada možete dijeliti šakom i kapom. 
»Da biste privukli ljubav ispunite se njome sve dok ne postanete magnet ljubavi. 
Mnoge od nas stariji su učili da sebe stavljamo na posljednje mjesto i zbog toga smo privlačili osjećaj da smo 
nevrijedni i da ništa ne zaslužujemo. Kako su se ti osjećaji ukorjenjivali u nama, privlačili smo sve veći broj životnih 
situacija u kojima smo se osjećali sve manje vrijednima i zaslužnima. Morate promijeniti takav način razmišljanja. 
»Nema dvojbe da će ideju pružanja velike ljubavi samome sebi neki smatrati posebice hladnom, sebičnom i 
nemilostivom. No, možemo je promotriti i iz drugog kuta, kad otkrijemo da je brižnost prema sebi, onako kako je 
odreñuje Beskonačno, zapravo brižnost prema svom bližnjem i uistinu jedini način da trajno budemo od koristi drugom 
čovjeku.« 
Ako ponajprije ne ispunite sami sebe, nećete moći davati drugima. Stoga je najvažnije da se najprije pobrinete za sebe. 
Ponajprije se pobrinite za vlastitu radost. Ljudi su odgovorni za vlastitu radost. Kad se pozabavite vlastitom radošću i 
bavite se onim što vas raduje, užitak je boraviti uz vas te postajete blistav uzor svakom djetetu i svakoj odrasloj osobi u 
svojemu životu. Kad ste radosni ne morate čak ni razmišljati o davanju. Tada se radost prirodno prelijeva iz vas. 
 
LISANICHOLS 
Ušla sam u mnoge odnose očekujući da mi partner ukaže na moju ljepotu, jer je sama nisam uspijevala uočiti. Dok sam 
odrastala junakinje su mi bile Bionic Woman, VVonder Woman i Charliejevi anñeli, lako su bile prekrasne, nisu bile 
slične meni. Tek kad sam se zaljubila u Lisu, u svoju kožu boje kave, u svoje pune usne, okrugle bokove i kovrčavu 
crnu kosu, tek tada se i ostatak svijeta mogao zaljubiti u mene. 
Morate volj eti Sebe, j er ne možete se dobro osjećati ako ne osj ećate ljubav prema sebi. Ako se zbog sebe osjećate 
nelagodno, sprečavate pritjecanje sveukupne ljubavi i dobra koje vam Svemir upućuje. 
Ako se zbog sebe osjećate loše, to je kao da sami iz sebe isisavate život, jer se sve vaše dobro, svaka pojedina stvar, 
uključujući zdravlje, bogatstvo i ljubav, nalazi na frekvenciji radosti i dobroga raspoloženja. Osjećaj neograničene 
energije i onaj čudesan osjećaj zdravlja i ugode nalaze se na frekvenciji dobroga raspoloženja. Ako se ne osjećate 
ugodno zbog sebe, tada se nalazite na frekvenciji koja privlači ljude, situacije i okolnosti koji će u vama izazivati 
nelagodu. 
Morate promij eniti način razmišlj anj a i početi misliti o svemu onome po čemu ste prekrasna osoba. Potražite svoje 
pozitivne strane. Kad se na to usredotočite, zakon privlačnosti će vam razotkriti još neke vaše dobre osobine. Privlačite 
ono o čemu razmišljate. Jednostavno morate početi tako da poduže razmišljate o nekoj svojoj dobroj osobini, a zakon 
privlačnosti će vam uzvratiti pružajući vam još takvih sličnih misli. Potražite svoje dobre strane. Tražite i naći ćete! 
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BOB PROCTOR 
U vama postoji nešto veličanstveno. Samoga sebe proučavam već četrdeset četiri godine. Ponekad bih se želio 
poljubiti! I vi ćete zavoljeti sebe. Ne govorim o pretjeranom ponosu. Govorim o zdravom poštovanju prema sebi. A kad 
zavolite sebe, automatski ćete zavoljeti i druge. 
 
 
 MARCI SHIMOFF 
U odnosima smo navikli žaliti se na druge ljude. Primjerice: »Moji su suradnici lijeni, suprug me izluñuje, djeca su mi 
naporna«. Uvijek je riječ o nekoj drugoj osobi. No, da bi odnosi uistinu mogli funkcionirati, moramo se usredotočiti na 
ono što cijenimo kod druge osobe, a ne na ono čemu prigovaramo. Kad se žalimo na nešto, uvijek dobivamo još takvih 
stvari. 
Čak i ako vam je u odnosu uistinu teško, ako odnos ne funkcionira, ako se ne slažete, ako vas netko napada, ipak 
možete promijeniti taj odnos. Uzmite komad papira i sljedećih tridesetak dana zapisujte sve ono što kod te osobe 
poštujete. Razmislite o svim razlozima zbog kojih volite tu osobu. Sviña vam se njezin smisao za šalu, potpora koju 
svima pruža. Kad se usredotočite na dobre strane i priznate ih, otkrit ćete da upravo one počinju prevladavati, a 
problemi nestaju. 
 
LISA NICHOLS 
Nerijetko drugima pružate mogućnost da stvaraju vašu sreću, a oni je često ne stvaraju onako kako biste je vi željeli. 
Zašto? Zato što samo jedna osoba može biti odgovorna za vašu radost i blaženstvo, a to ste vi. Stoga čak ni vaš roditelj, 
dijete ili supružnik ne mogu imati nadzor nad stvaranjem vaše sreće. Oni mogu samo sudjelovati u njoj. Vaša je radost 
u vama. 
 
Sva se vaša radost nalazi na frekvenciji ljubavi, najuzvišenijoj i najmoćnijoj frekvenciji. Ljubav ne možete držati u 
rukama. Samo je možete osjetiti u srcu. Ljubav je stanje postojanja. Možete vidjeti kako se dokazi ljubavi izražavaju 
kroz ljude, ali ljubav je osjećaj, a vi ste jedini koji možete zračiti tim osjećajem i odašiljati ga. Vaša je sposobnost 
stvaranja osjećaja ljubavi neograničena, a kad volite, tada ste u potpunom i krajnjem skladu sa Svemirom. Volite sve 
što možete. Volite svakoga koga možete. Usredotočite se samo na ono što volite, osjećajte ljubav, pa ćete iskusiti kako 
se ta ljubav i radost umnoženi vraćaju k vama! Zakon privlačnosti mora vam poslati još mnogo toga što možete voljeti. 
Ako zračite ljubavlju, učinit će vam se da čitav Svemir radi za vas, privlači vam sve što je radosno i svaku dobru osobu. 
A zapravo, upravo to i čini. 
• Ako želite ostvariti odnos, pobrinite se da se vaše misli, riječi, 
postupci i okolina ne suprotstavljaju vašim željama. 
• Vaš posao ste vi sami. Ako najprije ne ispunite sebe, ništa ne 
možete dati drugome. 
Postupajte prema sebi s ljubavlju i poštovanjem te ćete privući ljude koji će vam iskazivati ljubav i poštovanje. 
Ako se osjećate loše u odnosu prema sebi, sprečavate protok ljubavi te privlačite nove ljude i situacije koji će u vama 
izazivati osjećaj nelagode prema sebi. 
• Usredotočite se na osobine koje volite kod sebe i zakon pri 
vlačnosti će vam razotkriti još više vaših sjajnih osobina. 
• Da bi neki odnos funkcionirao, usredotočite se na ono što ci 
jenite kod druge osobe, a ne na ono što vam smeta. Ako se 
usredotočite na pozitivne osobine, njih će biti sve više. 
 
DR. JOHN HAGELIN 
KVANTNI FIZI ČARI POLITIČKI STRUČNJAK ZA JAVNA PITANJA 
  Naše je tijelo rezultat naših misli. U medicini počinjemo shvaćati stupanj do kojeg narav misli i emocija zapravo 
odreñuje fizičku tvar, ustrojstvo i funkciju našega tijela. 
 
DR. JOHN DEMARTINI 
U iscjeljivanju je poznat učinak placeba. Placebo je tvar koja navodno nema nikakvog učinka na tijelo, poput šećerne 
tablete. 
Ako pacijentu kažete daje takva tableta jednako djelotvorna kao i prava tableta, tada placebo ponekad ima isti, ako ne i 
veći učinak, nego lijek koji trebao 
postići taj učinak. Otkrilo se da je ljudski um najveći čimbenik u iscjeljivanju, ponekad jači i od lijekova. 
Što ste svjesniji obuhvatnosti Tajne, to ćete jasnije početi spoznavati temeljnu istinu nekih pojava u ljudskoj rasi, 
primjerice na području zdravlja. Učinak placeba je snažna pojava. Ako pacijenti misle i uistinu vjeruju da je tableta 
placeba lijek, dobit će ono što vjeruju i bit će izliječeni. 
 
DR. JOHN DEMARTINI 
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Ako se čovjek razboli i ukaže mu se mogućnost istražit što to u njegovu umu stvara bolest te, ako je riječ o akutnoj 
situaciji koja bi uistinu mogla izazvati smrt, tada je očito mudro posegnuti za lijekovima dok čovjek i dalje istražuje što 
se krije u njegovu umu. Stoga ne bi bilo dobro negirati medicinu. Svaki oblik liječenja ima svoje mjesto. 
Iscjeljivanje umom može se odvijati istodobno s medicinskim liječenjem. Ako se javljaju bolovi, tada medicina može 
pomoći u otklanjanju boli, što čovjeku omogućuje da se jače usredotoči na vlastito zdravlje. Svatko može sam za sebe 
»razmišljati o savršenom zdravlju«, bez obzira na to što se oko nas dogaña. 
 
USA NICHOLS 
Svemir je majstorsko djelo obilja. Ako se otvorite i osjetite obilje Svemira, iskusit ćete čuda, radost, blaženstvo i sve 
one ljepote koje vam Svemir može pružiti - dobro zdravlje, bogatstvo, ugodnu narav. No, ako se zatvorite i okružite 
negativnim mislima, osjećat 
ćete nelagodu, javljat će se boljke i bolovi te ćete imati osjećaj da vam je svaki dan tegoban. 
 
Tajna zdravlja 
 
DR. BEN JOHNSON 
LIJEČNIK, PISAC I PREDVODNIK NA PODRUČJU ENERGETSKOG ISCJELJIVANJA Postoje tisuće različitih 
dijagnoza i bolesti. One jednostavno predstavljaju slabu kariku. Sve su rezultat jedne jedine stvari: stresa. Ako lanac ili 
organizam izložite prejakom pritisku, jedna od karika će puknuti. 
 
Sveukupan stres počinje jednom jedinom negativnom mišlju. Jedna je misao prošla bez kontrole, a onda je počelo 
stizati sve više takvih misli, sve dok se nije nagomilao stres. Posljedica je stres, ali uzrok je negativno razmišljanje, a 
sve počinje jednom jedinom malom negativnom mišlju. Bez obzira na to što ste stvorili, vi to možete promijeniti... 
jednom jedinom malom pozitivnom mišlju nakon koje slijedi još jedna. 
 
DR. JOHN DEMARTINJ 
Naša fiziologija stvara bolesti kako bi nam pružila povratnu informaciju, kako bi nam dala do znanja da su nam stavovi 
neuravnoteženi ili da nismo ispunjeni ljubavlju i zahvalnošću. Stoga tjelesni pokazatelji i simptomi nisu nešto strašno. 
Dr. Demartini nam govori da ljubav i zahvalnost mogu rastvoriti sveukupnu negativnost u našem životu, bez obzira na 
to koji je 
oblik uzela. Ljubav i zahvalnost mogu razdvajati mora, pokretati planine i stvarati čuda. Isto tako mogu otkloniti i 
svaku bolest. 
 
MICHAEL BERNARD BECKWITH  
Često se postavlja pitanje: »Ako je osoba stvorila bolest u hramu tijela ili neku nelagodu u životu, može li se to 
promijeniti snagom 'ispravnog' razmišljanja?« Odgovor je apsolutno potvrdan. 
 
CATHY GOODMAN, OSOBNA PRIČA 
Dijagnosticiran mi je rak dojke. U srcu sam duboko vjerovala da sam već iscijeljena. Svakoga sam dana ponavljala: 
»Hvala ti za moje iscjeljenje«. Neprestano sam to govorila: »Hvala ti za moje iscjeljenje«. U srcu sam vjerovala da sam 
iscijeljena. Sebe sam gledala kao da rak nikada nije postojao u mojem tijelu. 
Da bih se iscijelila izmeñu ostaloga sam gledala komedije. Neprestano smo se smijali. Nismo si mogli dopustiti da u 
moj život ude ikakav stres, jer smo znali da je stres nešto najgore što nam se može dogoditi dok se pokušavamo 
iscijeliti. 
Od trenutka postavljanja dijagnoze do trenutka izlječenja proteklo je otprilike tri mjeseca. Izliječila sam se bez zračenja 
ili kemoterapije. 
Prekrasna i inspirativna priča Cathy Goodman prikazuje tri veličanstvene moći: moć zahvalnosti u iscjeljivanju, moć 
vjere u primanju te moć smijeha i radosti u nadvladavanju tjelesnih bolesti. 
Čuvši priču Normana Cousinsa, Cathy je osjetila nadahnuće da i smijeh uključi u proces svojeg iscjeljivanja. 
Normanu je bila dijagnosticirana »neizlječiva« bolest. Liječnici su mu rekli da mu preostaje još samo nekoliko mjeseci 
života. Odlučio se sam iscijeliti. Tri mjeseca nije radio ništa drugo nego samo gledao komedije i neprestano se smijao. 
Bolest je tijekom ta tri mjeseca napustila njegovo tijelo, a liječnici su iscjeljenje proglasili čudom. 
Norman je smijući se otpuštao svoju negativnost, a uz nju i bolest. Smijeh je uistinu najbolji lijek. 
 
DR. BEN JOHNSON 
Svi se mi rañamo s utisnutim temeljnim programom koji se naziva »samoiscjeljivanje«. Ako se ozlijedite, rana sama 
zacijeli. Ako dobijete bakterijsku infekciju, imunološki sustav uskače u igru i pobrine se za bakterije te nas izliječi. On 
je osmišljen za iscjeljivanje tijela. 
 
BOB PROCTOR 
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Bolest ne može preživjeti u tijelu koje je u emocionalnom smislu zdravo. Vaše tijelo svake sekunde odbacuje milijune 
stanica, a istodobno stvara i milijune 
novih. 
 
DR. JOHN HAGELIN 
Neki dijelovi našega tijela zapravo se svakoga dana zamjenjuju. Drugi se dijelovi zamjenjuju svakih nekoliko mjeseci, 
treći svakih nekoliko godina. No, za nekoliko godina svi mi imamo posve novo fizičko tijelo. 
Ako se čitavo tijelo zamjenjuje svakih nekoliko godina, kako je to dokazala znanost, kako je onda moguće da proces 
degeneracije ili bolesti godinama ostaje prisutan u tijelu? Ondje ga zadržava samo misao, zamjećivanje bolesti i 
pozornost koju joj pridajemo. 
Njegujte savršene misli. Bolest ne može postojati u tijelu čije su misli skladne. Budite svjesni da postoji samo 
savršenstvo i dok zamjećujete savršenstvo morate ga prizivati. Nesavršene su misli uzrok svih ljudskih tegoba, 
uključujući bolesti, siromaštvo i nesreću. Ako njegujemo negativne misli sami se odvajamo od svog zakonitog nasljeña. 
Objavite i proglasite: »Gajim savršene misli. Uočavam samo savršenstvo. Ja jesam savršenstvo«. 
Iz svojega sam tijela prognala svaku i najsitniju ukočenost i nedostatak fleksibilnosti. Usredotočila sam se na to da 
svoje tijelo doživljavam savršenim kao što je dječje, te su ukočenost i bolovi u zglobovima nestali. U tome sam 
doslovce uspjela preko noći. 
I sami se možete uvjeriti da su uvjerenja o starenju prisutna isključivo u našim mislima. Znanost objašnjava da svako 
malo dobivamo potpuno novo tijelo. Starenje je rezultat ograničenog razmišljanja, stoga otpustite te misli iz svoje 
svijesti i budite svjesni da vam je tijelo staro samo nekoliko mjeseci, bez obzira na to koliko vam je roñendana utisnuto 
u svijest. Pri proslavi sljedećeg roñendana učinite si uslugu i proslavite ga kao da vam je prvi! Ne stavljajte na tortu 
šezdeset svijeća, osim ako ne želite prizvati starenje. Nažalost, zapadnjačko se društvo čvrsto usredotočilo na dob, iako 
u stvarnosti takvo što ne postoji. 
Mislima možete postići savršeno stanje zdravlja, savršeno tijelo, savršenu težinu i vječnu mladost. To možete ostvariti 
dosljednim razmišljanjem o savršenstvu. 
 
BOB PROCTOR 
Ako ste bolesni, ako se usredotočite na bolest i razgovarate o njoj s drugima, stvarat ćete još više bolesnih stanica. 
Promatrajte sebe u savršeno zdravom tijelu. Prepustite liječnicima da brinu o bolesti. 
Kad su bolesni, mnogi ljudi neprestano govore o svojoj bolesti. To čine stoga što neprestano o njoj misle, pa svoje misli 
jednostavno pretaču u riječi. Ako osjetite da vam nije osobito dobro, ne pričajte o tome, osim ako ne želite da vam bude 
još gore. Budite svjesni da su vaše misli odgovorne za bolest i što češće ponavljajte: »Osjećam se izvrsno. Osjećam se 
jako dobro«. Uistinu to osjetite. Ako se ne osjećate najbolje, a netko vas upita kako ste, jednostavno budite zahvalni što 
vas je ta osoba podsjetila da pomislite kako se dobro osjećate. Izgovarajte samo one riječi koje izražavaju vaše želje. 
Ne možete »dobiti« nijednu bolest ako ne mislite da možete, a ako mislite da možete, time svojim mislima samo 
prizivate bolest. Ako slušate druge dok govore o svojoj bolesti, takoñer prizivate bolest. Dok slušate druge, sve svoje 
misli predajte bolesti i usredotočujete se na nju, a kad sve svoje misli posvetite nečemu, tada to i prizivate. A bolesnima 
ni u kojem slučaju ne pomažete. Samo njihovoj bolesti dodajete i vlastitu energiju. Ako uistinu želite pomoći toj osobi, 
promijenite razgovor i pričajte o lijepim stvarima ili idite svojim putem. Dok odlazite posvetite svoje snažne misli i 
osjećaje slici zdravlja te osobe, a onda je otpustite. 
 
LISA NICHOLS 
Recimo da je dvoje ljudi bolesno, ali jedna osoba odluči usredotočiti se na radost. Odlučuje živjeti na razini mogućnosti 
i nade, usredotočujući se na sve one razloge zbog kojih bi trebala biti radosna i zahvalna. Druga osoba ima istu 
dijagnozu, ali se odlučila usredotočiti na bolest i patnju te neprestano razmišlja: »Jadna ja«. 
 
BOB DOYLE 
Ako se ljudi posve usredotoče na bolest i simptome, samo ih obnavljaju. Do iscjeljenja neće doći dok pozornost ne 
preusmjere s bolesti na zdravlje. Tako djeluje zakon privlačnosti. 
»Ako je ikako moguće, nemojmo nikada zaboraviti da je svaka neugodna misao nešto loše što doslovce unosimo u 
tijelo.« 
 
DR. JOHN HAGELIN 
Sretnije misli u suštini vode sretnijoj biokemiji te 
sretnijem, zdravijem tijelu. Pokazalo se da negativne misli i stres oslabljuju tijelo i funkcioniranje mozga, jer upravo 
naše misli i emocije neprestano iznova sklapaju, organiziraju i stvaraju tijelo. 
Bez obzira na to što ste stvorili od svojega tijela, to možete promijeniti kako izvana, tako i iznutra. Počnite gajiti sretne 
misli i u sebi probudite radost. Sreća je osjećanje stanja postojanja. Prst vam počiva na dugmetu s natpisom »osjećaj 
sreće«. Stisnite ga sada i čvrsto držite prst na njemu, bez obzira na to što se dogaña oko vas. 
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DR. BEN JOHNSON 
Otklonite li fiziološki stres iz tijela, tijelo će napraviti ono za što je i programirano. Iscijelit će se. 
Da biste se riješili bolesti ne morate se boriti. Jednostavan proces otpuštanja negativnih misli dopustit će vašem 
prirodnom stanju zdravlja da se probudi u vama. A tijelo će se iscijeliti. 
 
MlCHAEL BERNARD BECKWITH 
Vidio sam obnavljanje bubrega. Vidio sam povlačenje raka. Vidio sam kako se popravlja loš vid. 
Otprilike tri godine prije nego što sam otkrila Tajnu nosila sam naočale za čitanje. Jedne večeri dok sam čitala o 
spoznajama Tajne kroz prošla stoljeća, zatekla sam se kako pružam ruku za naočalama da bih lakše pročitala napisano. 
Zaustavila sam se u pokretu. Spoznaja onoga što radim pogodila me poput munje. 
Prihvatila sam poruku našeg društva da vid slabi s godinama. Promatrala sam ljude koji su udaljavali tekst od očiju 
kako bi ga mogli pročitati. Razmišljala sam o tome da vid slabi s godinama, pa sam to i prizvala. Nisam to napravila 
namjerno, ali sam ipak napravila. Bila sam svjesna da mogu promijeniti ono što sam prizvala, stoga sam istoga trenutka 
zamislila kako mi je vid jasan kao i u dvadeset prvoj godini. Vidjela sam kako bez poteškoća i napora čitam u mračnim 
restoranima, u zrakoplovima i za računalom. Neprestano sam ponavljala: »Dobro vidim. Dobro vidim«. Osjećala sam 
zahvalnost i uzbuñenje zbog dobroga vida. Za tri dana mi se vid poboljšao i sada više ne nosim naočale za čitanje. Sada 
vidim izvrsno. 
Kad sam dr. Benu Johnsonu, jednom od učitelja iz filma Tajne, ispričala što sam napravila, rekao mi je: »Shvaćate li 
što se moralo dogoditi vašim očima da biste za samo tri dana poboljšali vid?« Odgovorila sam: »Ne, i hvala Bogu što to 
ne znam, tako da o tome nisam ni morala razmišljati. Samo sam bila svjesna da to mogu postići, i to brzo«. (Ponekad je 
bolje manje znati!) 
Dr. Johnson je otklonio »neizlječivu« bolest iz vlastitog organizma/ tako da mi se u usporedbi s njegovom čudesnom 
pričom moj oporavak vida činio beznačajnim. Zapravo, očekivala sam da mi se vid obnovi preko noći, tako da 
oporavak nakon tri dana za mene nije predstavljao čudo. Ne zaboravite, u Svemiru vrijeme i veličina ne postoje. 
Podjednako je lako iscijeliti bubuljicu, kao i tešku bolest. Proces je posve istovjetan. Razlika je samo u našim mislima. 
Stoga, ako ste navukli na sebe nekakvu boljku, u mislima je smanjite na veličinu bubuljice, otpustite sve negativne 
misli, a onda se usredotočite na savršeno zdravlje. 
 DR. JOHN DEMARTINI 
 Uvijek kažem da neizlječivo znači »izlječivo iznutra«. Vjerujem i znam da neizlječiva bolest ne postoji. Takozvana ne 
izlječiva bolest uvijek se izliječi u nekom trenutku. U mojem mi saonom sklopu i u svijetu koji stvaram »neizlječivo« 
ne postoji^ 
U tome svijetu ima dovoljno mjesta i za vas, stoga se pridružite meni i svima ostalima koji ondje borave. To je svijet u 
kojćmu su »čuda« svakodnevna pojava. To je svijet koji se prelijeva apsolutnim obiljem, gdje sve dobro postoji u 
ovome trendtku, u vama. 
Doima se poput raja, zar ne? To i jest.  
 
 MICHAEL BERNARD BECKWITH         
 Možete promijeniti svoj život i možete se iscjeliti. 
 
MORRIS GOODMAN 
PISAC I MEðUNARODNI GOVORNIK Moja priča počinje 10. ožujka 1981. godine. Toga se dana čitav moj život 
primijenio. Nikada ga neću zaboraviti. Doživio sam zrakoplovnu nesreću i završio u bolnici posve oduzet. Leñna 
moždina bila mi je zgnječena, slomio sam prvi i drugi vratni kralježak, nisam mogao gutati, jesti ni piti, ošit mi je bio 
uništen i nisam mogao disati. Jedino sam mogao treptati. Liječnici su, dakako, rekli da ću do kraja života vegetirati. 
Moći ću samo treptati. Tako su me oni vidjeli, ali meni nije bilo važno što oni misle. Najvažnije je bilo ono što sam ja 
mislio. Zamislio sam da kao zdrav čovjek izlazim iz bolnice. 
U bolnici sam mogao raditi samo na svojim mislima, ali ako vam um funkcionira, tada ponovno sve možete dovesti u 
red. 
Priključili su me na respirator i rekli da više nikada neću moći samostalno disati, jer mi je ošit uništen. No, tihi mi je 
glas neprestano ponavljao: »Duboko diši, duboko diši«. I naposljetku su me skinuli s aparata. Nikako to nisu mogli 
objasniti. Nisam si smio dopustiti da razmišljam o bilo čemu što bi me moglo omesti u postizanju cilja i odvojiti od 
moje vizije. 
Postavio sam si cilj da za Božić izañem iz bolnice. Tako je i bilo. Izašao sam na vlastitim nogama. Rekli su da to nije 
moguće. Taj dan nikada neću zaboraviti. 
Kad bih htio sažeti svoju životnu istinu za one koji ovoga trenutka osjećaju bolove, kad bih želio reći što sve ljudi 
mogu učiniti sa svojim životom, rekao bih samo nekoliko riječi: »Čovjek postaje ono o čemu razmišlja«. 
Morris Goodman poznat je po nadimku Čudesan čovjek. Njegovu smo priču odabrali za Tajnu jer prikazuje 
neshvatljivu moć i neograničen potencijal ljudskoga uma. Morris je poznavao vlastitu moć koja se krije u njemu i koja 
može stvoriti ono o čemu on razmišlja. Sve je moguće. Priča Morrisa Goodmana nadahnula je tisuće ljudi da 
razmišljaju, zamišljaju i osjećaju povratak zdravlju. Najveću nevolju svojega života preobrazio je u najveći dar. 
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Otkako je prikazan film Tajna pretrpani smo čudesnim pričama o raznolikim bolestima koje su se povukle nakon što su 
bolesnici odgledali Tajnu. Kad vjerujete, sve je moguće. 
Na kraju razgovora o zdravlju ostavljam vas s inspirativnim riječima dr. Bena Johnsona: »Ulazimo u razdoblje 
energetske medicine. Sve u Svemiru ima svoju frekvenciju, a vi morate napraviti samo jedno - promijeniti frekvenciju 
ili stvoriti frekvenciju suprotnu od sadašnje. Na taj jednostavan način možete promijeniti sve u svijetu, bez obzira je li 
riječ o bolesti, emocionalnim poteškoćama ili bilo čemu drugome. To je golema spoznaja. To je nešto najvažnije od 
svega što smo dosad saznali«. 
Učinak placeba primjer je zakona privlačnosti na djelu. Ako pacijent uistinu vjeruje da je tableta ljekovita, dobiva ono 
u što vjeruje i izliječen je. 
Svi se mi u vlastitoj nutrini možemo »usredotočiti na savršeno zdravlje«, usprkos svemu onome što se dogaña u 
vanjskome svijetu. 
Smijeh privlači radost, oslobaña vas negativnosti i vodi čudesnom izlječenju. 
Bolest se zadržava u tijelu uz pomoć misli, promatranja bolesti i obraćanja pozornosti na bolest. Osjećate li se pomalo 
loše, ne pričajte o tome, osim ako se ne želite osjećati još gore. Slušate li ljude koji govore o svojoj bolesti, njihovoj 
bolesti samo dodajete vlastitu energiju. Umjesto toga usmjerite razgovor na lijepe stvari i darujte snažne misli zdravlju 
tih ljudi. 
Uvjerenja o starenju prebivaju u našem umu, stoga svoju svijest 
oslobodite takvih misli. Usredotočite se na zdravlje i vječnu^ 
mladost.  
Ne obraćajte pozornost na poruke društva o bolestima i starenju. Negativne vam poruke nisu ni od kakve koristi. 
 
LISA NlCHOLS 
Ljudi su skloni pogledati ono što žele i reći: »Da, to mi se sviña. Željela bih to imati«. Meñutim, promatraju ono što ne 
žele, pa i tim stvarima pružaju podjednaku, ako ne i veću energiju, razmišljajući da ih mog^f nasilno odbaciti, otkloniti 
i izbrisati. Naše se društvo zadovoljava borbom protiv onoga što ne želimo: Borimo se protiv raka, borimo se protiv 
siromaštva, protiv rata, protiv droge, borimo se protiv terorizmai protiv nasilja. Skloni smo se boriti protiv svega što 
nte, želimo, a time zapravo stvaramo samo još veće nevolje. 
 
HALE DWOSKIN 
UČITELJ 1 AUTOR KNJIGE »METODA SEDONA« Stvaramo sve ono na što se usredotočimo. Ako smo, primjerice, 
uistinu ljuti na rat koji traje ili na sukobe 
i patnju, na taj način im poklanjamo svoju energiju. Prepuštamo se sukobu, a to samo stvara još veći otpor. 
»Ako se nečemu opirete, dulje će trajati.« 
(1875.-1961.) 
 
BOB DOYLE 
Ono čemu se opirete ustrajava zbog toga što svojim opiranjem govorite: »Ne, ovo ne želim, jer to u meni izaziva ono 
što sada osjećam«. Time zapravo izražavate uistinu snažnu emociju: »Zbilja mi se ne sviña ovaj osjećaj«, a on vas tek 
tada preplavi. 
Odupirete li se nečemu, to je kao da pokušavate promijeniti vanjske slike nakon što su već stvorene. To je uzaludan 
pokušaj. Morate se okrenuti vlastitoj unutrašnjosti te svojim mislima i osjećajima odaslati nov signal kako bi se stvorile 
nove slike. 
Dok se odupirete onome što se već ostvarilo, pružate dodatnu energiju i moć slikama koje vam se ne sviñaju i privlačite 
ih velikom brzinom. Dogañaj ili okolnost samo se mogu pogoršati, jer takav je zakon Svemira. 
 
JACKCANFIELD 
Proturatni pokret stvara još veći rat. Pokušaj suzbijanja droge zapravo stvara još više ovisnika. Samo zato što se 
usredotočujemo na ono što ne želimo -na rat i drogu! 
 
Tajna svijeta 
 
LISA NICHOLS 
Ljudi vjeruju da se moraju usredotočiti na ono što uistinu žele otkloniti. Zar ima smisla na konkretan problem usmjeriti 
svu svoju energiju umjesto da se usredotočimo na povjerenje, ljubav, život u obilju, obrazovanje ili mir? 
 
JACK CANFIELD 
Majka Tereza je bila sjajna. Rekla je: »Nikada neću sudjelovati na proturatnom skupu. Ako organizirate skup mira, tada 
me pozovite«. Ona je znala. Razumjela je Tajnu. Pogledajte samo što je napravila u svijetu. 
 
HALE DWOSKIN 
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Ako niste protiv rata, budite dakle za mir. Ako ste protiv gladi, budite za to da ljudi imaju i više nego dovoljno hrane. 
Ako ste protiv nekog odreñenog političara, budite za njegovog protivnika. Izbori se često odvijaju u korist osobe protiv 
koje je najveći broj ljudi, jer takva osoba dobiva svu energiju i svi misle na nju.  
Sve je na ovome svijetu počelo jednom mišlju. Veće stvari postaju veće jer im ljudi, kad se već jednom pojave, 
posvećuju više svojih misli. Tada te misli i emocije održavaju taj dogañaj u našem postojanju i on postaje sve veći. Da 
smo preusmjerili svoju pozornost i usredotočili se na ljubav, on ne bi mogao postojati. Ishlapio bi i nestao. 
»Zapamtite ovu tvrdnju koja se ubraja meñu najteže shvatljive i najljepše. Ne zaboravite da vi, bez obzira na to o 
kakvoj je poteškoći riječ, bez obzira na to gdje se nalazi, bez obzira na to tko je u pitanju, nemate drugoga pacijenta 
osim sebe. Morate napraviti samo jedno: sebe uvjeriti u istinu koju želite vidjeti očitovanu.« 
JACKCANFIELð 
Posve je u redu zapaziti ono što ne želite, jer vam to daje mogućnost usporedbe, pa možete reći: »Eto, to ne želim«. No, 
činjenica je da time što više pričate o onome što ne želite, o tome koliko je nešto loše, što više o tome čitate i govorite 
kako je to užasno, stvarate još više sličnih stvari. 
Ne možete pomoći svijetu da se prestane usredotočivati na negativne stvari. Dok se usredotočujete na negativne 
dogañaje u svijetu ne samo što im pridodajete, nego istodobno u vlastiti život privlačite više negativnih stvari. 
Kad se pojave slike nečega što ne želite, došao je red na vas da promijenite način razmišljanja i pošaljete novi signal. 
Niste bespomoćni čak ni ako je riječ o nekom svjetskom problemu. Vi posjedujete apsolutnu moć. Usredotočite se na 
radost svih. Usredotočite se na obilje hrane. Svoje moćne misli usmjerite na ono što ljudi žele. Vi posjedujete 
sposobnost da odašiljanjem osjećaja ljubavi i dobrobiti svijetu mnogo toga pružite, usprkos svemu onome što se dogaña 
oko vas. 
 
JAMES RAY 
Ljudi mi nerijetko govore: »Ali, James, moram znati što se dogaña u svijetu«. Možda i morate znati što se dogaña u 
svijetu, ali ne morate biti pretrpani informacijama. 
Kad sam otkrila Tajnu donijela sam odluku da više neću gledati vijt"stl i čitati novine, jer se od toga nisam dobro 
osjećala. Informativne slu/^e i novine ni na koji način ne treba okrivljavati zbog objavljivanja loših vijesti. Za to smo 
odgovorni mi kao globalna zajednica. Ako je na naslovnici teška tragedija kupujemo više primjeraka novina. Ka<l }e u 
pitanju nacionalna ili meñunarodna katastrofa, procjena gledanosn kanala koji emitiraju vijesti skače do neba. Stoga 
nam novine i vijes" donose sve više loših vijesti, jer mi kao društvo pokazujemo da to i želimo. Mediji su samo 
posljedica, a uzrok smo mi. Riječ je o zakonu privlačnosti na djelu! 
Informativne službe i novine promijenit će sadržaj izvještavanja počnemo emitirati nov signal i usredotočimo se na ono 
što želim0 
>f   MICHAEL BERNARD BECKWITH 
<*&?    Naučite se smiriti i maknuti pozornost s onoga što ne želite i sa sveukupnog emocionalnog naboja koji to 
okružuje te je usmjeriti na ono što želite iskusiti... Energiju dajete onome na što obraćate pozornost. 
»Istinski razmišljaj i tvoja će misao nahraniti sve gladne svijeta.«  
 (1808^1889.) 
Jeste li počeli naslućivati kakvu golemu moć posjedujete već i samim svojim postojanjem na ovome svijetu? Kad se 
usredotočite na dobre stvari, tada se dobro i osjećate, a uz to u svijet prizivate sve veću dobrotu. Istodobno i u vlastiti 
život unosite sve više dobrih stvari. Kad se dobro osjećate tada oduševljenjem ispunjavate vlastiti život, ali i čitav 
svijet! 
Zakon privlačnosti puko je savršenstvo na djelu. 
 
DR. JOHN DEMARTINI 
Uvijek govorim da je čovjek ovladao svojim životom kad glas i vizija vaše nutrine postaju snažniji, jasniji i glasniji od 
mišljenja vanjskoga svijeta. 
LISANICHOLS 
Nije vaš posao mijenjati svijet ili ljude oko sebe. Vaš je posao prepustiti se bujici unutar Svemira i slaviti ga unutar 
svijeta koji postoji. 
 
Vi ste gospodar vlastita života, a Svemir odgovara na svaku vašu zapovijed. Ne dopustite da vas hipnotiziraju slike koje 
su se već pojavile, ako nisu onakve kakve želite. Preuzmite odgovornost za njih, pokušajte ih sagledati u ljepšoj 
svjetlosti i otpustite ih. Tada počnite gajite nove misli o onome što želite, osjetite ih i budite zahvalni na njihovu 
ostvarenju. 
 
DR. JOE VlTALE 
Jedno od pitanja koje mi ljudi neprestano postavljaju glasi: kad bismo se svi koristili Tajnom i kad bismo se svi prema 
Svemiru odnosili kao prema katalogu, zar uskoro ne bi ponestalo stvari? Zar ne bismo sve razgrabili i iscrpili sve 
rezerve? 
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MICHAEL BERNARD BECKWITH 
Podučavanje Tajne prekrasno je zato što postoji i više nego dovoljno za svakoga. 
Jedna se laž ponaša kao virus u mislima pripadnika čovječanstva. Ta laž glasi: »Nema dovoljno za svakoga od nas. 
Vlada oskudica, postoji ograničenje i jednostavno nema dovoljno«. Zbog te laži ljudi žive u strahu, pohlepi i škrtosti. 
Te misli straha, pohlepe, škrtosti i oskudice postaju njihova iskustva. To znači da je svijet uzeo tabletu koja izaziva 
noćne more. 
Istina glasi: ima i više nego dovoljno za svakoga od nas. Ima i više nego dovoljno stvaralačkih ideja. Ima i više nego 
dovoljno moći. Ima i više nego dovoljno ljubavi. Ima i više nego dovoljno radosti. Te se stvari počinju ostvarivati kroz 
um svjestan vlastite beskonačne prirode. 
Ako vjerujete da nema dovoljno za svakoga, znači da promatrate vanjske slike i mislite da sve dolazi iz vanjskoga 
svijeta. Postupate li na taj način, zacijelo ćete posvuda uočavati oskudicu i ograničenje. Sada znate da ništa ne nastaje 
izvana, nego da sve ponajprije potječe od unutarnjih misli i osjećaja. Vaš je um stvaralačka moć svih stvari. Kako onda 
može nešto nedostajati? To nije moguće. Vaša je sposobnost razmišljanja neograničena, pa je stoga neograničeno i sve 
ono što možete prizvati vlastitim mislima. To vrijedi za svakoga. Ako ste toga uistinu svjesni, tada razmišljate umom 
koji je svjestan vlastite beskonačne prirode. 
 
 JAMES RAY 
 Svaki veliki učitelj koji je ikada kročio ovim planetom 
rekao vam je da bi život trebao biti ispunjen obiljem. 
»Suština toga zakona je u tome da morate misliti obilje, vidjeti obilje, osjećati obilje, vjerovati u obilje. Nijednoj misli 
ograničenja ne dopustite da vam se uvuče u um.« 
 
JOHNASSARAF 
Upravo kad pomislimo da se resursi iscrpljuju, pronalazimo nove uz čiju pomoć možemo postići isto. 
Istinita priča o naftnoj ekipi iz Belizea inspirativan je primjer moći ljudskoga uma u stvaranju resursa. Direktore tvrtke 
Belize Natural Energv Limited obučio je istaknuti dr. Tony Quinn koji se specijalizirao za obučavanje u humanističkoj 
fiziologiji. Uz pomoć obuke o moći uma dr. Quinna, direktori su vjerovali da će uspjeti ostvariti svoju mentalnu sliku 
Belizea kao uspješne zemlje koja proizvodi naftu. Poduzeli su hrabar korak i počeli crpiti naftu u području Spanish 
Lookout i za samo godinu dana njihov se san ostvario. Tvrtka Belize Natural Energv Limited otkrila je velike količine 
nafte najviše kvalitete ondje gdje pedesetak drugih tvrtki ništa nije uspjelo pronaći. Belize je postala zemlja poznata po 
proizvodnji nafte, jer je iznimna skupina ljudi vjerovala u neograničenu moć uma. 
Ništa nije ograničeno - ni resursi niti bilo što drugo. Ograničenja postoje samo u ljudskom umu. Kad um otvorimo 
neograničenoj stvaralačkoj moći, možemo prizvati obilje te sagledati i doživjeti posve novi svijet. 
 
DR. JOHN DEMARTINI 
Iako tvrdimo da nam nešto nedostaje, nedostaje nam samo zato što se nismo otvorili vlastitoj viziji i sagledali sve ono 
što nas okružuje. 
 
DR JOE VITALE / 
Svjesni ste da ljudi, kad počnu živjeti iz srca i poenu ostvarivati ono što žele, nikada ne teže istim stvarima. U tome i 
jest ljepota. Ne želimo svi BMW. Me želimo svi istu osobu. Ne želimo svi ista iskustva. Ne želimo svi istu odjeću. Ne 
želimo svi... (sami završite rečenicu) 
Živite ovdje, na ovom veličanstvenom planetu, obdareni predivnom snagom stvaranja vlastita života! Ne postoje 
ograničenja onome što možete stvoriti za Sebe, jer je vaša sposobnost razmišljanja neograničena! No, ne možete 
stvarati živote drugih ljudi umjesto njih. Ne možete razmišljati umjesto njih, a ako im pokušate nametnuti vlastito 
mišljenje, samo ćete privući slične dogañaje u vlastiti život. Stoga dopustite drugima da sami stvaraju život kakav žele. 
 *f     MlCHAEL BERNARD BECKWITH *Bb    ima dovoljno za svakoga. Vjerujete li u to, uspijevate li to uvidjeti, 
djelujete li u skladu s tom spoznajom, to će se i ostvariti. To je istina. 
»Ako vam bilo što nedostaje, ako ste podlegli siromaštvu ili bolesti, to je stoga što ne vjerujete u moć koja vam pripada 
ili je ne razumijete. Nije riječ o tome želi li vam Svemir nešto dati. Svemir svakome nudi sve i tu nema nikakve 
pristranosti.« 
Zahvaljujući djelovanju zakona privlačnosti Svemir svakome čovjeku nudi sve. Vi posjedujete sposobnost odabira 
onoga što želite iskusiti. Želite li da bude dovoljno za vas i za sve ostale? Tada upravo to odaberite i budite svjesni: 
»Postoji obilje svega«. »Zalihe su neograničene, a Veličanstvenost nas preplavljuje.« Svatko od nas svojim mislima i 
osjećajima može stupiti u dodir s tom neograničenom nevidljivom zalihom i privući je u vlastito iskustvo. Stoga 
odaberite za Sebe, jer vi ste jedini koji to može učiniti. 
 
 
LlSA NICHOLS 
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Sva radost, ljubav, obilje, napredak, blaženstvo, sve ono što želite je ovdje, čeka da ga uzmete. Samo morate poželjeti. 
Morate imati namjeru. A kad nešto naumite i žarko zaželite, Svemir će vam pružiti sve ono što ste poželjeli. 
Prepoznajte ljepotu i krasotu svega što vas okružuje te ga blagoslovite i slavite. Ako trenutačno nešto ne funkcionira 
onako kako biste vi to željeli, ne trošite energiju pronalazeći pogreške i žaleći se. Prihvatite sve što želite tako da 
možete dobiti još više. 
 
Zlata su vrijedne mudre Lisine riječi o »slavljenju i blagoslivlja nju« svega što vas okružuje. Slavite i blagoslivljajte 
sve u svojemu životu! Dok slavite i blagoslivljate, nalazite se na najvišoj frekvenciji ljubavi. Zidovi su se u Bibliji 
koristili činom blagoslivljan) a kako bi privukli zdravlje, bogatstvo i sreću. Poznavali su moć blagoslova. Neki ljudi 
izgovaraju blagoslov samo kad netko kihne1 i ne koriste se jednom od najvećih moći koja postoji u njezinom punom 
smislu. Rječnik definira blagoslov kao »prizivanje božanske milosti i prenošenje dobrobiti ili blagostanja«, stoga ovoga 
trenutka počnite prizivati moć blagoslova u svoj život. / 
Blagoslivljajte sve i svakoga. Slično je i sa slavljenjem, jer kad, slavite nekoga ili nešto, tada prizivate ljubav, a dok 
odašiljete veličanstvenu frekvenciju, vraća vam se stostruko.  
Slavljenje i blagoslivljanje rastvaraju sveukupnu negativnost, stqga slavite i blagoslivljajte i svoje neprijatelje. Ako ih 
proklinjete, kletva 
U engleskom govornom području kad netko kihne kaže se "blagoslovljen bio« (prim. prev.) 
će vam se vratiti i nauditi vam. Slavite li ih i blagoslivljate, ras-tvorit ćete svu negativnost i nesklad te će vam se vratiti 
ljubav koja prati čin slavljenja i blagoslivljanja. Dok slavite i blagoslivljate, zahvaljujući buñenju ugode, možete osjetiti 
kako se prebacujete na novu frekvenciju. 
DR. DEN1S WAITLEY 
Većina poglavara iz prošlosti zanemarila je važan dio Tajne - osnažiti druge i podijeliti svoju moć s njima. 
Naše je razdoblje u čitavoj povijesti najbolje vrijeme za život. Sada prvi put posjedujemo moć usvajanja znanja u 
vršcima vlastitih prstiju. 
Zahvaljujući ovim spoznajama vi postajete svjesni. Postajete svjesni istine o svijetu i o sebi. Najznačajnije uvide o 
Tajni na području čitavoga svijeta dobila sam iz učenja Roberta Colliera, Prenticea Mulforda, Charlesa Haanela i 
Michaela Bernarda BECKWITHa. Uz to razumijevanje došla je i posvemašnja sloboda. Uistinu se nadam da i vi 
možete postići istu slobodu. Uspijete li u tome, svojim ćete postojanjem i snagom svojih misli donijeti najveće dobro 
ovome svijetu, kao i budućnosti čitave ljudske vrste. 
Privlačite ono čemu se odupirete, jer se snažno i emocionalno usredotočujete na to. Da biste bilo što mogli promijeniti, 
okrenite se vlastitoj nutrini te svojim mislima i osjećajima počnite odašiljati novi signal. 
Svijetu ne možete pomoći ako se usredotočite na negativno-sti. Ako se usredotočite na negativne dogañaje u svijetu, ne 
samo što im pridodajete vlastitu energiju, nego istodobno u vlastiti život privlačite negativne dogañaje. 
Umjesto da se usredotočite na svjetske probleme, obratite pozornost i energiju na povjerenje, ljubav, obilje, 
obrazovanje i mir. 
Dobrih nam stvari nikada neće ponestati, jer za svakoga ima i više nego dovoljno. Život je i zamišljen da bude ispunjen 
obiljem. 
Putem svojih misli i osjećaja možete stupiti u dodir s neograničenom zalihom i privući je u vlastito iskustvo. 
Slavite i blagoslivljajte sve na svijetu te ćete rastvoriti negativnost i nesklad i ponovno se povezati s najvišom 
frekvencijom - ljubavlju. 
 
DR. JOHN HAGELIN 
Kad se osvrnemo oko sebe, kad pogledamo čak i svoje tijelo, ono što vidimo samo je vrh ledene sante. 
 
BOB PROCTOR 
Razmislite na trenutak o tome. Pogledajte svoju ruku. Doima se čvrstom, ali zapravo nije takva. Stavite li je pod 
dovoljno snažan mikroskop, vidjet ćete veliku nakupinu energije koja vibrira. 
 
JOHN ASSARAF 
Sve je sastavljeno od posve iste tvari, bez obzira na to je li riječ o vašoj ruci, oceanu ili zvijezdi. 
 
Tajna za Vas 
 
DR. BEN JOHNSON 
Sve je energija. Dopustite mi da vam malčice pomognem da to shvatite. Postoji Svemir, naša galaksija, naš planet i 
pojedinci, a unutar našega tijela nalaze se organi, stanice, molekule i naposljetku atomi. U pozadini svega je energija. 
Stoga postoji mnoštvo razina o kojima možete razmišljati, ali u Svemiru postoji samo energija. 
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Otkrivši Tajnu, poželjela sam saznati što znanost i fizika znaju o tim spoznajama. Otkrila sam nešto posve čudesno. 
Život u našem vremenu osobito je uzbudljiv i stoga što otkrića kvantne fizike i nove znanosti stoje u posvemašnjem 
skladu s učenjima Tajne, kao i s učenjima svih velikih učitelja koje smo poznavali tijekom povijesti. 
U školi nikada nisam proučavala znanost ili fiziku, ali čitajući komplicirane knjige o kvantnoj fizici savršeno sam ih 
razumjela, jer sam ih željela shvatiti. Proučavanje kvantne fizike na energetskoj mi je razini donijelo još dublje 
razumijevanje Tajne. Vjera mnogih ljudi postaje još jačom kad uvide savršeni sklad izmeñu spoznaja Tajne i teorija 
nove znanosti. 
Dopustite mi da vam objasnim zašto ste najmoćniji odašiljač u Svemiru. Jednostavno rečeno, sveukupna energija 
vibrira na nekoj frekvenciji. Budući da ste i vi energija, i vi vibrirate na nekoj frekvenciji, a vašu frekvenciju u bilo 
kojem trenutku odreñuje ono što mislite i osjećate. Sve ono što želite sastoji se od energije i takoñer vibrira. Sve je 
energija. 
Evo što je tu čudesno. Kad razmišljate o onome što želite i odašiljete tu frekvenciju, energiju željenoga navodite da 
vibrira upravo na toj frekvenciji i time je privlačite Sebi! Kad se usredotočite na ono što želite, tada mijenjate vibraciju 
atoma te stvari i navodite je da vibrira prema Vama. Najmoćniji ste odašiljač u Svemiru stoga što vam je podarena moć 
usredotočivanja vlastite energije pomoću misli i mijenjanje vibracija onoga na što ste se usredotočili, što ih poput 
magneta privlači vama. 
Dok razmišljate o dobrim stvarima koje želite i dok ih osjećate, istoga se trenutka usklañujete s tom frekvencijom, koja 
tada navodi energiju tih stvari da vibrira prema vama i one se pojavljuju u vašem životu. Zakon privlačnosti kaže da se 
sličnosti privlače. Vi ste energetski magnet, stoga energizirate sve prema sebi i energizirate sebe prema svemu što 
želite. Ljudska bića upravljaju vlastitom magnetnom energijom, jer nitko izvan njih ne može misliti ili osjećati umjesto 
njih, a naše frekvencije stvaraju naše misli i osjećaji. 
Prije gotovo stotinu godina Charles Haanel bio je svjestan kako funkcionira Svemir, iako nije imao na raspolaganju 
znanstvena otkrića iz posljednjih stotinu godina. 
»Univerzalni Um nije samo inteligencija, nego je tvar, a ta je tvar privlačna sila koja uz pomoć zakona privlačnosti 
povezuje elektrone kako bi oblikovali atome. Atomi se pak povezuju prema istom zakonu i oblikuju molekule. 
Molekule poprimaju objektivne oblike i zahvaljujući tome shvaćamo da je zakon 
privlačnosti stvaralačka sila u pozadini svake manifestacije. Ne samo atoma, nego i svjetova, Svemira, svega od čega 
mašta može oblikovati bilo kakvu ideju.« 
 
BOB PROCTOR 
Nije važno u kojem gradu živite. U svojem tijelu imate dovoljno potencijalne snage da ga obasjavate gotovo čitavih 
tjedan dana. 
»Kad postanete svjesni te moći, tada postajete 'živi provodnik'. Svemir je živi provodnik. Nosi moć dovoljnu za svaku 
situaciju u životu svakoga pojedinca. Kad pojedinačni um dotakne Univerzalni Um, prima svu njegovu moć.« 
 
JAMES RAY 
Većina se ljudi poistovjećuje s ovim konačnim tijelom, ali vi niste konačno tijelo. Već se i pod mikroskopom vidi da 
ste energetsko polje. Evo što znamo o energiji. Otiñite kvantnom fizičaru ili fizičarki i upitajte ih: »Što stvara svijet?« 
Odgovorit će vam: »Energija«. »Opišite mi energiju«. »Energija se ne može stvoriti ili uništiti, uvijek je postojala, 
uvijek postoji, sve što je ikada postojalo uvijek će postojati, dobiva oblik i mijenja ga«. Ako odete teologu i postavite 
mu pitanje: »Što je stvorilo Svemir?«, odgovorit će vam: »Bog«. Zatražit ćete opis Boga. »Bog je uvijek postojao i 
uvijek postoji, ne može nastati ili biti uništen, sve što je ikada postojalo uvijek će postojati, uvijek zadobiva oblik i 
mijenja ga«. Vidite, opis je isti, samo je terminologija drukčija. 
Stoga, ako mislite da ste samo ova materijalna stvar koja trčkara naokolo, razmislite ponovno. Vi ste duhovno biće! Vi 
ste energetsko polje koje djeluje u obuhvatnijem energetskom polju. 
Po čemu ste duhovno biće? Za mene je odgovor na to pitanje Jedan od najveličanstvenijih dijelova Tajne. Vi ste 
energija, a-energija ne može nastati ili biti uništena. Energija samo mijenja oblik. A to se odnosi i na Vas! Vaša istinska 
suština, Vaša čista energija oduvijek je postojala i zauvijek će postojati. Nikada neće doći trenutak u kojemu vas neće 
biti. 
Vi ste toga svjesni na dubljoj razini. Možete li zamisliti da ne postojite? Usprkos svemu što ste vidjeli i doživjeli u 
svojemu životu, možete li zamisliti da ne postojite? To ne možete, jer nije moguće. Vi ste vječna energija. 
 
DR. JOHN HAGELIN 
To potvrñuje i kvantna mehanika. To potvrñuje kvantna kozmologija. Svemir u suštini izranja iz misli, a svu materiju 
oko nas čine tek razdvojene misli. Mi smo u konačnici izvor Svemira, a kad izravno, iskustvom, spoznamo tu moć, 
možemo početi koristiti vlastitu moć te postizati sve više i više. Možemo stvoriti bilo što. Možemo bilo što spoznati iz 
polja svoje vlastite svijesti koja je u konačnici univerzalna svijest i upravlja Svemirom. 
Ovisno o tome kako se koristimo tom moći, na pozitivan ili negativan način, stvaramo takvu okolinu i takvo tijelo. 
Stoga smo mi sami stvoritelji, i to ne samo vlastite sudbine nego smo ujedno i stvoritelji univerzalne sudbine. Mi smo 
tvorci Svemira. Stoga uistinu ne postoje ograničenja ljudskoga potencijala. Riječ je samo o stupnju do kojega 
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spoznajemo i koristimo tu duboku pokretačku silu, samo o stupnju do kojega možemo ovladati vlastitom moći. A to je, 
pak, povezano s razinom na kojoj razmišljamo. 
Neki od najvećih učitelja i avatara Svemir su opisali isto kao i dr. Hagelin, govoreći da postoji samo Jedan Univerzalni 
Um te da ne postoji mjesto gdje toga Uma nema. Postoji u svemu. Jedini Um sadrži svu inteligenciju, svu mudrost, 
sveukupno savršenstvo, sve je i posvuda istodobno. Ako je sve Jedan Univerzalni Um koji u cjelini posvuda postoji, 
tada je čitav taj Um u Vama! 
Dopustite mi da vam pomognem shvatiti što to znači za vas. To znači da svaka mogućnost već postoji. Sveukupno 
znanje, sveukupna otkrića i svi izumi budućnosti kao mogućnosti postoje u Univerzalnom Umu i samo čekaju da ih 
ljudski um privuče. Svaki oblik stvaranja i izuma kroz povijest netko je privukao iz Univerzalnog Uma, bez obzira na 
to je li osoba svjesno znala što radi ili nije. 
Kako teče to privlačenje? Kroz vašu svjesnost o tome i korištenjem čudesne mašte. Osvrnite se oko sebe i uočite ono 
što je u svijetu potrebno. Zamislite da imamo izvrstan izum za jednu potrebu i izvrstan izum za drugu potrebu. Uočite 
ono što je potrebno, a tada zamislite kako se ta potreba ispunjava. Ne morate razraditi/ otkriće ili izum. Ta mogućnost 
prebiva u Vrhovnom Umu. Dovoljni) je da um usmjerite na konačni rezultat i da zamislite ispunjavanje te potrebe, pa 
ćete je i prizvati u stvarnost. Kad zatražite, osjetite i vjerujete, primit ćete. Postoji neograničena količina ideja koje 
samo čekaju da ih otkrijete i privučete. Sve tp^prebiva u vašoj svijesti. 
»Božanski Um jedna je i jedina stvarnost.« 
JOHN ASSARAF 
*       Svi smo mi povezani. Samo što to ne uviñamo. Ne 
postoji nešto »ondje« i nešto »ovdje«. U Svemiru je sve povezano. Sve je samo jedno jedino energetsko polje. 
Stoga, kako god gledali na to, rezultat je uvijek isti. Mi smo Jedno. Svi smo povezani i svi smo dio Jednog Jedinog 
Energetskog Polja, Jednog Jedinog Vrhovnog Uma, Jedne Jedine Svijesti, Jednog Jedinog Stvaralačkog Izvora. 
Nazovite to kako god želite, ali svi smo mi Jedno. 
Ako sada razmislite o zakonu privlačnosti, imajući na umu da smo svi mi Jedno, otkrit ćete njegovo apsolutno 
savršenstvo. 
Shvatit ćete zašto se vaše negativne misli o nekoj drugoj osobi! vraćaju kako bi naudile samo Vama. Mi smo Jedno! 
Nitko vas nel može povrijediti ako sami ne prizovete povredu odašiljanjem ne-I gativnih misli i osjećaja. Podarena vam 
je slobodna volja kojomi možete birati, ali kad gajite negativne misli i negativne osjećaje,! odvajate se od Jednoga i 
Sveukupnog Dobra. Razmislite o svakoji postojećoj negativnoj emociji i otkrit ćete da se svaka od njih te-i melji u 
strahu. Sve one proizlaze iz ideje o razdvojenosti i iz ideje ol sebi kao odvojenom od drugoga. 
Primjer odvojenosti je konkurencija. Kad vam se prvi put javi ideja I o konkurenciji, ona proizlazi iz mentaliteta 
oskudice, jer tvrdite daj su zalihe ograničene. Tvrdite da nema dovoljno za svakoga, stoga I se morate natjecati i boriti 
da nešto dobijete. Ako se natječete, I nikada ne možete pobijediti, čak ni onda kad mislite da ste pobijedili. U skladu sa 
zakonom privlačnosti, kad se natječete privlačite mnoštvo ljudi i okolnosti koji će se natjecati protiv vas u svakom 
pojedinom djeliću vašega života, a na kraju ćete izgubiti. Svi smo mi Jedno i kad se natječete, zapravo se natječete 
protiv Sebe. Iz svojega uma morate izbaciti ideju o konkurenciji i postati stvaralački um. Usredotočite se samo na svoje 
snove, svoje vizije i iz svojega života izbacite svaku pomisao na natjecanje. 
Svemir je Univerzalno skladište i dobavljač svega što postoji. Sve potječe iz Svemira i sve vam, u skladu sa zakonom 
privlačnosti/ donose ljudi, okolnosti i dogañaji. O zakonu privlačnosti razmišljajte kao o zakonu zaliha. Taj vam zakon 
omogućuje da crpite iz beskonačne zalihe. Kad odašiljete savršenu frekvenciju onoga što želite, privući ćete savršene 
ljude, okolnosti i dogañaje koji 
će vam to donijeti!  
 
Ono što želite ne daju vam ljudi. Ako se držite/toga lažnog uvjerenja iskusit ćete oskudicu, jer vanjski svijet i druge 
ljude doživljavate kao zalihe. Istinska zaliha je nevidljivo polje, nazvali ga Svemirom, Vrhovnim Umom, Bogom, 
Beskonačnom Inteligencijom ili bilo kojim drugim imenom. Kad god nešto primate, sjetite se da ste to sami sebi 
privukli uz pomoć zakona privlačnosti, pravom frekvencijom i skladom s Univerzalnom Zalihom. Univerzalna 
Inteligencija koja sve prožima pokrenula je ljude, okolnosti i dogañaje da vam daju ono što želite, jer takav je zakon. 
 
LISA NICHOLS 
Nerijetko nas ometa ovo što nazivamo svojim tijelom. 
Tijelo samo sadrži vaš duh. A vaš je duh toliko velik 
da ispunjava čitavu prostoriju. Vi ste vječni život. Vi 
ste očitovani Bog u ljudskome obliku dovedenom do 
savršenstva. 
 
MICHAEL BERNARD BECKWITH 
U biblijskom duhu mogli bismo reći da smo Božja slika i prilika. Mogli bismo reći da smo jedan od načina na koji 
Svemir postaje svjestan sebe. Mogli bismo reći da smo beskonačno polje mogućnosti koje se razvijaju. I sve bi to bilo 
istinito. 
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»Devedeset devet posto vašega bića nevidljivo je i nedodirljivo.« 
 (1895.-1983.) 
 
Vi ste Bog u fizičkome tijelu. Vi ste Duh u materiji. Vi ste Vječni Život koji sebe izražava kroz Vas. Kozmičko ste 
biće. Vi ste svemoćni. Vi posjedujete sveukupnu mudrost. Vi ste sveukupna inteligencija. Vi ste savršenstvo. Vi ste 
veličanstvenost. Vi ste stvoritelj i na ovoj planeti Sebe stvarate kao tvorevinu. 
 
JAMES RAY 
Sve tradicije govori da ste stvoreni na sliku i priliku stvaralačkog izvora. To znači da posjedujete Božji potencijal i moć 
stvaranja vlastitoga svijeta. A tako i jest. 
Možda ste dosad stvarali prekrasne stvari koje su dostojne vas, a možda i niste. Želio bih da razmislite o ovom pitanju: 
»Jesu li rezultati koje ste stvorili u svojemu životu ono što uistinu želite? Jesu li dostojni vas?« Ako nisu, zar sada nije 
pravi trenutak da ih promijenite? Jer, vi posjedujete moć da to učinite. 
»Sva moć potječe iz nutrine i zato je pod našom kontrolom.« 
 
JACK CANFIELD  
Mnogi ljudi imaju osjećaj da su žrtve i nerijetko / ukazuju na protekle dogañaje kao što je, primjerice, odrastanje s 
nasilnim roditeljem ili nefunkcionalna obitelj. Većina psihologa vjeruje daje otpHlike 85 posto obitelji nefunkcionalno, 
stoga biste nenadano mogli shvatiti da i niste osobito jedinstveni. 
Moji su roditelji bili alkoholičari. Tata me je zlostavljao. Majka se razvela od njega kad sam imao šest godina... Želim 
vam reći da gotovo svatko od nas ima takvu priču u ovom ili onom obliku. Pravo je pitanje što sada namjeravate 
učiniti? Što odabirete sada? Jer imate dvije mogućnosti: usredotočiti se na prošlost ili se usredotočiti na ono što želite. 
A kad se ljudi počnu okretati onome što žele, tada ono što ne žele nestaje, željeno se širi, a sve ostalo se povlači. 
»Osoba koja se usredotočila na mračnu stranu života, koja neprestano iznova proživljava nevolje i razočaranja prošlosti 
moli za slične nevolje i razočaranje u budućnosti. Ako u budućnosti vidite samo nevolje, tada se zapravo molite za te 
nevolje i svakako ćete ih i dobiti.« 
Vratite li se unatrag i usredotočite na tegobe iz prošlosti, time samo privlačite dodatne tegobe u sadašnjost. Sve to 
otpustite, bez obzira na to o čemu je riječ. Učinite to za sebe. Ako nešto iz prošlosti zamjerate nekome ili nekoga 
krivite, štetu nanosite samo Sebi. Vi ste jedina osoba koja može stvarati život kakav zaslužujete. Ako se promišljeno 
usredotočite na ono što želite, ako počnete zračiti pozitivnim osjećajima, zakon privlačnosti će vam odgovoriti. Samo 
trebate napraviti prvi korak, a čim ga napravite, oslobodit ćete čaroliju. 
 
 
LlSA NlCHOLS 
Vi dizajnirate vlastitu sudbinu. Vi ste autor. Vi pišete priču. Pero je u vašim rukama, a ishod će biti onakav kakvoga 
želite. 
 
MlCHAEL BERNARD BECKWITH  
U zakonu privlačnosti dobro je to što možete početi ondje gdje se nalazite, možete početi gajiti »stvarne misli« i u sebi 
možete početi stvarati osjećaje sklada i sreće. Zakon će odgovoriti na to. 
 
DR. JOE VITALE 
Stoga sada počnite gajiti drukčija uvjerenja, primjerice: »U Svemiru ima i više nego dovoljno«. Ili povjerujete u ovo: 
»Ne starim, nego se pomlañujem«. Koristeći se zakonom privlačnosti svoj život možemo stvarati onako kako želimo. 
 
MICHAEL BERNARD BECKWITH 
Isto se tako možete osloboditi nasljednih obrazaca, civilizacijskih pravila, društvenih uvjerenja i jednom zauvijek 
dokazati da je moć što prebiva u vama veća od moći čitavoga svijeta. 
 
DR. FRED ALAN WOLF 
Možda pomišljate: »To je sve jako lijepo, ali ja to ne mogu«, »Ona mi neće dopustiti da to učinim!«, »Nikada mi neće 
dopustiti da to napravim«. »Nemam dovoljno novca da bih to napravila.« »Nisam dovoljno snažan da bih to učinio.« 
»Nisam dovoljno bogata da bih uspjela".« »Ne mogu, ne mogu, ne mogu!« 
Svako »ne mogu« je stvaranje! 
Dobra je ideja da postanete svjesni dok govorite »ne mogu« te da razmislite što stvarate tim riječima. Značajan uvid dr. 
Wolfa potvrñuju i svi veliki učitelji koji govore o snazi riječi Ja jesam. Kad kažete »Ja jesam«, riječi koje uslijede 
golemom silom prizivaju stvaranje, jer objavljujete da je to činjenica. Vi to tvrdite sa sigurnošću. Stoga neposredno 
nakon što kažete »umorna sam«, »siromašan sam«, »bolestan sam« »kasnim«, »predebeo sam« ili »ostarjela sam«, duh 
iz boce odgovara: »Tvoja je volja moja zapovijed«. 
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Sada kad to znate, zar ne bi bila dobra zamisao da počnete koristiti te dvije najmoćnije riječi, JA JESAM, na svoju 
dobrobit? Možda ovako: »JA sada primam sve dobro. JA JESAM sretna. JA živim u obilju. JA JESAM zdrav. JA 
JESAM ljubav. JA uvijek stižem na vrijeme. JA JESAM vječna mladost. Svakog pojedinog dana JA JESAM ispunjena 
energijom«. 
Charles Haanel u svojoj knjizi Tlte Master Key System tvrdi da postoji afirmacija koja uključuje svaku pojedinu stvar 
koju bi bilo koje ljudsko biće moglo poželjeti te da ta afirmacija donosi skladne uvjete svemu što postoji. Dodaje: 
»Razlog je u tome što je ta afirmacija u posvemašnjem skladu s Istinom, a kad se Istina pojavi, svaki oblik pogreške ili 
nesklada svakako nestaje«. 
Afirmacija glasi: »Ja jesam cjelovit, savršen, snažan, moćan, prepun ljubavi, skladan i sretan«. 
Ako vam se čini napornim da ono što želite izvlačite s nevidljive razine na vidljivu, iskušajte ovaj prečac - ono što 
želite sagledajte kao apsolutnu činjenicu. Time ćete ono što želite manifestirati brzinom svjetlosti. Istoga trenutka kad 
zatražite to postaje činjenicom u univerzalnom duhovnom polju, a to je polje jedino što postoji. Kad nešto zamislite u 
mislima, budite svjesni da je to činjenica te da ne može biti nikakve dvojbe u pogledu njezine manifestacije. 
 
»Ne postoje nikakva ograničenja u pogledu onoga što ovaj zakon može napraviti za vas. Osmjelite se povjerovati u 
vlastiti ideal. O tom idealu razmišljajte kao o već ostvarenoj činjenici.« 
Kad je Henry Ford svoju viziju motornog vozila iznio u naš svijet, ljudi su ga ismijavali, misleći da je poludio zbog 
toga što pokušava ostvariti tako »apsurdnu« viziju. No, Henry Ford je znao mnogo više od ljudi koji su ga ismijavali. 
Poznavao je Tajnu i poznavao je zakon Svemira. 
»Mislili vi da možete ili mislili da ne možete, u svakom ste slučaju u pravu.« 
 P (1863.-1947.) 
Mislite li da možete? Uz pomoć ovih spoznaja možete postići i napraviti sve što poželite. U prošlosti ste možda 
podcjenjivali vlastitu genijalnost. No, sada znate da ste Vrhovni Um i da iz toga Jednog Jedinog Vrhovnog Uma 
možete privući sve što god zaželite. Bilo koji izum, bilo koje nadahnuće, bilo koji odgovor, bilo što uopće. Možete 
napraviti što god zaželite. Vi ste genij koji izmiče svakom opisu, stoga počnite to govoriti sebi i postanite svjesni tko 
uistinu jeste. 
MICHAEL BERNARD BECKWITH 
Postoje li uopće ograničenja? Apsolutno ne. Mi smo neograničena bića. Nemamo nikakvih granica. Sposobnosti, 
talenti, darovi i moći koje prebivaju u svakom pojedinom čovjeku na ovom planetu neograničeni su. 
 
Sva se vaša moć krije u tome što ste je svjesni i u tome što je držite u svojoj svijesti. 
Dopustite li mu, vaš um može biti nalik razularenoj bujici. Može vas odvesti mislima iz prošlosti, a onda i mislima o 
budućnosti, tako da loše dogañaje iz prošlosti projicira u budućnost. I takve, nekontrolirane misli stvaraju. Kad ste 
svjesni, tada se nalazite u sadašnjem trenutku i znate što mislite. Tada ste ovladali svojim mislima, a upravo se u tome i 
krije vaša sveukupna moć. 
Kako biste, stoga, mogli postati svjesniji? Možete zastati i priupitati se: »O čemu sada razmišljam? Sto sada osjećam?« 
Onoga trenutka kad postavite ta pitanja vi ste svjesni, jer ste um vratili u sadašnji trenutak. 
O čemu god razmišljali, vratite se natrag, u svjesnost sadašnjega trenutka. Postupite tako stotinu puta tijekom dana jer, 
ne zaboravite, sva se vaša moć krije u tome da budete svjesni te moći. Mi-chael Bernard BECKWITH sažima svijest o 
moći sljedećim riječima: »Ne zaboravite se prisjetiti!« Te su riječi postale lajtmotiv mojega života. 
Da bih postala svjesnija i da ne bih zaboravila sjetiti se, zatražila sam od Svemira da me blago potakne da se vratim u 
sadašnji trenutak kad god moj um prevlada i priredi zabavu na moj račun. Taj se blagi poticaj javlja kad udarim u nešto 
ili nešto ispustim, u obliku glasne buke, sirene ili budilice. Sve su to signali upućeni meni, koji mi ukazuju da je um 
preuzeo kontrolu i da se trebam vratiti u sadašnji trenutak. Kad dobijem takav signal istoga trenutka zastanem i upitam 
se: »O čemu razmišljam? Sto osjećam? Jesam li svjesna?« I dakako, postajem svjesna istoga trenutka kad postavim ta 
pitanja. Onoga trenutka kad se upitate jeste li svjesni, uspjeli ste. Svjesni ste. 
»Istinska tajna moći jest svijest o njoj.« 
Kad postanete svjesni moći Tajne i počnete se njome koristiti, dobit ćete odgovor na sva svoja pitanja. Kad postignete 
dublje razumijevanje zakona privlačnosti, tada vam postavljanje pitanja može prijeći u naviku, a kad se i to dogodi, 
dobit ćete odgovor na svako pitanje. U tu se svrhu možete početi koristiti ovom knjigom. Tražite li odgovor ili upute u 
vezi nečega u vašem životu, postavite pitanje, vjerujte da ćete dobiti odgovor, a onda nasumce otvorite knjigu. Na 
onome mjestu gdje se stranice razdvoje nalazit će se uputa i odgovor za kojim tragate. 
Činjenica je da vam Svemir odgovara tijekom čitavog vašeg života, ali odgovore ne možete dobiti ako niste svjesni. 
Budite svjesni svega što vas okružuje, jer odgovore na svoja pitanja dobivate u svakome trenutku tijekom dana. 
Neograničeni su putovi kojima odgovori mogu stići. Mogu se pojaviti u obliku novinskog naslova koji vam privuče 
pozornost, u razgovoru koji ste slučajno načuli, u obliku pjesme na radiju, natpisa na kamionu koji prolazi pokraj vas ili 
u obliku nenadanog nadahnuća. Ne zaboravite se prisjetiti i postanite svjesni! 
U svojem životu i u životima drugih ljudi otkrila sam da mi ljudi ne mislimo dobro o sebi i da sebe ne volimo u 
potpunosti. Ako ne volimo sebe, to nas može odvojiti od onoga što želimo. Ako ne volimo sebe, doslovce odgurujemo 
te stvari od sebe. 
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Sve ono što želimo, što god to bilo, motivirano je ljubavlju. Pokre-1 tačka je sila želja da iskusimo osjećaj ljubavi u 
posjedovanju tih | stvari: mladosti, novca, savršene osobe, posla, tijela ili zdravlja. Da bismo privukli ono što volimo 
moramo prenositi ljubav, pa će I se sve što želimo istoga trenutka pojaviti. 
Kvaka je u tome da morate voljeti sebe ako želite prenositi najvišu frekvenciju ljubavi, a to je mnogima prilično teško. 
Usredc točite li se na vanjski svijet i na ono što sada vidite, mogli biste napraviti pogrešan korak, jer ono što vidite i 
osjećate sada rezultat je onoga što ste nekoć mislili. Ako ne volite sebe, osoba koju sada vidite mogla bi biti prepuna 
mana koje ste otkrili i u sebi. 
Da biste se uistinu voljeli morate se usredotočiti na novu dimenziju Sebe. Morate se usredotočiti na prisutnost u 
vlastitoj nutrini. Odvojite nekoliko trenutaka i mirno sjedite. Usredotočite se na osjećaj životne prisutnosti u sebi. Dok 
se usredotočujete na unutarnju prisutnost, ona će Vam se početi razotkrivati. Ta prisutnost je Vaše savršenstvo. Ta 
prisutnost je Vaša prava osobnost. Kad se usredotočite na tu prisutnost, dok je osjećate, volite i slavite, voljet ćete sebe 
u potpunosti, možda uistinu prvi put u životu. 
Svaki put kad kritički pogledate sami sebe, istoga trenutka preusmjerite pogled na prisutnost u vlastitoj nutrini i 
razotkrit će Vam se njezino savršenstvo. Na taj će se način rastvoriti sve nesavršenosti koje se očituju u vašemu životu, 
jer nesavršenosti ne mogu postojati u svjetlu te prisutnosti. Bez obzira na to želite li obnoviti savršen vid, otkloniti 
bolest ili obnoviti zdravlje, siromaštvo preobraziti u obilje, preokrenuti proces starenja i degeneracije ili izbrisati bilo 
koju negativnost, usredotočite se na prisutnost u vlastitoj nutrini, volite je i savršenstvo će se manifestirati. 
»Apsolutna je istina da je 'Ja' savršeno i potpuno. Pravo 'Ja' je duhovno i stoga nikada ne može biti manje od 
savršenoga. Nikada ne može sadržavati nikakve nedostatke, ograničenja ili bolesti.« 
Sve je energija. Vi ste magnet za energiju, stoga energizirate sve prema sebi i energizirate sebe prema svemu što želite. 
Duhovno ste biće. Vi ste energija, a energiju nije moguće ni stvoriti ni uništiti. Ona jednostavno mijenja oblik. Stoga je 
vaša čista suština oduvijek postojala i zauvijek će postojati. 
• Svemir izranja iz misli. Mi smo stvoritelji, ali ne samo vlas 
tite sudbine, nego i sudbine Svemira. 
• Dostupna vam je neograničena zaliha ideja. Sveukupno zna 
nje, otkrića i izumi prebivaju u Univerzalnom Umu u obliku 
mogućnosti i čekaju da ih ljudski um privuče k sebi. Sve se to 
nalazi u vašoj svijesti. 
• Sin smo mi povezani i svi smo mi Jedno. 
• Otpustite sve tegobe iz prošlosti, civilizacijske običaje i društvena uvjerenja. Vi ste jedina osoba koji može stvarati 
život kakav zaslužujete. 
• Kad ono što želite promatrate kao apsolutnu činjenicu, to je 
prečac ostvarenju svih vaših želja. 
• Vaša se moć krije u vašim mislima, stoga budite svjesni. Dru 
gim riječima, »ne zaboravite se prisjetiti«. 
 
Tajna života 
 
NEALE DONALD WALSCM 
PISAC, MEðUNARODNI GOVORNIK I DUHOVNI GLASNIK Ne postoji ploča na nebu na koju je Bog napisao 
vašu svrhu i vašu životnu misiju. Ne postoji ploča na nebu na kojoj piše: »Neale Donald Walsch. Zgodan momak koji je 
živio u prvoj polovici 21. stoljeća i koji je...« Nakon toga slijedi praznina. A moj bi posao bio da uistinu shvatim što 
ovdje radim, zašto sam ovdje, da pronañem tu ploču i otkrijem što mi je Bog uistinu namijenio. No takva ploča ne 
postoji. 
 
To znači da sami odreñujete vlastitu svrhu. Sami odreñujete vlastitu misiju. Vaš će život biti onakav kakvim ga stvorite 
i nitko ga neće prosuñivati, ni sada niti bilo kada. 
Sami trebate ispuniti ploču svojega života svim onim što želite. Akol ste je ispunili teretom prošlosti, obrišite je. Iz 
prošlosti izbrišite svei što vam nije od koristi i budite zahvalni što vas je prošlost dc vela do sadašnjeg trenutka, do 
novoga početka. Sada imate čistv ploču i možete započeti ispočetka, upravo ovdje i upravo sada. Otkrijte svoju radost i 
živite je! 
 
JACK CANFIELD 
Trebalo mi je mnogo godina da stignem do ovoga trenutka, jer sam odrastao s uvjerenjem da postoji nešto što bih 
trebao napraviti, a ako to ne napravim, Bog neće biti zadovoljan sa mnom. 
Kad sam uistinu shvatio da je moj najvažniji cilj osjećati i iskusiti radost, počeo sam se baviti samo onime što me je 
radovalo. Smislio sam i izreku: »Ako nije zabavno, odustani!« 
 
NEALE DONALD WALSCH 
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Radost, ljubav, sloboda, sreća, smijeh. To je to. A ako se u vama budi radost dok sjedite i meditirate sat vremena, samo 
naprijed. Ako vas raduje sendvič sa salamom, pojedite ga! 
 
JACK CANFIELD 
Radujem se kad pomilujem svoju mačku. Radujem se dok šećem prirodom. Neprestano želim biti radostan, a kad sam 
radostan, tada samo moram naumiti ono što želim pa se to što želim i manifestira. 
Radite ono što volite i što vas raduje. Ako ne znate što vas raduje, postavite pitanje: »Što u meni budi radost?« A kad to 
otkrijete i posvetite se tome, zakon privlačnosti preplavit će vaš život radosnim stvarima, ljudima, okolnostima, 
dogañajima i mogućnostima, samo stoga što zračite radošću. 
 
DR. JOHN HAGELIN 
To znači da je unutarnja radost zapravo pokretačka sila uspjeha. 
Budite sretni sada. Sada se dobro osjećajte. To je jedino što morate napraviti. A ako je to jedino što ste dobili čitanjem 
ove knjige, tada ste primili najvažniji dio Tajne. 
 
DR. JOHN GRAY 
Sve ono što vas raduje u vaš će život uvijek privući još 
veću radost. 
Ovoga trenutka čitate ovu knjigu. Vi ste je privukli u svoj život i na vama je odluka želite li se njome poslužiti ako u 
vama izaziva radost. Ako ne, tada je ostavite. Pronañite nešto što vas raduje, jer to je u skladu s vašim srcem. 
Predali smo vam spoznaje Tajne, a što ćete vi napraviti s njima posve je u vašim rukama. Ispravno je sve što god 
odlučite napraviti. Odluka je vaša, bez obzira na to hoćete li odlučiti poslužiti se njome ili je odložiti. Vama pripada 
sloboda izbora. 
»Slijedite vlastito blaženstvo i svemir će vam otvoriti vrata i ondje gdje su prije bili samo zidovi.« 
 
 
LISA NICHOLS 
Ako slijedite vlastito blaženstvo tada živite u neprestanoj radosti. Otvarate se obilju Svemira. S uzbuñenjem želite 
podijeliti svoj život s onima koje volite, a vaše uzbuñenje, strast i blaženstvo postaju zarazni. 
 
DR. JOE VlTALE 
To je ono što gotovo neprestano radim - slijedim svoje 
uzbuñenje, svoju strast i oduševljenje - i to cijeli dan. 
 
BOB PROCTOR 
Uživajte u životu, jer život je sjajan! Veličanstven! 
 
MARIE DIAMOND 
Živjet ćete u drukčijoj stvarnosti, drukčijim životom. Kad vas vide, ljudi će govoriti: »Što to radiš drukčije od mene?« 
Jedina razlika je u tome što vi radite s Tajnom. 
 
MORRIS GOODMAN 
Tada možete raditi ono što su ljudi nekoć govorili da ne možete napraviti, možete imati ono što su ljudi nekoć govorili 
da ne možete imati, možete biti ono što su ljudi nekoć govorili da nije moguće. 
 
DR. FRED ALAN WOLF 
Sada uistinu ulazimo u novo razdoblje. U tom 
razdoblju posljednja granica nije svemir, kao što bi rekli u seriji »Zvjezdane staze«, nego Um. 
 
DR JOHN HAGELIN 
Pred nama je budućnost neograničenog potencijala i neograničenih mogućnosti. Ne zaboravite da u najboljem slučaju 
koristimo samo pet posto potencijala ljudskoga uma. Korištenje svih 100 posto ljudskoga potencijala rezultat je 
pravilnog obrazovanja. Stoga, zamislite svijet u kojemu se ljudi koriste svojim potpunim mentalnim i emocionalnim 
potencijalom. Mogli bismo otići kamo god zaželimo. Mogli bismo napraviti sve što poželimo i postići sve što 
zamislimo. 
Ovo je razdoblje života na našem prekrasnom planetu najuzbudljivije u čitavoj povijesti. Vidjet ćemo i iskusiti kako 
nemoguće postaje moguće na svakom području ljudskoga djelovanja i u svemu čega se prihvatimo. Kad otpustimo sve 
misli o ograničenjima i spoznamo da smo neograničeni, iskusit ćemo bezgranično veličanstvo ljudske rase, izraženo 
kroz sport, zdravlje, umjetnost, tehnologiju, znanost i svako pojedino područje stvaranja. 
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B PROCTOR Zamislite sebe okruženog dobrima koje želite. O tome nam govori svaka religiozna knjiga, svaka 
kvalitetna filozofska knjiga, svaki veliki poglavar, svi avatari koji su dosad živjeli. Ponovno proučavajte mudrace. 
Mnogi od njih predstavljeni su vam u ovoj knjizi. Svi su oni razumjeli jedno. Razumjeli su Tajnu. Sada je i vi 
razumijete. I što se više njome koristite, to ćete je bolje razumjeti. 
Tajna prebiva u vama. Što se više koristite snagom koju posjedujete, to ćete je više privlačiti k sebi. Dosegnut ćete 
točku nakon koje više nećete morati vježbati, jer ćete biti ta moć, bit ćete savršenstvo, bit ćete ta mudrost, bit ćete 
inteligencija, ljubav i radost. 
LISA NICHOLS 
Do ove ste prekretnice u životu stigli jednostavno zato što nešto u vama neprestano ponavlja: »Ti zaslužuješ biti 
sretna«. Roñeni ste da biste nešto pridonijeli, da biste povećali vrijednost ovoga svijeta. Da biste jednostavno bili nešto 
veće i bolje od onoga što ste bili jučer. 
Sve ono što ste prošli, svaki pojedini trenutak koji ste proživjeti bili su potrebni da bi vas pripremili za ovaj sadašnji 
trenutak. Zamislite što s onim što sada znate možete napraviti počevši od današnjega dana. Sada shvaćate da ste 
stvoriteljica i stvoritelj vlastite sudbine. Što sve sada možete napraviti? Koliko bolji sada možete postati? Koliko više 
ljudi sada možete blagosloviti svojim pukim postojanjem? Što ćete napraviti s ovim trenutkom? Kako ćete iskoristiti 
ovaj trenutak? Nitko drugi ne može otplesati vaš ples, nitko drugi ne može otpjevati vašu pjesmu, nitko drugi ne može 
napisati vašu priču. Vaša istinska osobnost i sve ono što možete napraviti počinju upravo od ovoga trenutka! 
MICHAEL BERNARD BECKWITH  
Vjerujem da ste iznimni, da se u vama krije nešto veličanstveno. Bez obzira na sve što vam se dogodilo u životu. Bez 
obzira na to koliko mislite da ste mladi ili stari. Onoga trenutka kad počnete »ispravno razmišljati«, počet će izranjati to 
nešto što se krije u vama, ta moć u vašoj nutrini koja je veća i od satnoga svijeta. Preuzet će vaš život u svoje ruke. 
Nahranit će vas. Odjenut će vas. Vodit će vas, štititi, usmjeravati, održavati i samo vaše postojanje. Ako joj dopustite. 
Posve sam siguran u to. 
Zemlja se zbog Vas kreće svojom putanjom. Oceani nadiru i povlače se zbog Vas. Ptice pjevaju Vama. Sunce se uzdiže 
i zapada zbog Vas. Zvijezde izlaze za Vas. Sve ono lijepo što vidite, sve ono prekrasno što iskusite postoji zbog Vas. 
Osvrnite se oko sebe. Ništa od toga ne može postojati bez Vas. Bez obzira na to što ste mislili o sebi, sada ste svjesni 
Istine o tome Tko Vi Uistinu Jeste. Vi ste gospodar i gospodarica Svemira. Vi ste baštinik i baštinica kraljevstva. Vi ste 
savršenstvo Života. A sada poznajete Tajnu. 
Neka vas prati radost! 
»Tajna je odgovor na sve što je bilo, na sve što jest i na sve što će ikada biti.« 
• Ploču svojega života možete ispuniti čime god poželite. 
• Potrebno je samo jedno: da se ovoga trenutka dobro osjećate. 
• Što se više koristite snagom vlastite nutrine, to ćete privući 
još veću moć. 
• Sada je pravi trenutak da prigrlite vlastitu veličanstvenost. 
• Živimo u sjajnom razdoblju. Kad otpustimo ograničene misli, 
na svakom ćemo području stvaranja iskusiti istinsku veličan- 
stvost ljudske rase. 
• Radite ono što volite. Ako ne znate što vas raduje, upitajte: 
»U čemu se krije moja radost?« Kad se posvetite vlastitoj ra 
dosti privući ćete čitavu lavinu radosti, jer zračite radošću. 
• Sada kad ste naučili spoznaje Tajne, samo o vama ovisi što ćete 
napraviti. Što god odabrali, ispravno je. Moć u potpunosti pri 
pada vama. 
 
Boigrafia 
 
JOHN ASSARAF 
 
Bivše dijete ulice, John Assafar danas je autor meñunarodnih bestselera, predavač i poslovni savjetnik koji se posvetio 
pomaganju poduzetnicima u stvaranju većeg bogatstva, a i sam živi izuzetnim životom. John je proteklih 25 godina 
svojega života posvetio istraživanju ljudskoga mozga, kvantne fizike i poslovnih strategija za postizanje uspjeha u 
poslu i životu. Primjenjujući ono što je naučio, John je krenuo od nule i izgradio četiri tvrtke vrijedne nekoliko milijuna 
dolara, a sada svoje jedinstvene ideje o pokretanju posla i zarañivanju prenosi poduzetnicima i vlasnicima malih tvrtki 
diljem svijeta. Za dodatne informacije posjetite web stranicu www.onecoach.com. 
 
MICHAEL BERNARD BECKWITH 
 
Godine 1986. doktor Beckwith, čovjek naprednih ideja, koji ne pripada nijednoj stranci ili religiji, utemeljio je 
meñunarodni duhovni centar Agape koji ima 10.000 članova u Americi te stotine tisuće prijatelja i suradnika diljem 
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svijeta. U meñunarodnim odborima surañuje s duhovnim poglavarima kao što su Njegova svetost Dalaj lama i dr. A. T. 
Arivaratne koji je utemeljitelj Sarvodave te s Arunom Gandhijem, unukom Mohandasa K. Gandhija. Suosnivač je 
udruge Globalna nova misao na čijim se godišnjim konferencijama sastaju znanstvenici, ekonomisti, umjetnici i 
duhovni poglavari koji čovječanstvo vode ostvarenju njegovog najuzvišenijeg potencijala. 
Dr. BECKWITH poučava meditaciju i znanstvenu molitvu, vodi tečajeve i održava predavanja na konferencijama i 
seminarima. Osmislio je proces Osmišljavanja života i napisao knjige Inspirations ofthe Heart, 40 Day Mind Fast Soul 
Feast te AManifesto ofPeace. Za dodatne informacije posjetite web stranicu www.Agapelive.com. 
 
GENEVIEVE BEHREND (1881.-1960.) 
 
Genevieve Behrend studirala je kod velikog suca Thomasa Trowarda, jednog od prvih učitelja duhovne metafizike i 
autora knjige Mental Science. Thomas Troward odabrao je Genevieve kao jedinu učenicu, a ona je sljedećih 35 godina 
u Sjevernoj Americi podučavala, održavala predavanja i prakticirala »mentalnu znanost«. Uz to je pisala i popularne 
knjige, kao što su Your Invisible Pozver te Attaining Your Heart's Desire. 
 
LEE BROWER 
 
Lee Brower utemeljitelj je i direktor meñunarodne savjetničke tvrtke Empowered We-alth koja tvrtkama, zakladama, 
obiteljima i pojedincima nudi sustave i rješenja za osna-ženje njihove Srži, Iskustva, Doprinosa i Financijskih dobara. 
Utemeljitelj je tvrtke The Quadrant Living Experience, LLC, koja uvježbava meñunarodnu mrežu Quadrant Living 
Advisors i izdaje dozvole za njihov rad. Lee je suautor knjige Wealth Enhancement and Preservation, a sam je napisao 
The Broiver Quadrant. Njegove su web stranice www.empowered wealth.com i www.quadrantliving.com. 
 
JACK CANFIELD  
 
Autor knjige The Success Priuciples, suautor izvrsnog niza bestselera s popisa New York Timesa Melem za dušu, koji 
su tiskani u više od 100 milijuna primjeraka. Vodeći je američki stručnjak u poslovnom savjetovanju za poduzetnike, 
direktore korporacija, menadžere, prodavače, zaposlenike i profesore. Stotinama tisuća pojedinaca pomogao je u 
ostvarenju njihovog sna. Dodatne informacije o Jacku Canfieldu potražite na web stranici www.jackcanfield.com. 
 
ROBERT COLLIER (1885.-1950.) 
 
 Robert Collier plodan je i iznimno uspješan američki pisac. Sve knjige koje je napisao, uključujući i The Secret of the 
Ages te Riches ivithin Your Reach, utemeljene su na njegovim vlastitim sveobuhvatnim metafizičkim istraživanjima i 
osobnom uvjerenju da svatko može postići uspjeh, sreću i obilje s lakoćom i s punim pravom. Njegovi navodi u ovoj 
knjizi preuzeti su iz serije od sedam knjiga pod nazivom The Secret ofthe Ages s dopuštenjem izdavačke tvrtke Robert 
Collier Publications. 
 
DR. JOHN F. DEMARTINI 
 
DOKTOR KIROPRAKTIKE I DIPLOMIRANI PROFESOR PRIRODNIH ZNANOSTI Iako su mu u djetinjstvu 
dijagnosticirali poteškoće u učenju, John Demartini danas je doktor, filozof, pisac i meñunarodni govornik. Godinama 
je vodio uspješnu kiropraktičarsku kliniku i proglašen je kiropraktičarem godine. Dr. Demartini sada radi kao savjetnik 
medicinskih djelatnika te održava predavanja i piše o iscjeljivanju i filozofiji. Njegove osobne transformacijske metode 
tisućama su ljudi pomogle da u svom životu pronañu uzviseniji poredak i sreću. Njegova web stranica je 
www.drdemartini.com. 
 
MARIE DIAMOND 
 
Marie je meñunarodno poznata učiteljica Feng Shuija koja se tim poslom bavi više od dvadeset godina i neprestano 
usavršava znanje koje je dobila u ranoj dobi. Savjetovala je brojne holivudske slavne ličnosti, velike filmske režisere i 
producente, čuvene glazbenike i pisce. ]v)rio8^m poznatim javnim ličnostima pomogla je u ostvarenju većt^S usPJena 
na svim područjima života. Marie je osmislila DiarnOnc< ^eng Shui, Diamond Dowsing i Inner Diamond Feng Shui 
kak" *" zakon privlačnosti približila okolini pojedinca. Njezina V^eb stranica je www. mariediamond.com. 
 
MlKE DOOLEV 
 
Mike nije profesionalci učitelj ili govornik, nego je kao »životni pustolov« uspješno jedrio i poslovnim i poclu/etničkim 
područjem. Nakon što je dilje>m svijeta živio i radio za tvrtku Priče WaterhOuse'1989- 8odine postao je jedan od 
osnivača tvrtke Totallv UniqUe T ^oughts (TUT) koja je na malo i veliko prodavala vlastitu liniju msj;irativnih darova. 
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TUT je prerastao u regionalni lanac trgovina, do^io 3e svoJe mjesto u svim velikim američkim trgovačkim kućama * 
stigao do potrošača diljem svijeta zahvaljujući distribucijsku/1 centrima u Japanu, Saudijskoj Arabiji i Švicarskoj, 
prodajući V^e o<* milijun majica pod nazivom Totallv Unique T-shirts. Godin e 200°- Mike Je tvrtku TUT preobrazio 
u internetski inspirativan A filozofski klub pod nazivom Adventurers Club koji sada ima y/iše od 60.000 članova u više 
od 169 zemalja. Napisao je brojne knjige, uključujući i trilogiju Notes from the Universe, a autor )? * meñunarodno 
priznatog programa Infinite Possibilities: Th*6 Art of Livin8 Your Dreams. O Mikeu i tvrtki TUT više možet^ saznati 
na web stra" nici www.tut.com. 
 
BOB DOYLE 
 
Bob Doyle je tvorac programa Wealth Beyond Reason, moćnog multimedijalnog tečaja o zakonu privlačnosti i 
njegovoj praktičnoj primjeni. Bob se usredotočio na znanost zakona privlačnosti kako bi vam pomogao da svrho-vitije 
aktivirate taj zakon u svojem životu te privučete bogatstvo, uspjeh, zadivljujuće odnose i sve ostalo što želite. Za 
dodatne informacije posjetite web stranicu www.wealthbeyondreason.com. 
 
HALE DWOSKIN 
 
Autor bestselera s popisa Nezv York Timesa, Metoda Sedona, Hale Dwoskin se posvetio oslobañanju ljudi od 
ograničavajućih uvjerenja, kako bi im pomogao da postignu što god im srce zaželi. Metoda Sedona jedinstvena je i 
moćna tehnika koja vam pokazuje kako se osloboditi ograničavajućih i bolnih osjećaja, uvjerenja i stavova. Hale se već 
trideset godina bavi prenošenjem tih načela korporacijama i pojedincima diljem svijeta. Njegova web stranica je 
www.sedona.com. 
 
MORRIS GOODMAN 
 
Pod nadimkom »Čudotvorac«, Morris Goodman je 1981. godine dospio na naslovne stranice nakon što se oporavio od 
strašnih ozljeda zadobivenih u zrakoplovnoj nesreći. Rečeno mu je da nikada više neće hodati, govoriti i normalno 
funkcionirati, ali Morris danas putuje čitavim svijetom nadahnjujući i hrabreći tisuće ljudi svojom čudesnom pričom. 
Mor-risova supruga Cathy Goodman takoñer sudjeluje u filmu Tajna sa svojom inspirativnom pričom o 
samoiscjeljenju. Za dodatne informacije posjetite web stranicu www.themiracleman.org. 
 
JOHN GRAY, DOKTOR ZNANOSTI  
 
John Gray pisac je knjige Muškarci su s Marsa, a žene s Venere, bestselera proteklog desetljeća koji govori o muško-
ženskim odnosima, a prodan je u više od 30 milijuna primjeraka. Napisao je i 14 drugih bestselera te vodi seminare za 
tisuće sudionika. Usredotočio se na to da muškarcima i ženama pomogne da shvate, poštuju i cijene meñusobne razlike 
kako u osobnim, tako i u poslovnim odnosima. Objavio je i novu knjigu pod naslovom The Mars and Venus Diet and 
Exervise Solution. Za dodatne informacije posjetite web stranicu www .marsvenus.com. 
 
CHARLES HAANEL (1866.-1949.) 
 
Charles Haanel bio je uspješan američki poslovni čovjek i napisao je nekoliko knjiga o svojim idejama i metodama 
kojima se koristio za postizanje uspjeha u vlastitome životu. Najčuvenije djelo mu je The MasterKey Sustem, u kojemu 
navodi 24 tjedne vježbe za postizanje uspjeha, a danas je jednako popularno kao i nakon objavljivanja 1912. godine. 
 
JOHN HAGELIN, DOKTOR ZNANOSTI 
 
Dr. John Hagelin svjetski je priznat kvantni fizičar, profesor i politički stručnjak za javna pitanja. U svojoj knjizi 
Manual for a Perfect Government objašnjava kako razriješiti velike probleme društva i okoliša te uz pomoć politike, 
koja bi bila u skladu sa zakonima prirode, stvarati mir u svijetu. John Hagelin dobio je čuvenu nagradu Kilby koju 
dobivaju znanstvenici koji su uvelike pridonijeli društvu. Godine 2000. bio je predsjednički kandidat Stranke prirodnog 
zakona. Mnogi ga smatraju jednim od najvećih živućih znanstvenika na Zemlji. Njegova web stranica je 
www.hagelin.org. 
 
BILL HARRIS 
 
Bili Harris profesionalni je govornik, učitelj i poduzetnik. Nakon proučavanja drevnih i modernih istraživanja prirode 
uma i transfor-macijskih metoda, Bili je osmislio Holosvnc, audio-tehnologiju koja donosi rezultate slične onima 
duboke meditacije. Njegova je tvrtka Centerpointe Research Institute tisućama ljudi diljem svijeta omogućila sretniji 
život osloboñen stresa. Za dodatne informacije posjetite web stranicu www.centerpointe.com. 
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DR, BEN JOHNSON, DOKTOR MEDICINE, DOKTOR PRIRODNE MEDICINE, DOKTOR OSTEOPAT 
 
Završivši medicinski fakultet,  dr. Johnson I se zainteresirao za energetsko iscjeljivanje I nakon što je prevladao 
smrtonosnu bolest uz pomoć nekonvencionalnih metoda. Posebno ga zanima program The Healing Codes, oblik 
iscjeljivanja koji je otkrio dr. Alex Lloyd. Danas dr. Johnson i Alex Lloyd upravljaju tvrtkom The Healing Codes koja 
se bavi širenjem toga učenja. Posjetite web stranicu www.healingcodes.com da biste saznali više. 
 
LORAL LANGEMEIER  
 
Loral Langemeier utemeljiteljica je tvrtke Live Out Loud koja pruža financijsko obrazovanje i potporu kako bi 
pomogla ljudima da ostvare svoje novčane ciljeve. Vjeruje da se ključ bogaćenja krije u načinu razmišljanja i mnogim 
je ljudima pomogla da postanu milijunaši. Loral radi s pojedincima i korporacijama pružajući im svoje znanje i 
stručnost. Njezina je web stranica www.liveoutloud.com. 
 
PRENTICE MULFORD (1834.-1891.)  
 
Prentice Mulford bio je jedan od prvih pisaca i utemeljitelja pokreta Nove misli, a velik dio života proveo je na osami. 
Svojim je djelom, koje se bavi mentalnim i duhovnim zakonima, utjecao na brojne pisce i učitelje. 
Izmeñu ostaloga napisao je Thoughts Are Things te zbirku eseja 
The White Cross Library. 
 
LISA NICHOLS 
 
Lisa Nichols aktivna je zagovornica osobnog osnaženja. Utemeljiteljica je i izvršna direktorica programa Motivating 
the Masses te Motivating the Teen Špirit, dva sveobuhvatna programa vještina čiji je cilj dovesti do ozbiljne promjene 
u životu tinejdžera, žena i poduzetnika, kao i pružanje usluga obrazovnom sustavu, korporacijama, organizacijama za 
osnažen je i programima koji se temelje na vjeri. Lisa je suautorica serije knjiga pod nazivom Chicken Soup for the 
African American Soul koja je postala bestseler. Njezina je web stranica www.lisa-nichols.com. 
 
BOB PROCTOR 
 
Bob Proctor postao je mudar zahvaljujući baštini velikih učitelja. Sve je počelo s Andrewom Carnegieom koji je svoje 
znanje prenio Napo-leonu Hillu, Hill ga je predao Earlu Nightinga- leu, a Earl Nightingale je baklju mudrosti predao 
Bobu Proctoru. Bob se više od 40 godina bavi područjem umnog potencijala. Putuje svijetom podučavajući Tajnu, 
pomažući tvrtkama i pojedincima u stvaranju naprednoga života i obilja uz pomoć zakona privlačnosti. Autor je 
meñunarodnog bestselera, You Were Born Rich. Za dodatne informacije o Bobu posjetite web stranicu 
www.bobproctor.com. 
 
JAMES ARTHUR RAY  
 
James čitavoga života proučava načela istinskog bogatstva i napretka. Razvio je Znanost o uspjehu i duhovnom te na 
području osobnih odnosa. Njegovi se osobni sustavi djelovanja i programi za korporacije koriste diljem svijeta, a James 
uz to redovito održava predavanja o istinskom bogatstvu, uspjehu i ljudskom potencijalu. Takoñer je stručnjak za 
mnoge istočnjačke, domorodačke i mistične tradicije. Posjetite njegovu web stranicu www.jamesray.com. 
 
 DAVID SCHIRMER David Schirmer iznimno je uspješan trgovac, ulagač i učitelj za ulaganja koji vodi radionice, 
seminare i tečajeve. Njegova tvrtka Trading Edge podučava ljude u stvaranju neograničenog prihoda razvijanjem 
načina razmišljanja koji privlači bogatstvo. Schirmerova analiza australskog i prekomorskih tržišta dionica i robe 
visoko je cijenjena zbog njegove točnosti. Za dodatne informacije posjetite web stranicu www.tradin-
gedge.com.au. 
 
MARCI SHIMOFF, MAGISTRA EKONOMSKIH ZNANOSTI 
Marci Shimoff koautorica je iznimno uspješnih knjiga Chicken Soupfor the Woman's Soul i Chicken Soup for the 
Mother's Soul. Zauzima vodeće mjesto na području transformacije i strastveno govori o osobnom razvoju i sreći. 
Njezin je rad osobito usmjeren prema poboljšanju života žena. Ujedno je suosnivacica i predsjednica tvrtke The Esteem 
Group, koja ženama nudi programe za samopostovanje i nadahnuće. Njezina je web stranica 
www.marcishimoff.com. 
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DR. JOE VlTALE, DOKTOR METAFIZIČKIH ZNANOSTI Joea Vitalea, koji je prije dvadesetak godina bio 
beskućnik, sada u svijetu smatraju jednim od vrhunskih stručnjaka za marketing. Napisao je brojne knjige o načelima 
uspjeha i obilja, uključujući i Life's Missinglnstruction Manual, Hypnotic Writing te Tlie Attractor Factor, a sve su 
postale bestseleri. Joe je doktorirao na području metafizičke znanosti, a ujedno je i hipnote-rapeut, metafizički terapeut, 
zareñeni pastor i iscjelitelj metodom Chi Kunga. Za dodatne informacije posjetite web stranicu www.mrfire.com 
 
DENIS WAITLEY, DOKTOR ZNANOSTI 
Dr. Waitley jedan je od najpoštovanijih pisaca, predavača i savjetnika o uspješnom ljudskom djelovanju u Americi. 
NASA ga je zaposlila da trenira njezine astronaute, a isti je program kasnije primjenjivao u radu s olimpijskim 
sportašima. Njegov audio album, Tlte Psychology ofWinning, najbolje je prodavani program ovladavanja sobom svih 
vremena, a napisao je i 15 stručnih knjiga, uključujući i nekoliko meñunarodnih bestselera. Njegova web stranica je 
www.waitley.com 
 
NEALE DONALD WALSCH 
 
Neale Donald Walsch suvremeni je duhovni poslanik i autor revolucionarnog niza bestselera Razgovori s Bogom, koji 
su na popisu bestselera Neiv York Timesa srušili sve rekorde. Neale je objavio 22 knjige, a objavljuje i video i audio 
programe. Putuje čitavim svijetom prenoseći poruku Nove duhovnosti. S njim možete stupiti u kontakt na web stranici 
www.nealedonaldwalsch.com. 
 
WALLACE WATTLES (1860.-1911.) Amerikanac roñenjem, VVallace VVattles godinama je proučavao različite 
religije i filozofije prije nego je počeo pisati o prakticiranju načela »Nove misli«. Mnoge VVattlesove knjige imale su 
značajan učinak na današnje učitelje napretka i uspjeha. Najčuvenije mu je djelo klasična knjiga o napretku, The 
Science of Getting Rich, objavljena 1910. godine. 
 
FRED ALAN WOLF, DOKTOR ZNANOSTI 
Fred Alan Wolf je fizičar, pisac i predavač s doktoratom iz teoretske fizike. Dr. Wolf je po- dučavao na sveučilištima 
diljem svijeta, a nje- gov je rad na području kvantne fizike i svijesti dobro poznat zahvaljujući njegovim knjigama. 
Napisao je 12 knjiga, uključujući i djelo Taking the Quanttim Leap, koje je dobilo nagradu National Book Award. Dr. 
Wolf i danas piše te održava predavanja u čitavome svijetu, a ujedno se bavi fascinantnim istraživanjem odnosa 
kvantne fizike i svijesti. Posjetite njegovu web stranicu www.fredalanwolf.com. 
 
   Neka Tajna unese ljubav i radost u čitavo tvoje postojanje. 
To želim tebi i čitavome svijetu. 
Da biste saznali više, posjetite web stranicu www.thesecret.tv. 


